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عضو شورای اسلامی شهر شیراز:
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وزیر راه و شهرسازی تأکید کرد:
 اصلاح 710 نقطه پرحادثه  در 

سال 1403
 

مهرداد بذرپــاش، وزیر راه و شهرســازی بر 
اصلاح ۷۱۰ نقطه حادثه خیز در سال ۱۴۰3، 
با همکاری اســتان ها و ســایر دســتگاه های 
مرتبط تأکید کرد. مهرداد بذرپاش در نشست 

۱3۲ کمیسیون ایمنی راه های کشور...

وزیر کشور:
فضای انتقادی به فضای 

انتخاباتی وصل نشود
احمد وحیدی، وزیر کشــور در جلسه شورای 
معاونین وزارت کشور تأکید کرد: وزارت کشور 
و ستاد انتخابات، به عنوان مجری انتخابات از 
همه امکانات استفاده خواهند کرد تا بر اساس 

چهار مؤلفه سلامت، امنیت، شفافیت...

رئیس جمهور:
جمهوری اسلامی ایران 

همواره نظر روشنی درباره 
حقوق فلسطینیان و هویت رژیم 

صهیونیستی داشته است
ســید ابراهیــم رئیســی، رئیس جمهور در 
بازگشــت از سفر به عربستان سعودی که به 

منظور شرکت در نشست...

صفحه ۲
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رئیس ستاد انتخابات فارس تصریح کرد: 

67 درصد داوطلبان 
تأیید صلاحیت شدند

رئیس ستاد انتخابات فارس گفت: از مجموع یک هزار 
و ۴۹۵ نفر داوطلــب نمایندگی مجلس در ۱۵ حوزه 
انتخابیه این اســتان، یک هزار و ســه نفر معادل ۶۷ 
درصد ثبت نام کنندگان از ســوی هیئت های اجرایی 
و نظارت اســتان تأیید صلاحیت شــدند. اســماعیل 
قزل سفلی در نشســت خبری با خبرنگاران در شیراز 
افزود: میانگین تأیید صلاحیت در کشــور ۶۴ درصد 

بود که ایــن میزان در فارس ۶۷ درصد بوده اســت.
وی ادامــه داد: همچنین ۲۸۲ نفر معادل ۱۸ و هفت 
دهم درصد صلاحیتشان تأیید نشد، ۱۷۷ نفر معادل 
۱۱ و هشــت دهم درصد نیز عدم احرازشان اعلام شد 
و 33 نفر معادل ۲ و سه دهم درصد نیز در این مرحله 
انصراف دادند. او اظهار کرد: بیشترین تعداد داوطلبان 

نمایندگی مجلس با ۵3۱ نفر مربوط ...

سخن از زبان ما می گویی 

واقعیت این است که کشور ما کمتر با برخی محدودیت ها 
مواجه است آنقدر که گاهی فراموشمان می شود سال های 
زیادی است که در شــرایط تحریم  قرار گرفته است. به 
رغم تمام محدودیت ها و مشــکلات، خادمان ملت تلاش 
کرده اند تا مردم کمتر ســختی را متحمل شوند از این رو 
به کرات از زبان آن شــنیده ایم انواع کالا های اساسی و 
ضروری مردم در کشــور وجــود دارد و کمبودی از این 

بابت احساس نمی شود.
به رغــم محدودیت های بی رحمانه مالــی بانک ها، بازار، 
بورس و... در حال فعالیت هســتند و درســت در همین 
شــرایط پیگیری های دولت ســیزدهم موجب رونق در 
بســیاری از بخش هــای مســکوت مانــده اقتصادی در 
ســال های قبل بوده اســت. تا اینجای ماجرا همه چیز 
درست اســت اما مسئله زمانی غیرعادی به نظر می رسد 

بهره مندی یکسان مردم از این امکانات است.
ســخن امروز رئیس مجلس شورای اســلامی تنها یک 
نمونه از آنچه در روزمره مردم و جامعه اســت و امروز در 

کشور جریان دارد.
وی روز گذشــته در صحن علنی مجلس از زبان مردم و 
حقیقیــت امروز جامعه را بر زبــان آورد و اظهار کرد که 
بانک ها تســهیلات مسکن پرداخت می کنند منتها دیگر 
مردم توانی برای گرفتن وام و پرداخت اقساط را ندارند. 
این تنها یکی از ده ها موردی اســت که هر روز شاهد آن 
هستیم. پول هست اما برای همه نیست. شغل هست اما 
برای همه نیســت. کالاهای اساسی هست اما توان مالی 
برای داشــتن آن وجود ندارد و ... این ها مشکلاتی است 
که باید برای آن چاره اندیشــی شــود. رییس مجلس در 
ادامه سخنان خود بیان کرد که امروز طبق پیگیری های 
مــا، بانک ها به هر کســی که برای دریافت تســهیلات 
مســکن مراجعه می کند، وام مســکن پرداخت می کنند 
منتها مردم دیگر بیش از این توان گرفتن وام و پرداخت 
اقســاط را ندارند و به همین دلیل بــه بانک ها مراجعه 
نمی کننــد. این وضعیــت نه چندان مطلــوب تنها یک 
نمونه از آن چیزی اســت که در اطــراف ما جریان دارد 
و چاره اندیشــی در مورد آن جز از آنان که مســبب این 

وضعیت هستند، بر نمی آید.
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مشاور امنیت ملی آمریکا:
 موضوع هسته ای ایران در نشست 

آتی سران آمریکا و چین مطرح 
می شود

فارس- مشــاور امنیت ملی آمریکا گفت: موضوع برنامه 
هسته ای ایران در نشست آتی سران آمریکا و چین مطرح 
خواهد شــد. جیک ســالیوان، گفت: واشنگتن تمایلی به 
وقوع درگیری های مسلحانه در بیمارستان های غزه ندارد.
وی در ادامه ســخنانش گفت: »نمی توان به شرایط پیش 
از ۶ اکتبــر در غزه برگردیم«. ســالیوان افزود: »با قطر و 
اســرائیل در خصوص مذاکرات ربوده شــدگان در حال 
همکاری هســتیم«. وی همچنین گفت »برنامه هسته ای 
ایران و خطر آن« در دستور کار نشست آتی سران آمریکا 
و چین مطرح خواهد شد. مشاور امنیت ملی آمریکا اضافه 
کرد: »امروز اقدام به انتقال شهروندان آمریکایی از نوارغزه 
می کنیم«. همزمان با ادامه درگیری رژیم صهیونیستی با 
حماس و بمباران غزه، منابع خبری روز یکشــنبه گزارش  
کردند که شــماری از شــهروندان روس مقیم غزه موفق 
بــه خروج از این منطقه شــدند. به گــزارش خبرگزاری 
»رویترز« وزارت اورژانس روســیه روز گذشته اعلام کرد 
که تخلیه اتباع روسیه از نوار غزه آغاز شده و بیش از ۶۰ 

دارنده گذرنامه روسی وارد مصر شده اند.

معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور: 
پرورش انسانیت بر دوش زنان 

گذاشته شده است
ایسنا- انسیه خزعلی، معاون امور زنان و خانواده رئیس 
جمهــور در آیین اختتامیه جشــنواره ملــی بهیندخت، 
با اشــاره به جنایت نسل کشــی در فلسطین، خطاب به 
دانش آمــوزان اظهار کرد: عدالت خواهی و ظلم ســتیزی 
در دوره نوجوانی به اوج خود می رســد، از این رو شــما 
دانش آموزان ظلم بــه فلســطین را درک می کنید. باید 
از درد انســان ها بــه درد آمده و راحت نباشــیم که در 
گوشــه ای از کره زمین این گونه وحشیانه اقداماتی انجام 
شــود. معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور در بخش 
دیگر ســخنان خود افزود: پرورش دادن انسانیت بر دوش 

دختران و مادران گذاشته شده است.
 مادر، محور اصلی خانواده اســت که باید به عنوان لطف 
خلقت بــه دختران تلقی کــرد. پرورش خــود دختران 
از اولویــت و جایگاه خاص خود برخوردار اســت. یکی از 
مواردی که در دســتورات و سیاســت گذاری های ابلاغی 
رهبری در برنامه های متعدد پنج ســاله، عنوان می شود، 
رشد بانوان، برداشتن موانع از پیش پای بانوان و توجه به 

ارتقاء خانواده است.
خزعلی با بیان اینکه همــواره خانم ها در اولویت آموزش 
قــرار می گیرند، گفت: ۶۱ درصد موفقیت در دانشــگاه ها 

مربوط به خانم ها است. 

 مشمولان بالای ۳۰ سال با دو فرزند 
از خدمت سربازی معاف می شوند

تســنیم- نمایندگان مجلس در جلسه علنی با اکثریت 
آرا مدت خدمت سربازی را میانگین ۱۲ ماه تعیین کرده 
و مقرر کردند که مشمولان بالای 3۰ سال با دو فرزند از 

خدمت سربازی معاف شوند.
در ادامه رســیدگی به جزئیات لایحه برنامه هفتم توسعه 
کل کشور که در دســتورکار نمایندگان در جلسه علنی 
مجلس قــرار گرفت وکلای ملت در این جلســه پس از 
اســتماع نظرات موافقان و مخالفان با بند )ت( ماده ۱۰۲ 

لایحه برنامه هفتم توسعه با اکثریت آرا موافقت کردند.

سازمان ملی مهاجرت:
مهلت ثبت نام دانش آموزان اتباع و 

مهاجرین خارجی تمدید شد
 

ایرنا- ســازمان ملی مهاجرت اعلام کرد: مهلت ثبت نام 
دانش آموزان اتباع و مهاجرین خارجی در سامانه »سهما« 

سازمان ملی مهاجرت به مدت ۱۰ روز تمدید شد.
با توجه به درخواســت دانش آموزان اتبــاع و مهاجرین 
خارجی دارای اسناد اقامتی و والدین آنها مبنی بر باز شدن 
سامانه ســهما برای ثبت درخواست دانش آموزانی که در 
فرصت های قبلی موفق به ثبت نام نشده اند، این سامانه از 
۲۲ تا 3۰ آبان ماه جاری باز اســت و دانش آموزان دارای 
اســناد اقامتی معتبر می توانند با مراجعه به این ســامانه 

قسمت دانش آموزی اقدام به ثبت درخواست کنند.
در این گزارش تأکید شــده اســت؛ مدیران ادارات اتباع 
خارجی استان ها و مدیران مدارس به آن دسته از افرادی 
که موفق به ثبت نام در سامانه سهما نشده اند اطلاع رسانی 
کننــد تا در ایــن فرصت ایجاد شــده نســبت به ثبت 
درخواست اســت اقدام کنند. بر اساس این گزارش ثبت 
 www.irmigrtionorg.ir نام در سامانه سهما به نشانی

به صورت غیر حضوری است.

کمک نقدی هموطنان به غزه از ۸۱۲ 
میلیارد ریال گذشت

صدا و سیما- وحیــد سلیمی، رئیس سازمان داوطلبان 
جمعیــت هلال احمــر گفت: بــا ادامه اجــرای پویش 
بشردوستی جمعیت هلال احمر، میزان کمک های نقدی 
هم وطنان ایرانی به مردم مظلوم فلسطین در پایان سی و 

سومین روز به بیش از ۸۱۲ میلیارد ریال رسید.
وی گفــت: پویش بشردوســتی که باهــدف جمع آوری 
کمک های نقدی به نفع مردم غزه از طریق اعلام شــماره 
حســاب های هلال احمــر نزد بانک هــای مرکزی و ملی 
از ۱۷ مهرماه آغاز شــده اســت، به رغم گذشت 33 روز 
 همچنــان کانون توجــه و مورد اقبال و اســتقبال عموم 

هم وطنان است.

ایرنا- وزیر آمــوزش و پرورش با تأکید بر اینکــه در زمان آلودگی 
هوا به هیچ عنوان کلاس های درس نباید تعطیل شــود، گفت: گرچه 
موضوع صنعت و تولید بسیار مهم است اما تعطیل یا غیر فعال کردن 

مدارس باید آخرین اولویت باشد.
رضــا مراد صحرایی در حاشــیه نشســت پاســخگویی برخط مرکز 
ارتباطات مردمی نهاد ریاســت جمهوری در جمع خبرنگاران درباره 
احتمال تعطیلی مدارس به دلیل آلودگی هوا اظهار کرد: ما از ســال 

گذشته اعلام کردیم مدارس تعطیل نمی شود.
وی ادامه داد: مدارس باید باز باشــند و مدیران مدارس حضور یابند 
و معلمانــی که امکان تدریس مجازی از منــزل را ندارند این امکان 

برایشان در مدرسه فراهم شود.
وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه امکان دسترســی به سامانه شاد 
برای ۸۰ درصد دانش آموزان فراهم اســت، افزود: از دو هفته قبل از 
همکارانم در استان ها خواســتم تا اگر در جلسات کمیته آلودگی به 
ریاست استانداران تصمیم به تعطیلی مدارس گرفته شد، سامانه شاد 

در دسترس دانش آموزان قرار گیرد.
صحرایــی با تأکید بر اینکه به هیچ عنــوان کلاس های مدارس نباید 
تعطیل شــود، یادآورشد: در شــهرهای بزرگ که تجربه آلودگی هوا 
داریم، از قبل تدارک لازم دیده شــده است و سامانه شاد در جاهایی 
در دسترســی نیست که عمدتاً مناطق دوردست و روستایی است که 

معمولا دچار مشکل آلودگی هوا نمی شوند.
وی اضافه کرد: از رییس ســازمان حفاظت محیط زیست خواسته ایم 
تا الگوی روزهای آلوده در طول ســال را به ما ارائه دهد تا بر اساس 

آن برنامه ریزی کنیم.
وزیــر آموزش و پرورش با اشــاره به اینکه بخشــنامه عــدم تعطیلی 
کلاس هــای درس به دلیــل آلودگی هوا، این هفته ابلاغ می شــود، 
اظهار داشــت: اگرچه موضوع صنعت و تولید بســیار مهم اســت لذا 

تعطیل یا غیر فعال کردن مدارس باید آخرین اولویت باشد.
صحرایی خاطرنشــان کرد: از کمیته آلودگی می خواهیم تا جایی که 

امکان انتخاب بین مدارس و صنایع باشــد، صنایع را انتخاب کنند تا 
مدتی تعطیل شوند.

وی درباره تعطیلی مــدارس تهران به دلیل آلودگی نیز گفت: تا این 
لحظه هیچ خبری درباره تعطیلی مدارس تهران نداریم.

وزیــر آموزش و پرورش دربــاره خرید تجهیزات مدارس با اشــاره به 
اقداماتــی که ایــن وزارتخانه برای پیش خریــد تجهیزات مدارس با 
اولویت لوازم سرمایشــی و گرمایشــی انجام داده است، اظهار کرد: 
دولت هر چه داشــته باشد برای مردم خرج می کند از اولیا و مربیان 

و خیران هم می خواهیم کمک کنند.
مدارس و کتاب های درســی باید متناسب با نیاز دختران و پسران 

باشد
وزیر آموزش و پرورش درباره تفکیک جنســیتی کتاب های درســی 
اظهار داشــت: در ســند تحول بنیادین از آموزش و پرورش خواسته 
شده مدرسه ها و کتاب ها متناسب با نیاز دختران و پسران باشد، این 
یک موضوع تربیتی اســت و ربطی به نگرش ها ندارد. صحرایی اضافه 
کــرد: نیازهای اجتماعی یک دختر با یک پســر فرق دارد کتاب های 
دینی و تربیتی ما با هم فرق دارد؛ برخی عادت دارند غلط شــماری 
کنند یا ســعی آنها این است که برخی مسائلی که آرزوهای خودشان 
اســت را به تعلیم و تربیت تســری دهند در حالی که نظام تعلیم و 

تربیت بر اساس اصول و مبانی اسلامی اداره می شود.

وزیر آموزش و پرورش:

کلاس های درس به دلیل آلودگی هوا تعطیل نمی شود

ایسنا- عباس میرزاحســینی، رئیس مرکز رسانه 
و روابط عمومی شــورای عالــی انقلاب فرهنگی با 
اشــاره به تعیین مناسبت های جدید برای درج در 
متن و ضمیمه تقویم رســمی کشــور در ۱۴۰3 از 
ســوی شــورای عالی انقلاب فرهنگی اظهار کرد: 
هــدف از نامگذاری روزها و مناســبت های خاص، 
تقویت مولفه های هویت ملی ایرانیان و بزرگداشت 
شــخصیت ها، ارزش ها و تحکیم پیوندهای دینی، 
فرهنگی، اجتماعی،  سیاسی، اقتصادی و علمی در 

جامعه است. 
رئیس مرکز رســانه و روابط عمومی شورای عالی 
انقلاب فرهنگی اعلام کرد: بنا به پیشــنهاد شورای 
فرهنگ عمومی؛ در جلسه ۸۸۹ مورخ هجدهم مهر 
۱۴۰۲ شورای عالی انقلاب فرهنگی ۸ روز جدید به 

مناسبت های تقویم اضافه یا اصلاح شدند. 
میرزاحسینی با اشــاره به مناسبت »شب یلدا« در 
تقویم ادامه داد: ســی ام آذرماه که به عنوان شــب 

یلدا در تقویم است تغییری نداشته است. متناسب 
با فرهنگ و ســنت های ایرانی اسلامی که در شب 
یلدا مرســوم بوده، »روز ترویــج میهمانی و پیوند 
با خویشــان« نیــز به نام این روز اضافه شــده که 
نه تنها تفاوت ماهوی با آداب و رســوم این شــب 
ندارد بلکه بر هویت ملــی و فرهنگ تمدن ایرانی 
اسلامی تأکید دارد.  وی همچنین درباره مناسبت 
»چهارشنبه ســوری« نیز گفت: سه شنبه آخر سال 
نیز برای نخستین بار به تقویم رسمی کشور اضافه 
شــد چرا که این روز همواره به صورت غیررسمی 
و بــر مبنای آداب و رســوم ایرانی مورد توجه بود، 
اما با نظر کارشناسان و صاحب نظران کارگروه های 
تخصصی در شــورای فرهنــگ عمومی برای توجه 
به هویت ایرانی برای نخســتین بــار این روز با نام 
»روز تکریم همسایگان« به تقویم رسمی جمهوری 
اسلامی ایران اضافه شــده است که این نامگذاری 

مقوم فرهنگ های ایرانی اسلامی است.

ایرنا- داود منظور، رئیس سازمان برنامه و بودجه 
کشــور با بیان اینکه رشــد اقتصادی ۸ درصدی 
پایدار در دســتور کار دولت قرار دارد، گفت: ارائه 
داده ها و اطلاعات آماری به نهادها و ســازمان های 
فعال در رتبه بندی کشــورها باید توســط مراجع 
رسمی کشــور با دقت انجام شــود؛ چراکه تأثیر 

مستقیم بر جایگاه بین المللی کشور دارد.
وی با اشــاره به اینکه هدف گذاری برای رســیدن 
به رشــد اقتصــادی ۸ درصدی به صــورت پایدار 
در دســتور کار دولــت قــرار دارد، تصریح کرد: 
مؤسســه عالــی آمــوزش و پژوهــش مدیریت و 
برنامه ریــزی الزامات و راهکارهایــی برای تحقق 
رشد اقتصادی هشــت درصدی و سهم بهره وری 
در رشــد اقتصادی هشــت درصدی را بررســی 
کرده و نحوه سیاســت گذاری در این زمینه را در 
 اختیار سازمان برنامه و بودجه برای عملیاتی شدن

این مهم قرار دهد.

رئیس ســازمان برنامه و بودجه در ادامه با تأکید 
بر اینکــه محرمانه بودن انتشــار برخی داده ها و 
مقابله بــا تحریم های احتمالی باید در ســازوکار 
نشر و انتشــار آمارهای جهانی مدنظر قرار گیرد، 
افزود: باید به گونه ای عمل شــود که ضمن رعایت 
محرمانگی های لازم، بتوان واقعیت اقتصاد ایران را 
در سطح جهانی به درســتی انعکاس داد و همین 
امر موجب می شــود تــوان جذب ســرمایه های 
خارجی افزایش یابد. وی با اشاره به تحول مبنایی 
در نظام برنامه ریزی کشــور از برنامه ریزی سنتی 
به برنامه ریزی مبتنی بــر کلان داده ها و اطلاعات 
دقیــق، گفت: در نظام برنامه ریزی کشــور به یک 
تحــول راهبردی از جنــس تغییر گفتمــان نیاز 
داریــم. برنامه ریزی مبتنی بــر اطلاعات دقیق که 
شامل اطلاعات بخشی، منطقه ای و کلان داده های 
کشور باشد، موجب می شود برنامه ریزی هدف گرا 

و هوشمند شود.

رئیس مرکز رسانه و روابط عمومی شورای عالی انقلاب فرهنگی:

»چهارشنبه سوری« برای نخستین بار به 
تقویم رسمی کشور اضافه شد

رئیس سازمان برنامه و بودجه:

رشد اقتصادی ۸ درصدی پایدار در دستور 
کار دولت قرار دارد

صفحه 3

صفحه3

شهردار شیراز: تغییرات بافت قدیم محله پودنک ازجمله تحولات خاص شهری است 
شهردار منطقه یازده بیان کرد: حداقل هزینه ها حداکثر رضایتمندی در بازآفرینی محله پودنک
رئیس کمیته محرومیت زدایی شورای اسلامی شهر شیراز: اقدامات در سطح منطقه یازده تقویت اعتماد در جامعه است

بازآفرینی پودنک با ابتکار مدیریت 
شهری منطقه یازده

 به ثمر نشستن همراهی 
مدیریت شهری و 

شهروندان 
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رئیسمجلس:

 مردم دیگر توانی برای گرفتن وام مسکن ندارند
ایســنا- محمدباقــر قالیباف، رئیس مجلس شــورای اســامی در جلســه 
علنــی مجلــس و در جریان بررســی بندی از لایحــه برنامه هفتــم درباره 
رســیدگی بــه تخلفــات بانک هــا در پرداخــت تســهیات مســکن گفت: 
 طبــق پیگیری هــای مــا، بانک ها به هر کســی که برای دریافت تســهیات

 مسکن مراجعه می کند، وام مسکن پرداخت می کنند، منتها مردم دیگر بیش 
از این توان گرفتن وام و پرداخت اقســاط را ندارند و به همین دلیل به بانک ها 

مراجعه نمی کنند.
رئیس مجلس ادامه داد: این یک مشــکل دیگری اســت که باید برای آن در 

مجلس چاره اندیشی شود.

مشاورسیاسیرهبریانقلاب:
پشتوانه بیانیه اجلاس ریاض،

 ابزارهای برنده ای مثل قطع روابط است

ایسنا- دریابان علی شــمخانی، مشاور سیاســی رهبــری انقاب اسامی در 
حساب کاربری خود در شبکه اجتماعی ایکس نوشت: بیانیه ۵۷ کشور اسامی 
و عربی در اجاس ریاض شــرط لازم برای کنش فعال در قبال جنایات رو به 

افزایش رژیم جعلی  اسرائیل است اما قطعاً کافی نیست.
 ابزارهای برنــده ای چون انرژی، تجارت، ترانزیت، قطع روابط و کرســی های 
 در اختیــار ایــن کشــورها در مجامــع بین المللــی بایــد پشــتوانه اجرای 

تصمیمات باشد.

وزیرامورخارجه:
جنایات جنگی رژیم صهیونیستی با تلاش کشورهای 

اسلامی متوقف می شود
 

ایرنا- حســین امیرعبداللهیان، وزیر امور خارجه جمهوری اســامی ایران به 
همراه رئیس جمهور در اجاس اضطراری ســازمان همکاری اسامی و اتحادیه 
عرب با موضوع فلســطین در ریاض شــرکت کرده، گفــت: رئیس جمهور در 
سخنانشــان اعام کردند روزانه باید ۵۰۰ کامیون کمک به دست حدود دو و 

نیم میلیون جمعیت مردم فلسطین قرار بگیرد.
وی ادامه داد: در بیانیه پایانی از دادستان دیوان بین المللی کیفری برای شروع 
تحقیق درخواست شــده و همچنین مقابله با مهاجرت اجباری از جمله دیگر 

مباحث مطروحه در این بیانیه بود.
وزیــر امور خارجه گفــت: معتقدیم گرچه این اجاس دیر برگزار شــد اما در 
صورتی که ســران کشورهای اســامی و دبیران کل سازمان همکاری اسامی 
و اتحادیــه عرب تاش لازم را به عمل آورند، می توانیم شــاهد توقف جنایات 

جنگی رژیم صهیونیستی در این مقطع باشیم.

نمایندهمجلس:
  بانک ها به جای تسهیلات مسکن ملی به کارمندانشان 

وام می دهند

فارس- علی اکبر علیزاده، نماینده مردم دامغان در مجلس و عضو کمیســیون 
کشاورزی، آب و منابع طبیعی گفت:  بانک ها به جای آنکه به متقاضیان نهضت 
مســکن ملی تســهیایت پرداخت کنند به کارمندان خود تسهیات پرداخت 
می کنند که این تســهیات پرداختی به کارمندان جزو تســهیات کم بهره و 
قرض الحسنه است. وی افزود: بانک ها عملکرد ضعیفی در اعطای تسهیات به 
نهضــت ملی مســکن و وام ازدواج و وام فرزندآوری دارند و در مورد بانک های 
خصوصــی در بهترین حالت می توان گفت که تنها به 3 درصد از وظایف خود 

در این حوزه عمل کردند. 
نماینــده مــردم دامغــان در مجلس اظهار داشــت: این وضعیــت نارضایتی 
 عمومی و بدبینی مردم نســبت بــه دولت را پیش می آورد و لــذا باید دولت 
 بابرخــورد جــدی با بانک هــا در این بــاره جلوی ایــن ایجــاد نارضایتی و 

بدبینی را بگیرد. 
علیزاده خاطرنشــان کرد: در آخرین جلسه شورای عالی مسکن رئیس جمهور 
دســتور داده تا بانک های متخلف در بحث عدم پرداخت تســهیات مســکن 
شناســایی و جریمه شوند که این مسئله باید هرچه سریع تر و با جدیت کامل 
اجرایی شــود. وی افــزود: بانک های خصوص به جای پرداخت تســهیات به 
حوزه مســکن و بخش تولید خود اقدام به بنگاهــداری می کنند و به بنگاه ها 
و واحدهای تولیدی و واحدهای مســکونی که تحت تملک خودشــان اســت، 
تســهیات پرداخت می کنند. نماینده مردم دامغان در مجلس شورای اسامی 
اظهار داشت: باید جلوی بنگاهداری بانک ها به ویژه بانک های خصوصی گرفته 

شود و تسهیات به سمت ارائه آنها به مردم سوق پیدا کند.

سخنگویکمیسیونتلفیقبرنامههفتمبیانکرد:
 توقف رشد ترازنامه بانک ها در صورت پرداخت 

نکردن تسهیلات

صداوسیما- محسن زنگنــه، سخنگوی کمیسیون تلفیق برنامه هفتم با اشاره 
بــه مصوبات صحن مجلس در ادامه رســیدگی به لایحــه برنامه هفتم گفت: 
همچنین بر ای افزایش توان مالی بانک مسکن مقرر شد در سال اول برنامه دو 
واحد درصد و در سال دوم هم دو واحد درصد کفایت سرمایه آن بانک افزایش 
یابد و این بانک مکلف شــد که ۵ برابر این افزایش ســرمایه میزان تسهیات 

دهی خود را افزایش یابد.
وی همچنیــن گفت: برای کســانی که به صورت انبوه ســازی یــا به صورت 
مشــارکتی ساخت مســکن را دنبال کنند، دولت اجازه یافت مسکن آنها را به 
صورت فروش یا انتقال مالکیت در اختیار شــان بگذارد، اما انتقال قطعی زمانی 

خواهد بود که آنها به تعهدات خود عمل کنند.
رنگنه همچنین تأمین زمین برای ســاخت ســالانه ۱۰ هزار مسکن نیرو های 
مســلح و ساخت ۱۰۰ هزار خانه ســازمانی برای نیرو های انتظامی را از دیگر 

مصوبات مجلس در حوزه مسکن برشمرد.

رئیسجمهور:

جمهوری اسلامی ایران همواره نظر روشنی درباره حقوق فلسطینیان
 و هویت رژیم صهیونیستی داشته است

سید ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور در بازگشت 
از ســفر به عربستان ســعودی که به منظور 
شــرکت در نشست مشترک ســران سازمان 
همکاری اســامی و اتحادیه عرب انجام شده 
بود، در تشریح نتایج و دستاوردهای این سفر 
گفــت: شــرکت در این نشســت از دو جهت 
اهمیت داشــت؛ یکــی اینکه این نشســت با 
حضور همه کشورهای اسامی و عربی برگزار 
می شد و دیگر اینکه موضوع آن مسئله اصلی 

امروز جهان و همه مردم دنیا بود.
حرف های  فلسطین  موضوع  درباره  ایران   

متقنی برای گفتن دارد
رئیس جمهور افزود: جمهوری اســامی ایران 
دربــاره موضوع فلســطین حرف های متقنی 
بــرای گفتن دارد و بنده ســعی کردم در این 
ســفر صدای ملــت ایران و مردمــی که حق 
فلســطینیان را در خیابان هــا فریاد می زنند، 
باشم. ایران از ابتدای پیروزی انقاب اسامی 
نظــر صریــح و روشــنی درباره حــق مردم 
فلسطین داشــته و متقاباً رژیم صهیونیستی 

را همواره رژیمی جعلــی، غاصب و بی هویت 
می دانسته است.

 فلسطین محک تشخیص و شناخت مواضع 
حقیقی کشورها 

 رئیســی با تأکید بر اینکه مــرور زمان حتی 
اگر ۷۵ ســال باشــد، برای یک رژیم غاصب 
و اشــغالگر مشــروعیت و حق مالکیت ایجاد 

نمی کند، اظهار داشــت: جمهوری اســامی 
ایــران به پیروی از نظر روشــن و صریح امام 
راحــل و رهبــری معظــم انقاب اســامی، 
حتــی پیــش از پیــروزی انقاب اســامی 
مســئله آزادی قدس و احقــاق حقوق ملت 
 فلســطین را مسئله اول جهان اسام و محک 
تشخیص و شــناخت مواضع حقیقی کشورها 

می دانسته و می داند.
 معرفی آمریکا به عنوان مجرم اصلی

رئیس جمهور در ادامــه تبیین نگاه جمهوری 
اســامی دربــاره فلســطین و روشــنگری 
درباره ابعــاد جنایت علیه بشــریت، جنایت 
جنگی و نسل کشــی صهیونیســت ها در غزه 
را از دیگــر اهداف خود برای شــرکت در این 
نشســت برشمرد و خاطرنشــان کرد: یکی از 
تفاوت هــای اصلی حضور و ســخنرانی ما در 
این نشست نســبت به دیگر شرکت کنندگان 
معرفی آمریکا به عنــوان مجرم اصلی در این 
جنایات بــود که هم در ایجاد، هــم در بقا و 
هم در تسلیح و حمایت از رژیم صهیونیستی 
 در کشتار زنان و کودکان فلسطینی بیشترین 

نقش را داشته است.
 حمایت از مقاومت به عنوان تنها راه آزادی 

قدس شریف
 رئیســی همچنین بــه تشــریح راهکارها و 
پیشــنهادات ۱۰ گانه خود در این نشســت 
برای برون رفت غــزه از بحران کنونی و تأکید 

بر ضرورت حمایــت از مقاومت به عنوان تنها 
راه آزادی قــدس شــریف پرداخــت و گفت: 
مــا در ایــن اجــاس برخاف آنچــه برخی 
دربــاره آینــده مســئله فلســطین در قالب 
 راهــکار دو دولــت بیــان کردنــد، راهکاری 
کامــاً دموکراتیــک مبتنــی بــر مراجعه به 
آرای همــه فلســطینیان اعــم از مســلمان، 
 مسیحی و یهودی برای تعیین سرنوشت شان 

ارائه کرده ایم.
رئیس جمهــور در ادامه برگزاری قریب به ۱۰ 
دیدار جانبی در حاشــیه این اجاس با سران 
کشورهای عربی و اســامی و ابراز خرسندی 
آنها از بیان موضع صریح جمهوری اســامی 
درباره مسئله فلسطین و غزه و همچنین مرور 
روابــط دوجانبه و بین المللــی در خال این 
دیدارها را از دیگر فرصت های به دســت آمده 
در این نشســت عنوان کرد و اظهار داشــت: 
امیدواریم آنچه در این ســفر و در این نشست 
انجام شــد در جهت تأمین منافع ملی و امت 

اسامی بوده باشد

تسنیم- سردار محمد پاکپور، فرمانده نیروی زمینی سپاه 
پاسداران انقاب اســامی به همراه فرمانده قرارگاه کربا 
بــا حضور در منطقه مأموریتی این قــرارگاه از نقاط مرزی 
جنوب غرب کشور و رده های حوزه سرزمینی قرارگاه کربا 

در استان خوزستان بازدید کرد.
وی در این بازدید آخرین وضعیت مناطق مرزی، یگان های 
مختلف عملیاتی، توپخانه ای، مخابراتی و تاکتیکی مســتقر 
در جنوب غرب کشور، آمادگی های رزمی و دفاعی پاسداران 
انقــاب را از نزدیک ارزیابی و در گفت وگــو با رزمندگان 
اســام از هوشــیاری، روحیه، انگیزه بالا و مجاهدت های 

شــبانه روزی آنان در شــرایط گوناگون جغرافیایی و آب و 
هوایی قدردانی کرد.

 یگان های نیروی زمینی سپاه در آمادگی کامل تجهیزاتی 
و نیروی انسانی هستند

ســردار پاکپور با اشــاره به اینکه یگان های نیروی زمینی 
ســپاه در آمادگی کامل تجهیزاتی و نیروی انسانی هستند، 
ادامه داد: رزمندگان این نیرو در شرایط سخت و متفاوت با 
تمام توان برای حفظ امنیت و دفاع از مرز و بوم کشورمان 
به صورت شــبانه روزی تاش می کنند و بــه این خدمت 

رسانی به مردم عزیزمان افتخار می کنند.
فرمانده نیروی زمینی سپاه با تجلیل از پیشکسوتان عرصه 
جهاد و شــهادت کــه در قالب آیین تکریــم فرماندهان و 
وابســتگان رده های نیروی زمینی ســپاه مستقر در استان 
خوزستان به همت فرمانده قرارگاه کربا برگزار شد، گفت: 
آمادگی بازنشســتگان در حفاظت از انقاب اسامی باعث 

خرسندی است و نیروی زمینی سپاه افتخار دارد از سرمایه  
و پشتوانه غنی فرماندهان پیشکسوت بهره مند است.

وی افــزود: بخش زیــادی از توانمندی نظامــی امروز ما 
حاصل ایثارگری و مجاهدت های رزمندگان ســپاه به ویژه 

فرماندهان رده ها است.
ســردار پاکپور عملیات طوفان الاقصــی را خط بطانی بر 
راهبردهــای کان نظامــی رژیم صهیونیســتی و خیزش 
مردم بی دفاع فلسطین علیه ظلم اشغال و کشتار ۷۵ ساله 
اســرائیل خواند و تأکید کرد: فرمانده معظم کل قوا بسیار 
دقیق و هوشمندانه بیان کردند شکست صهیونیست ها در 

این عملیات غیر قابل ترمیم است.
سردار احمد خادم سیدالشــهدا، فرمانده قرارگاه منطقه ای 
کربا نیز اظهار داشت: پاســدار، هرگز بازنشسته نمی شود 
و بنا بر وصیت شــهید مجید بقایی تن به سازش با دشمن 
نمی دهــد و تا جان در بدن دارد مقاوم، خســتگی ناپذیر و 

دارای روحیه شهادت طلبی است.
در پایان این آیین با حضور فرمانده نیروی زمینی ســپاه، 
فرمانده و مســئول نمایندگی ولی فقیه در قرارگاه کربا و 
مسؤل وابســتگان نیروی زمینی سپاه از فرماندهان وابسته 
رده های حوزه ســرزمینی نیروی زمینی ســپاه مستقر در 

استان خوزستان تجلیل به عمل آمد.
همچنیــن  ســپاه  زمینــی  نیــروی   فرمانــده 
بعــد از بازدیــد از کارگاه محرومیت زدایی قــرارگاه کربا، 
حجــم کمــی و کیفی خدمات مــردم یاری ایــن قرارگاه 
را در ســطح بســیار خوب توصیف کرد و اظهار داشــت: 
 قــرارگاه کربا در ســال های اخیــر خدمات شــایانی در 
همــه عرصه ها به مردم کم بضاعت شــهرها و روســتاهای 
اســتان خوزستان داشته اســت و تاش می شود در کنار 
مأموریت های محوله مرزداری، این اقدامات جهادی با قوت 

تمام ادامه پیدا کند.

فرماندهنیرویزمینیسپاه:

»طوفان الاقصی« خط بطلانی بر راهبردهای کلان نظامی رژیم صهیونیستی بود

ایسنا- محسن اسامی، ســخنگوی ستاد انتخابات کشور 
اظهار کرد: با تمهیدات انجام شده در ستاد انتخابات وزارت 
کشــور و فرمانداری های مراکز اســتان های سراسر کشور 
ثبت نام از داوطلبان ششمین دوره مجلس خبرگان رهبری 
طبق زمان بندی مشخص شده در قانون با موفقیت به پایان 
رســید و در مجموع ۵۱۰ نفر از سراسر ایران اسامی موفق 
به ثبت نام قطعی شــدند که ۴۸ درصد آنان برای نخستین 

بار در این انتخابات شرکت می کنند.
وی بــا اشــاره به اینکــه داوطلبــان حضــور در انتخابات 
مجلــس خبــرگان رهبــری از ۱۴ آبان لغایــت ۲۰ آبان 
فرصت داشــتند با مراجعــه حضوری بــه فرمانداری های 
 مراکز اســتان و ســتاد انتخابات وزارت کشور درخواست و 
مــدارک لازم را ارائه کنند، افزود: وزارت کشــور تهمیدات 
لازم را بر اســاس قانون انجام داد و ایــن مرحله از فرایند 
برگزاری انتخابات ششــمین دوره مجلس خبرگان رهبری 

به پایان رسید.
وی با اشاره نحوه ثبت نام و ارائه مدارک مورد نیاز داوطلبان 
که پیش از این نیز اطاع رســانی شــده بود، گفت: در این 
دوره قانون گــذار شــرط ســنی حداقل ۴۰ ســال را برای 
داوطلبــان ثبت نام مجلس خبرگان رهبری لحاظ کرده بود 

و همچنین اصل مدرک تحصیلی ســطح چهار حوزه هم به 
عنوان یکی از شرایط دیگر این قانون مورد تأکید قرار گرفته 

که در فرآیند ثبت نام مورد توجه و تأکید بوده است.
سخنگوی ستاد انتخابات کشور در مورد ادامه روند انتخابات 
مجلــس خبرگان رهبری گفت: فرآینــد اجرایی کار به این 
صورت اســت که برای هر داوطلب در ســتاد انتخابات یک 
پرونده تشکیل شده و روز گذشــته کلیه پرونده های ۵۱۰ 
نفر برای شــورای نگهبان ارسال می شــود و این شورا نیز 
فرایند بررســی احراز صاحیت ها و دیگر موارد را براساس 

قانون انجام خواهد داد.
 ۴۸ درصد داوطلبان مجلس خبرگان برای نخستین بار  

است که شرکت می کند
اســامی در مورد ترکیب ســنی داوطلبان نیز گفت: آمار 
نشــان می دهد داوطلبان ۴۰ تا ۵۰ سال 3۴ درصد ، ۵۰ تا 
۶۰ ســال 3۰ درصد، ۶۰ تا ۷۰ سال ۲۶ درصد و بالای ۷۰ 

سال ۱۰ درصد را تشکیل می دهند.
سخنگوی ســتاد انتخابات کشــور تصریح کرد: ۵۲ درصد 
از داطلبان ســابقه حضور در انتخابات هــای قبلی مجلس 
خبرگان رهبری  را داشته اند و ۴۸ درصد نیز برای نخستین 
بار هست که در جمع داوطلبان این مجلس قرار می گیرند.
اسامی با اشاره به اینکه تعداد ۶۵ نفر از نمایندگان مجلس 
خبرگان فعلی )دوره پنجم( نیز در جمع داوطلبان انتخابات 
برای ششــمین دوره مجلس خبرگان مشــاهده می شوند، 
گفــت: ۵۲ درصــد از جمــع داوطلبان ثبت نامی ســابقه 

ایثارگری دارند.
انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شــورای اســامی برای 
انتخاب ۲۹۰ نماینده برای یک دوره چهارســاله و ششمین 
دوره انتخابــات مجلس خبرگان رهبــری برای انتخاب ۸۸ 
عضو این مجلس برای یک دوره هشت ســاله روز جمعه ۱۱ 

اسفندماه ۱۴۰۲ در سراسر کشور برگزار می شود.

فارس- دریادار شــهرام ایرانــی، فرمانده نیــروی دریایی 
ارتــش در گفت وگویــی درخصــوص سیاســت های کلی 
توســعه دریامحور که از ســوی مقام معظــم رهبری در ۹ 
بند اباغ شــد، گفت: همواره اقتصــاد دریا مورد توجه مقام 
 معظم رهبری بوده اســت و اباغ سیاســت های کلی توسعه
 دریامحور، حاکی از ســطح بالای اهمیــت حوزه دریا برای 

کشور است.

وی ادامــه داد: این سیاســت ها پس از برگزاری جلســات 
مســتمر، بررسی های کارشناسانه طولانی و پیگیرانه با دقت 
زیادی در مجمع تشخیص مصلحت نظام مدنظر قرار گرفت 
و پس از آن به تأیید فرمانده کل قوا رسید و از سوی معظم له 

اباغ شده است.
فرمانده نیــروی دریایی ارتش، تصریح کرد: سیاســت های 
کلی توســعه دریامحور بر چند بخش اصلی تمرکز دارد که 
متولی آموزش های دریایی، سواحل و کرانه ها سازمان بنادر 
و دریانوردی اســت و همچنین امنیت که باید نسبت به آن 

توجه جدی داشت.
 سازمان های دریایی کنار یکدیگر قرار گیرند

دریــادار ایرانی با تأکید بر اینکه ســازمان های مختلف باید 
ذیل سیاســت های کلی توسعه دریامحور برنامه های اجرایی 
خــود را تدوین کنند و کار را پیش ببرند، گفت: برای تحقق 
این سیاســت ها عاوه بر همت و تــاش مجدانه و جهادی 
تمامی سازمان ها، در گام نخســت باید سازمان های دریایی 
کنار یکدیگر قرار گیرند و خارج از فضای بروکراســی اداری، 

اصل قضیــه را پیش ببرند و با هم افزایی و کمک به یکدیگر 
شــرایط را برای تحقق سیاست های اباغی،  فراهم کنند که 

قطعاً اتفاق مبارکی رخ دهد.
وی افــزود: رئیس جمهور، معاون اول و بدنه دولت همســو 
با سیاســت های اباغی مقام معظم رهبــری عمل خواهند 
کرد و قطعاً با هم افزایــی و تاش مضاعف در صورت تحقق 
سیاست های کلی توســعه دریامحور، ضعف های گذشته نیز 

جبران خواهد شد.
فرمانده نیروی دریایی ارتش با بیان اینکه یکی از مهم ترین 
مسائل در راستای تحقق سیاست های کلی توسعه دریامحور، 
انســجام، همدلی و هم افزایی است، خاطر نشان کرد: تمامی 
سازمان های مرتبط باید بر اســاس یک دستورالعمل، طرح 
و برنامه مشخص توســط دولت، مدیریت، راهبری و هدایت 
شــوند تا بتوان به تحقق سیاست های کلی توسعه دریامحور 
ســرعت بخشــید تا با یک روحیه جهادی و انقابی در این 
زمینه گامی بلند برداشــت، اتفاقی که به طور حتم شــدنی 

خواهد بود و دور از دسترس نیست.

ایســنا- احمد وحیدی، وزیر کشور در جلسه شــورای معاونین 
وزارت کشــور تأکید کرد: وزارت کشور و ستاد انتخابات، به عنوان 
مجری انتخابات از همه امکانات اســتفاده خواهند کرد تا بر اساس 
چهار مؤلفه ســامت، امنیت، شفافیت و رقابت انتخابات اسفند به 

بهترین شکل ممکن برگزار شود.
وی افزود: در دورهای گذشــته گاهی مشــاهده می شد که برخی 
نمایندگان ســابق در دوره های نزدیک به انتخابات مســیر انتقاد 
از مدیــران اجرایی را در پیــش می گرفتند که این موجب کاهش 
مشــارکت می شــد. در این دوره انتظــار می رود به رغــم اینکه 
نمایندگان مجلس حق نظارت و سؤال از مدیران اجرایی را دارند و 
انتقاد سازنده موجب رشد و بالندگی خواهد شد، اما مراقب باشند 
فضای انتقادی به فضای انتخاباتی وصل نشــود که این کار ممکن 

است به مشارکت آسیب بزند.
وحیــدی از همه گروه ها، جریان های سیاســی و شــخصیت های 
تأثیرگذار خواســت از امکانات و ظرفیت های خــود برای تقویت 

مشارکت استفاده کنند.
وزیر کشــور انتخابــات در نظام مردم ســالاری دینــی را مظهر 
دموکراسی واقعی دانست و گفت: در نظام جمهوری اسامی ایران 
همه ارکان نظام به شکل مستقیم یا غیرمستقیم در محضر انتخاب 

مردم قرار دارد و آنان تعیین کننده واقعی سرنوشت خود هستند.
وی افزود: ستاد انتخابات کشور از سال گذشته مشغول برنامه ریزی 
است تا بر اساس قانون جدید، انتخابات را به بهترین شکل ممکن 

و بر اساس مرّ قانون برگزار کند.
گفتنی اســت انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شورای اسامی 
برای انتخاب ۲۹۰ نماینده برای یک دوره چهارســاله و ششمین 
دوره انتخابات مجلس خبرگان رهبری برای انتخاب ۸۸ عضو این 
مجلس برای یک دوره هشت ساله روز جمعه ۱۱ اسفند ماه ۱۴۰۲ 

در سراسر کشور برگزار می شود.

سخنگویستادانتخابات:

۵۱۰ نفر برای مجلس خبرگان رهبری ثبت نام کردند

فرماندهنیرویدریاییارتش:

 دستگاه ها باید با انسجام سیاست های توسعه دریامحور را پیش ببرند
وزیرکشور:

فضای انتقادی به فضای انتخاباتی وصل نشود

ایسنا- طیبه حســینی، سخنگوی ســازمان هدفمندی 
یارانه هــا درباره علت تأخیر در واریــز یارانه آبان ماه اظهار 
کرد: اختال در سیســتم بانکی علت تأخیر در واریز یارانه 
بود که این مشــکل تقریباً حل شد. البته همچنان برخی از 

مشمولان یارانه خود را به همین دلیل دریافت نکرده اند.
وی در پاسخ به ســؤالی مبنی بر اینکه اگر کسی یارانه اش 
را دریافت نکرده باشــد از کجا متوجه شود که از فهرست 
یارانه بگیران حذف شــده یا به دلیل اختال به حســابش 
واریز نشده است؟ گفت: مشمولان دریافت یارانه می توانند 
به ســامانه رفاهی مراجعه کرده و در قســمت پنجره ملی 
هوشــمند به سرویس رفاهی وارد شــوند در این مرحله با 
وارد کردن کد ملی سرپرست خانوار یا دریافت کننده یارانه، 
وضعیت یارانه خود را مشــاهده کننــد. در این مرحله اگر 
یارانه مرحله ۱۵3 یعنی یارانه آبان ماه به حسابشان واریز و 
در سامانه رفاهی ثبت شده بود یعنی از دریافت یارانه حذف 
نشده اند و به دلیل اختال در سیستم بانکی هنوز این مبلغ 

به حساب آنها وارد نشده است.
ســخنگوی ســازمان هدفمندی یارانه ها ادامه داد: اگر در 
این مرحله مشمولان متوجه حذف یارانه خود شدند یعنی 
در ســامانه رفاهی مرحله ۱۵3 برای آنها ثبت نشــده بود 
می توانند از طریق پنجره ملی دولت هوشــمند و قســمت 
ســامانه حمایت اعتراض خود را نسبت به حذف یارانه شان 

ثبت کنند.
 برخی رسانه ها مردم را گمراه می کنند

حســینی در پاسخ به ســؤالی مبنی بر اینکه چرا برخی از 
رسانه ها واریز یارانه را منتشــر کرده بودند؟ اظهار کرد: تا 
زمانی که اطاع رسمی از طریق سازمان هدفمندی یارانه ها 
مبنی بر واریز یارانه منتشــر نشود هر خبری در این مورد 

تکذیب می شــود و اگر کسی بخواهد بر مبنای این موضوع 
که در هر ماه و در تاریخ بیســتم یارانه واریز می شود، خبر 
واریز یارانه را منتشر کند، مسلماً این کار باعث سردرگمی 
مردم و یارانه بگیران می شــود، چراکه ممکن اســت مانند 
 یارانــه آبان ماه )مرحلــه ۱۵3( تأخیر در واریــز یارانه به 

وجود بیاید.
وی اضافــه کرد: مردمــی که خبر واریز یارانــه را از صبح 
روز قبــل مطالعــه کرده انــد وقتی مبلغی به حسابشــان 
واریز نمی شــود تصور می کنند که از لیســت یارانه بگیران 
حذف شــده اند و در اســتان ها به اداره کار و فرمانداری ها 
 و در تهــران به وزارت رفاه و ســازمان هدفمندی یارانه ها 

مراجعه می کنند.
سخنگوی سازمان هدفمندی یارانه ها تصریح کرد: بنابراین 
انتشار زودهنگام اخبار واریز یارانه ها از سوی برخی رسانه ها 
سبب گمراهی مردم می شود و از همه رسانه ها می خواهیم 
تا پیش از انتشــار اطاعیه رســمی ســازمان هدفمندی 

یارانه ها، خبری درباره واریز یارانه ها منتشر نکنند.

سخنگویسازمانهدفمندییارانههااعلامکرد:

دلیل تأخیر در واریز یارانه 
مردم را گمراه نکنید



گروه خبر – نجمه قنبری 
ســردار رهام بخش حبیبی، فرمانــده انتظامی فارس 
در نشســتی خبری با اصحاب رســانه، اظهار کرد: در 
پی وقوع ســرقت های خودرو، مغــازه، منزل، اماکن 
خصوصی و قاپ زنی در ســطح شــهر شیراز و حومه، 
موضوع به صورت ویژه در دســتورکار مأموران پلیس 

آگاهی قرار گرفت. 
وی ادامه داد: با انجام اقدامات شبانه روزی، کارآگاهان 
پلیس آگاهی طی یک هفته گذشته موفق به شناسایی 
4 باند از سارقان و دستگیری 14 سارق شدند. فرمانده 
انتظامی فارس گفت: متهمان در تحقیقات تکمیلی به 
106 فقره انواع ســرقت )40 فقره سرقت منزل، 30 
فقره ســرقت از باغ ها،27 فقره ســرقت به عنف و  9 
فقره سرقت قاپ زنی( اعتراف کردند. وی افزود: ارزش 
اموال مسروقه کشف شده از اعضای این باند سارقان، 

معادل 24 میلیارد ریال برآورد شده است.
  کشف یک تن و 700 کیلوگرم مواد مخدر

فرمانــده انتظامی اســتان فارس ادامــه داد: با تلاش 
مأموران انتظامی طی 24 ساعت گذشته، 3 باند قاچاق 

مــواد مخدر در محورهای مواصلاتی شهرســتان های 
کوه چنار، بختگان و مهر منهدم شد.

سردار حبیبی گفت: در این خصوص 6 دستگاه خودرو 
سبک و سنگین توقیف و 8 متهم نیز دستگیر شدند.

وی افزود: در بازرسی از این خودروها، یک تن و 700 
کیلوگرم انواع مواد مخدر )تریاک و هروئین( کشــف 
شــد. سردار حبیبی گفت: طی ســال جاری، 58 باند 
مواد مخدر منهــدم و بالغ بر 27 تن انواع مواد مخدر 

کشف شده است.
فرمانده انتظامی استان فارس خاطرنشان کرد: در این 
بازده زمانی، 6 هــزار و 746 معتاد متجاهر و تحویل 

کمپ های بازپروری شده اند.
  افزایش 54 درصدی کالای قاچاق

ســردار حبیبی در تشــریح عملکرد پلیــس امنیت 
اقتصــادی، تصریح کرد: در راســتای مبارزه با قاچاق 
کالا، یــک هــزار و 609 دســتگاه خــودرو حامــل 
 کالای قاچــاق توقیف و یک هــزار و 901 متهم نیز 

دستگیر شده اند.
وی با بیان اینکه ارزش کالاهای قاچاق کشــف شده 
بالغ بر 733 میلیارد تومان برآورد شــده است، گفت: 
این میزان کشــفیات نســبت به مدت مشــابه سال 

گذشته، 54 درصد افزایش داشته است. 
انهدام باند ســارقان کابل دکل هــای مخابراتی با 60 
فقره سرقت، دستگیری سارق تلفن های همراه با 40 
فقره سرقت، دستگیری ســارقان رینگ و لاستیک با 
17 فقره ســرقت و کشف تعداد زیادی اموال مسروقه 
از آنان، از دیگر موارد مهمی بود که سردار حبیبی در 
تشــریح عملکرد فرماندهی انتظامی شهرستان شیراز 

آن ها را رسانه ای کرد.  

 استاندار فارس: 
فارس میزبان شهدای گمنام می شود

محمدهادی ایمانیه، اســتاندار فارس در نشست شــورای حفظ آثار و نشر 
ارزش هــای دفاع مقدس فارس با اشــاره به میزبانی اســتان فارس از پیکر 
تعدادی از شــهدای گمنام هشــت ســال دفــاع مقدس در آذرماه ســال 
جاری، بر برنامه ریزی منســجم و منظم برای اســتفاده حداکثری میزبانی 
شایســته از فرزندان انقلاب اســلامی تأکید کرد و افزود: مراســم تشییع و 
 وداع بــا فرزندان خمینی کبیر)ره(، در سراســر فارس برنامه ریزی شــود.

استاندار فارس بر ضرورت همکاری همه دستگاه ها و نهادهای استانی در این 
زمینه تأکید کرد و گفت: آن گونه که شایسته نام فارس است، تدبیر کنید و 

میزبانی مناسبی از صاحبان انقلابی اسلامی را به نمایش بگذارید.
وی در ادامه با اشــاره به در پیش رو بودن چهل و دومین ســالگرد شهادت 
عالم وارســته و مجتهد شــیعه، آیت ا... سیدعبدالحســین دستغیب گفت: 
همواره مســجد، جایگاه اصلی ســومین شــهید محراب بود؛ لذا برنامه های 
بزرگداشــت این معلم اخلاق نیز با محوریت مســاجد، به ویژه مسجد جامع 

عتیق برنامه ریزی و برگزار شود.
رئیس شــورای حفظ آثار و نشــر ارزش های دفاع مقدس فــارس در ادامه 
سخنان خود بر ضرورت تکمیل و بهسازی مقبره های شهدای نظام جمهوری 
اسلامی تأکید کرد و گفت: برخی مواردی که در جلسات قبل مطرح شده را 
در سفر آیت ا... رئیسی به فارس با او مطرح کردم، لذا در قالب مصوبات سفر 

ایشان لازم است موارد پیگیری شود.
وی همچنین بر مستندسازی، حفظ، نگهداری و انتشار خاطرات خانواده های 
شهدا، والدین ایشان، جانبازان، ایثارگران و یادگاران هشت سال دفاع مقدس 
تأکید کرد و افزود: همه نهادهای متولی، سازمان های مختلف از جمله صدا و 
سیما، بنیاد شهید و امور ایثارگران و سایر نهادهای ملی و مذهبی در زمینه 
ثبت، حفظ، نشر و نگهداری خاطرات شفاهی و مکتوب دوران دفاع مقدس، 
پیروزی انقلاب اسلامی و مدافعین امنیت و حرم از هیچ تلاشی دریغ نورزند.

نماینده ولی فقیه در فارس و امام جمعه شیراز: 
 ارشاد و مطالبه قبل از امر و نهی مورد توجه قرار گیرد

آیت ا... لطف ا... دژکام، نماینده، ولی فقیه 
در فارس و و امام جمعه شیراز در نشست 
مطالبه گران شهرستان های استان فارس 
با بیان اینکه خودم از مطالبه گران استان 
هستم، اظهار داشــت: در مطالبه گری و 
امر به معــروف و نهــی از منکر، نکاتی 
وجــود دارد که باید مرحلــه به مرحله 
پیش برویم؛ یعنــی باید چند نکته قبل 
از عمــل امر به معــروف و نهی از منکر 

انجام شده باشد.
  مدیران، برادران دینی آحاد جامعه

نماینده ولی فقیه در فارس، ارشاد جاهل را یکی از موارد قبل از امر به معروف 
و نهی از منکر معرفی کرد و ادامه داد: قبل از اینکه بخواهیم در موردی امر 
و نهــی کنیم، باید ببینیم طرف مقابل واقعاً به موضوع آگاه اســت یا خیر؟ 
 در مورد مدیران هم چنین است و گاهی آن ها به اصل قضیه واقف نیستند.
امام جمعه شیراز با بیان اینکه از نظر حقوقی فرض می کنیم که مدیر کامل 
است، مدیر را برادر دینی آحاد جامعه دانست و گفت: مدیران و کارشناسان 
را از یک طرف باید ذخیره نظام دانســت و از طرف دیگر مواظب باشــیم تا 
نادانسته کار را خراب نکنند و مورد ندانستن را باید ارشاد کنیم؛ که در این 

مورد، مجموعه های مربوطه کار زیادی انجام نداده اند.
نماینده ولی فقیه در فارس با بیان اینکه امروز، ارشاد کردن مورد توجه عموم 
قرار نمی گیرد، افزود: باید بررســی کنیم ببینیم این ارشــاد مدیران در کجا 
انجام می شود؟ و آیا جواب می دهد یا معاضد دارد؟ پس باید جایی باشد که 
به مدیران کمک کند. آیت ا... دژکام، با تأکید بر اینکه بحث ارشاد و مطالبه 
قبل از امر و نهی باید مورد توجه قرار گیرد، تصریح کرد: گاهی وقتی کسی 
را نهــی از منکر می کنیم، آن فرد را از دســت می دهیم و ما باید مراقب از 
دســت دادن نیروهایمان باشیم تا دشمن از این امر سو استفاده نکند؛ پس 

رعایت فاصله و مرحله به مرحله پیش رفتند ضروری است.
  جمع آوری نکات ادبیات مطالبه گری و ترویج و نشر آن

وی با تأکید بر ادبیات مطالبه گری تشریح کرد: ادبیات مطالبه گری یعنی این 
 مراحل قدم به قدم طی شود و تا وقتی نیاز نشده برخورد تند نداشته باشیم.
امام جمعه شــیراز گفت: ما نباید هر کســی را زود ناراحت کنیم، خصوصاً 
مدیران را؛ چراکه آن قدر در جامعه مدیر نداریم. پس این ادبیات و مراتب تا 
رســیدن به برخورد قاطع در مطالبه گری باید رعایت شود و توجه کنیم که 

آیا این برخورد یک وظیفه الهی است یا یک اقدام شخصی؟!
نماینده ولی فقیه در فارس، به جمع آوری نکات ادبیات مطالبه گری و ترویج 

و نشر آن برای رسیدن به تمدن نوین اسلامی تأکید کرد.

رئیس سازمان آتش نشانی شیراز خبر داد:
برگزاری مانور و تمرین عملیاتی آتش نشانی

 در بازار وکیل 

مانور و تمرین عملیاتی ســازمان آتش نشانی شیراز در مجموعه بازار وکیل 
برگزار شد. آتش پاد دوم هادی عیدی پور، رئیس سازمان آتش نشانی شیراز در 
ارتباط با برگزاری این مانور گفت: بافت تاریخی شــیراز یکی از سرمایه های 
ارزشمندی ست که همه  ما وظیفه ی حفظ و نگهداری آن را بر عهده داریم؛ 
ســازمان آتش نشانی شیراز نیز در چارچوب وظایف خود در راستای افزایش 
آمادگی عملیاتی جهت مقابله با انواع حوادث و آتش ســوزی در این منطقه 
می  کوشــد. عیدی پور افزود: با توجه به این که اماکنی با سطح ایمنی پایین 
و پرخطر در محدوده  بافت تاریخی شــیراز قرار دارند، سازمان آتش نشانی و 
خدمات ایمنی با شناســایی این اماکن اقدام به تدوین سناریوها و طرح های 

عملیاتی متناسب با نوع حادثه های احتمالی اقدام نموده است.
رئیس سازمان آتش نشانی شیراز هم چنین از برگزاری مانور عملیاتی سازمان 
آتش نشانی در مجموعه بازار وکیل شیراز خبر داد و گفت: در تاریخ 19آبان 
ماه 1402 مانور و تمرین عملیاتی ســازمان آتش نشــانی در مجموعه بازار 
وکیل شیراز برگزار شــد که 35 نیروی آتش نشان از 4 ایستگاه آتش نشانی 
به همراه 7 دســتگاه خودرو اطفایی و امدادی و دو دستگاه موتور چهارچرخ 

مخصوص بافت تاریخی و معابر کم عرض در آن حضور داشتند.
عیدی پور در شــرح این مانور گفت: بر اساس برنامه ریزی و سناریوی تعریف 
شده توســط سازمان آتش نشــانی، حریق فرضی در بازار روح ا... و اردوبازار 
ایجاد شــده بود و نیروهای عملیاتی آتش نشــانی مطابق برنامه ریزی قبلی 
با حضور در محل و رعایت نکات ایمنی نســبت به اطفا حریق فرضی اقدام 
نمودند و تلاش شد تا تمام نکاتی که پیش از عملیات برنامه ریزی شده بود، 

رعایت شود.

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی فارس: 
نخستین رویداد ملی گردشگری عشایر در شیراز

 برگزار می شود

ســید مؤید محسن نژاد، مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
اســتان فارس از برگزاری نخســتین رویداد ملی گردشــگری عشــایر در 
شــیراز خبر داد و گفت: این جشــنواره مقابل مجموعــه فرهنگی،  تاریخی 
آرامگاه حافظ برگزار می شــود. در این نمایشگاه ویژه برنامه های از عشایر تا 
گردشــگری، کارگاه های گردشگری عشایر، عشــایر و محیط زیست، اجرای 
برنامه های فرهنگی و هنری، آموزش و شناســایی فعالان عشایر و رونمایی 
از بســته های تور گردانی عشــایر به نمایش درمی آید. محســن نژاد گفت: 
گروه های عشایری از اســتان های فارس، چهارمحال و بختیاری، کهکیلویه 
و بویراحمد، کرمان و خوزســتان در این جشنواره حضور خواهند یافت. این 

جشنواره 22 تا 26 آبان ماه از ساعت 10 تا 21 برگزار می شود.
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گروه خبر- لیلا غضنفری
 رئیس ســتاد انتخابات فارس گفت: از مجموع 
یک هزار و 495 نفر داوطلب نمایندگی مجلس 
در 15 حــوزه انتخابیه این اســتان، یک هزار و 
ســه نفر معادل 67 درصــد ثبت نام کنندگان از 
سوی هیئت های اجرایی و نظارت استان تأیید 
صلاحیت شدند. اسماعیل قزل سفلی در نشست 
خبری با خبرنگاران در شــیراز افزود: میانگین 
تأیید صلاحیت در کشور 64 درصد بود که این 

میزان در فارس 67 درصد بوده است.
  23 نفر انصراف دادند

وی ادامــه داد: همچنیــن 282 نفر معادل 18 
و هفت دهم درصد صلاحیتشــان تأیید نشــد، 
177 نفــر معادل 11 و هشــت دهم درصد نیز 
عدم احرازشــان اعلام شــد و 33 نفر معادل 2 
و ســه دهم درصد نیز در ایــن مرحله انصراف 
دادند. او اظهار کرد: بیشــترین تعداد داوطلبان 
نمایندگی مجلس بــا 531 نفر مربوط به حوزه 
انتخابیه شــیراز و زرقان بود کــه از این تعداد 
357 نفرشان تأیید شدند و کمترین تعداد افراد 
ثبت نام شده برای انتخابات دوازدهم مربوط به 

حوزه انتخابیه اقلید است. 
به گفتــه قزل ســفلی کمترین میــزان تأیید 
صلاحیت نیز با 27 نفر مربوط به حوزه انتخابیه 
داراب و زرین دشــت اســت. معاون سیاســی، 

امنیتی و اجتماعی اســتانداری فارس گفت: از 
مجموع یک هزار و ســه نفر داوطلب نمایندگی 
مجلس که در این مرحله صلاحیتشــان تأیید 
شــد، 88 درصد از آقایــان و 12 درصد بانوان 

هستند.
   17 نماینده فعلی استان تأیید صلاحیت شدند 
قزل ســفلی در بخش دیگــری از این کنفراس 
خبری افــزود: از 18 نماینده فعلی اســتان در 
مجلس شورای اسلامی نیز 17 نفر اقدام به ثبت 
نام کردند که صلاحیت همه آنها تأیید شــد و 
نماینده لارستان، خنج، گراش، اوز و جویم هم 

در انتخابات امسال ثبت نام نکرد. او اظهار کرد: 
افراد تأیید صلاحیت نشده و عدم احراز شده از 
یک شنبه بیســت و یکم تا چهارشنبه بیست و 
چهارم آبان ماه جاری فرصت دارند اعتراض خود 
را به شــکل کتبی به فرمانداری  ارائه دهند یا با 
مراجعه به پنجره واحد خدمات وزارت کشــور 
به آدرس https://keshvar.moi.ir نســبت به 
ثبت آن اقدام کنند تا از ســوی هیئت نظارت 
اســتان مورد بررسی قرار گیرد. معاون سیاسی، 
امنیتی و اجتماعی استانداری فارس با اشاره به 
اینکه اولیــن نتایج تأیید صلاحیت افراد در 14 

دی ماه منتشر خواهد شــد،  تصریح کرد: 19 
بهمن اولین نتایج تأیید صلاحیت توسط شورای 

نگهبان به افراد ابلاغ خواهد شد.
به گفته این مقام مســئول ظرفیت های موجود 
در 80 دســتگاه دولتی احصا شده که می توانند 

در اختیار نامزدهای انتخاباتی قرار گیرد.
او تأکیــد کرد: در انتخابات امســال چهره های 
شــاخص و مطرح از ســلایق مختلف سیاسی 
و فکــری به میدان آمده انــد و از تمام طیف ها 
در تمام حوزه های انتخابیه مشــارکت و حضور 

دارند.
معاون اســتاندار فارس در خصوص ششــمین 
دوره انتخابــات خبرگان رهبــری در فارس نیز 
اعــلام کرد: تعداد 20 نفر ثبت نام کرده که یک 

نفر خانم و 19 نفر آقا هستند. 
او افــزود: ســه نفر از ایــن داوطلبان ســابقه 
نمایندگی خبرگان رهبری را در کارنامه دارند. 
قزل سفلی این نکته را نیز یادآور شد که امکان 
برگــزاری انتخابات تمــام الکترونیک در حوزه 

انتخابیه شیراز و زرقان فراهم است.
معاون سیاســی،  امنیتی و اجتماعی اســتاندار 
فــارس در بخــش دیگــری از ایــن کنفراس 
خبری خاطر نشــان کرد: در حــوزه اجتماعی 
و فرهنگی رویکرد ســه گانه نشــاط،  شــور و 
کاهش آســیب های اجتماعی اولویت های است 

که در معاونت سیاســی، امنیتــی و اجتماعی 
اســتانداری به دنبال تحقق آن هستیم. معاون 
اســتاندار فارس با بیان اینکه بهبود ســرمایه 
اجتماعــی یکــی از اهــداف مهمی اســت که 
در اســتان فــارس در حال اجرا بــوده عنوان 
کرد: با ایجاد قرارگاه هــای اجتماعی در تلاش 
برای کاهش معضــلات اجتماعی نظیر طلاق، 
 معتادیــن متجاهــر و خودکشــی و ... در حال 

انجام است.
به گفته این مقام مسئول 32 معضل اجتماعی 
در ســطح کشــور احصا شــده که 22 معضل 
توسط وزارت کشــور در حال پیگیری است. به 
باور قزل سفلی در راســتای توسعه فعالیت های 
اجتماعــی و بهبود ســرمایه اجتماعی تلاش ها 
برای حضور انجمن های مردم نهاد، سازمان های 
مردم نهــاد، گروه های مردمــی در حال انجام 
است. او دباره طرح »خانواده متعالی« نیز یادآور 
شــد: این طرح یکی از موضوعاتی است که در 
سند مهندسی فرهنگی دیده شده ولی تاکنون 
مغفول مانده اســت از این رو در تلاش هستیم 
تا علاوه بر این طرح زمینه تحقق قانون جوانی 

جمعیت در فارس فراهم شود.
انتخابــات دوازدهمیــن دوره مجلس شــورای 
اســلامی و ششــمین دوره مجلــس خبرگان 

رهبری جمعه 11 اسفند برگزار می شود.

ســتاد بازآفرینی شــهری به ریاســت محمدهادی ایمانیه،  
استاندار فارس برگزار شد.

اســتاندار فارس در این جلســه بر ضرورت برگزاری منظم 
جلســات ماهیانــه تأکید کــرد و گفــت: بعضاً مشــاهده 
می شــود به دلایل غیرمنطقی برگزاری جلســات به تعویق 
 می افتــد؛ در غیاب بنده با حضور معاونت عمرانی جلســات

منظم را برگزار کنید. 
وی افزود: جلسات یک هفته درمیان مدیرکل شهری استان، 
شــهردار شیراز و مدیرکل راه و شهرســازی استان برگزار و 

نتایج آن به دفتر بنده ارائه شود. 
ایمانیه، خواســتار حل مســائل قبل از ورود به جلسه ستاد 
بازآفرینی شــد و تصریح کرد: مســائل ملــی را بنده موظف 
هستم در سطح کلان پیگیری کنم؛ اگر چه جایگاه فارس از 

متوســط کشور بالاتر است ولی در رتبه بندی های کشور باید 
جایگاه بهتری داشته باشید. 

وی با بیــان اینکه بخشــی از بافت های فرســوده در بافت 
تاریخی قرار دارد، اظهار داشــت: طبق قوانین در بازآفرینی 
شهری می بایســت درصدی از بنا برای پارکینگ لحاظ شود 
در صورتی که اولویت اول ما حفظ بافت تاریخی اســت، لذا 
تدابیری اتخاذ شود تا در بافت تاریخی، پارکینگ ها به صورت 

تجمیعی دیده شود. 
نماینده عالی دولت در فارس در پایان نیز ســتاد بازآفرینی 
شــهری را مکلف کــرد، اختیــار کامل خــود را در جنوب 
 اســتان، بــه اداره کل راه و شهرســازی لارســتان تفویض 

نماید.
  از آمایش آب فارس تا تامین زمین نهضت ملی مسکن

همچنین دهمین جلسه شورای برنامه ریزی و توسعه استان 
فارس به ریاســت محمدهادی ایمانیه، اســتاندار و با حضور 

سایر اعضا در استانداری برگزار شد.
اســتاندار فارس در پایان این جلســه با اشاره به تشکیل 10 
جلســه شورای برنامه ریزی و توســعه استان در سال جاری، 

گفت: خوشــبختانه بــا رویکردی که دولت ســیزدهم برای 
توســعه استان ها دارد توانســتیم جلسات بیشتری نسبت به 

جلسات ماهیانه مقرر برگزار کنیم.
 ایمانیه به موضوعات مطرح شــده در این جلسه اشاره کرد و 
اظهار داشت: یکی از موضوعاتی که مطرح شد، بحث آمایش 

استان در حوزه آب بود.
وی افزود: در جلســه ای که با  منظور رئیس سازمان برنامه 
و بودجه کشــور و معاونین ایشان داشــتیم، موافقت کردند 
بخشــی از مباحــث مرتبط با کمبــود آب و خشکســالی 
در اســتان را در بودجه ســال آینده و برنامه هفتم توســعه 
تدبیر کنند البته شــرط تحقــق این موضــوع انجام پروژه 
مطالعاتی ســریع و انعــکاس نتایج آن به ســازمان برنامه و 
بودجه اســت؛ لذا امروز کلیات این موضوع مصوب شد و در 
 روزهای آتی ان شاءا.. در تهران پیگیری می کنیم تا این مهم 

محقق شود.
نماینــده عالــی دولت در فارس، اشــتغال را یکــی دیگر از 
موضوعات مطرح شده در دهمین جلسه شورای برنامه ریزی 
و توســعه اســتان عنوان کرد و گفت: در این جلسه، بند سه 

تبصره 18 ســال 1402 را بررســی و کلیــات آن را مصوب 
کردیــم؛ این جزء از تبصره 18 مربوط به اشــتغال های خرد 
می باشــد که جزئیات آن را برای بررســی بــه زیرگروه های 

مربوطه واگذار کردیم.
رئیس شــورای برنامه ریزی و توســعه اســتان، الحاق برخی 
زمین هــا به شــهرها را از دیگر مصوبات جلســه شــورای 
برنامه ریزی فــارس عنوان کرد و گفت: در این جلســه 12 
پروژه مرتبط با نهضت ملی جهش مسکن و تأمین زمین آن 
مصوب شــد که با برآوردهای انجام شده مسکن 80 هزار نفر 

از شهروندان از این طریق تأمین می شود.
وی در پایــان با اشــاره بــر اینکه ایــن الحــاق مربوط به 
شهرســتان شیراز و سایر شهرهای اســتان، بنا به نیاز آن ها 
 بوده اســت، افزود: با دســتور ریاســت جمهــور در دومین 
ســفر ایشــان به اســتان فارس، مســئله زمین های شرق 
صدرا در دســت حل شــدن اســت و مراحــل نهایی خود 
را طــی می کنــد کــه بــا تحقــق آن بیــش از 90 درصد 
 زمیــن بــرای نهضــت ملــی جهــش مســکن در فارس 

تأمین می شود.

گروه خبر- نجمه قنبری
حمیدرضا قانعی، مدیرکل فرهنگ و ارشــاد فــارس و دبیر هفته 
کتاب فارس در نشستی خبری اظهار کرد: رویداد پایتختی کتاب 
در ایران از اتفاقات رقابتی اســت که شــهرها، روســتا ها و مراکز 
اســتان ها به رقابت می پردازند و چند ســالی اســت که این مهم 
اجرا می شــود. وی با بیان اینکه کلان شــهر شیراز هم در مقطعی 
بــه عنوان پایتخت کتاب ایران معرفی شــد، ادامه داد: شــهر اوز 
یکی از شــهر های داوطلب پایتختی کتاب ایران طی این ســال ها 
مطرح بوده اســت. دبیر هفته کتاب فارس افزود: امسال 20 شهر 
انتخاب شــدند که 5 شهر به مرحله نهایی راه پیدا کردند و نهایتاً 
 شــهر اوز از استان فارس علاوه بر شهر و دوستدار کتاب، شایسته 

تقدیر نیز شناخته شد.
قانعــی همچنیــن با تصریــح بر این نکتــه که کتــاب می تواند 
راهبردی ترین کالای فرهنگی جمهوری اســلامی باشد، شعار سی 

و یکمین دوره هفته کتاب را »آینده خواندنی« است، اعلام کرد.
فیــروزی، مدیــرکل کتابخانه هــای عمومی فارس نیــز در ادامه 
این نشســت ضمــن تبریک هفته کتــاب، بیان کــرد: کتابداران 
 بــه عنوان گوهــران معرفــت، کتابخوانی را در هر شــرایطی به 

جامعه ارزانی می کنند.
وی با بیــان اینکه هفته کتــاب علی رغــم محدودیت های حوزه 
فرهنگی باید تبلور یکسال خدمات مجموعه های مختلف از جمله 
کتابخانه های عمومی باشــد، گفت: حجم فعالیت هایی که در 256 

کتابخانه عمومی استان انجام می شود، بسیار بالاست. 
به گفته مدیــرکل کتابخانه های عمومی فــارس، بیش از 1700 
عنوان برنامه طی ســه ماه گذشــته برای برگزاری هفته کتاب در 
پیش بینی شــده که شــامل 67 مورد رونمایی کتاب و نقد کتاب، 
120 مــورد کارگاه های مهارتی و هنری، محافــل ادبی و قرآنی، 

کودک و نوجوان، محافل مطالعاتی و مسابقات کتابخوانی است.
فیروزی خاطرنشــان کــرد: تنوع برنامه های هفتــه کتاب در 16 
بخش برنامه ریزی شده اســت. وی یکی از بخش های اصلی هفته 

کتاب را بهره برداری از کتابخانه های جدید عنوان کرد که شامل 7 
پروژه جدید از جمله کتابخانه مستقل موقوفه مرحوم کاظمی، دو 

کتابخانه در شهرستان لارستان و 4 سالن مطالعه می شود.
مدیــرکل کتابخانه های عمومــی فارس همچنین بــا بیان اینکه 
شــاخص های کتابخوانی، از مهمترین مولفه های بررسی وضعیت 
کیفــی و کمی کتابخانه ها محســوب می شــوند، گفــت: یکی از 
اصلی ترین شــاخص ها، شاخص امانت است که در یکسال گذشته 
32 درصد رشــد داشته ایم. در شــاخص عضویت هم بیش از 45 
درصد رشــد و در شــاخص منابع هم 40 درصد رشــد نسبت به 

گذشته داشته ایم.
فیروزی تصریح کرد: این شــاخص ها نشــان از افزایش تمایل به 
کتابخوانی از ســوی شهروندان دارد. وی در خصوص میزان منابع 
کتابخانه هــای عمومی فــارس هم گفت: بیــش از 12 هزار جلد 
کتاب به ارزش 7 میلیارد تومان به کتابخانه های عمومی اســتان 
اهدا شده اســت. مدیرکل کتابخانه های عمومی فارس خاطرنشان 
کرد: در حوزه توســعه خدمات هم گروه های جدیدی به مجموعه 

کتابخانه های عمومی فارس اضافه شده است.
گفتنی اســت ســی  و یکمین دوره هفته کتاب استان در از  23 
 تــا 30 آبان مــاه جــاری همزمان با سراســر کشــور در فارس

برگزار می شود.

عباس رضاییان زاده، معاون بهداشــت دانشگاه علوم پزشکی 
شــیراز از آغاز برنامه حمایت تغذیه ای حدود 6 هزار کودک 
6 تا 59 ماهه مبتلا به ســوء تغذیه خانوارهای نیازمند تحت 

پوشش دانشگاه در استان فارس خبر داد.
رضاییان زاده گفت: ســوء تغذیه یکی از مشــکلات تغذیه ای 
شــایع در کودکان زیر 5 سال است و از پیامدهای نامطلوب 
سوءتغذیه کودکان، می توان به اختلال در رشد و تکامل مغزی 
و جسمی، تضعیف سیستم ایمنی بدن و افزایش موارد مرگ 
و میر، افزایش هزینه های درمانی و مراقبت های پزشکی، افت 
تحصیلی و تحمیل هزینه های ســنگین به آموزش و پرورش 
کشور و از دست دادن روزهای کاری توسط والدین نیز اشاره 

کرد. معاون بهداشــت دانشگاه علوم پزشکی شیراز ادامه داد:  
حمایت تغذیــه ای از کودکانی که به دلیل فقر، دچار ســوء 
تغذیه شده اند، از طریق تأمین و توزیع سبد غذایی استاندارد 
برای رفع نیازهای تغذیه ای کودکان و بهبود وضعیت تغذیه، 

رشد و تکامل آنان ضروری است.
وی با بیــان اینکه برنامه هــای حمایت تغذیــه ای، یکی از 
اثربخش ترین برنامه های اجرایی گــروه بهبود تغذیه جامعه 
معاونت بهداشــت اســت، گفت: این برنامه بــا هدف بهبود 
وضعیــت تغذیه و رشــد و همچنین کاهش ســوء تغذیه در 

کودکان 6 تا 59 ماهه اجرا می شود.
رضاییــان زاده با تصریح اینکــه این برنامــه موجب تقویت 

مراقبت های کودکان و هدفمندســازی یارانه ها نیز می شود، 
افــزود:  به منظور اجرای برنامه حمایت تغذیه ای کودکان و با 
مشــارکت وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در ابتدای سال 
1402، هشــت هزار و 443 کودک 6 تــا 59 ماهه مبتلابه 
ســوءتغذیه خانوارهای نیازمند، توســط مراقبان سلامت و 
بهورزان شناســایی و به کارشناســان تغذیه مراکز خدمات 
جامع سلامت شهرســتان ها معرفی شد و کارشناسان تغذیه 
ضمن بررســی خلاصه پرونده الکترونیکــی تمامی کودکان 
شناسایی شده و نیز مشاهده نمودارهای رشد آنان در سامانه 
سیب، وضعیت رشد آن ها را مشخص و اسامی نهایی کودکان 
را به گروه بهبود تغذیه جامعه معاونت بهداشت اعلام کردند.

معاون بهداشــت دانشگاه علوم پزشکی شیراز بیان کرد: پس 
از انجام راستی آزمایی های وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
و تأیید خانوارهای واجد شــرایط، بودجه مورد نیاز از سوی 
ســازمان برنامه و بودجه به صورت اعتبار خرید کالا از طرح 
کالابرگ الکترونیکی، مبتنی بر ارائه سبد مطلوب غذایی رفع 
سوءتغذیه کودکان 6 تا 59 ماه دارای سوءتغذیه )کوتاه قدی، 
لاغری و لاغری شدید( به حساب سرپرستان خانوار تخصیص 
یافت. رضاییان زاده ادامه داد: از مجموع هشــت هزار و 443 
کودک اعلام شده توســط گروه بهبود تغذیه جامعه معاونت 
بهداشت دانشــگاه علوم پزشکی شــیراز، نزدیک به 6 هزار 

کودک تأیید و بن کارت آنان شارژ شد.

در ستاد بازآفرینی شهری مصوب شد:

از توجه به حفظ بافت تاریخی تا تفویض اختیار به جنوب استان

فرمانده انتظامی فارس خبر داد: 

کشف 733 میلیارد تومان کالای قاچاق 
در سال جاری

همزمان با سراسر کشور؛

سی ویکمین دوره هفته کتاب در فارس برگزار می شود

رئیس ستاد انتخابات فارس تصریح کرد: 

67 درصد داوطلبان تأیید صلاحیت شدند
 شیراز بیشترین و داراب کمترین میزان تأیید صلاحیت داوطلبان را دارد 

معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی شیراز خبر داد:

آغاز برنامه حمایت تغذیه ای کودکان نیازمند ۶ تا ۵۹ ماهه در فارس

س : طاهره حیاتی
عک



سفر دستیار بایدن به اسرائیل برای مذاکره درباره اسرای 
آمریکایی

باشــگاه خبرنگاران- هماهنگ کننده شــورای امنیت ملی 
آمریکا در امور خاورمیانه برای رایزنی درباره اســرای آمریکایی 

هفته آینده به اراضی اشغالی می رود.
اکســیوس به نقل از چهار منبع ناشــناس آمریکایی و اسرائیلی گزارش داد، برت 
مک گورک، هماهنگ کننده شورای امنیت ملی ایالات متحده در امور خاورمیانه 
و شــمال آفریقا قرار است هفته آینده به اراضی اشغالی، عربستان سعودی، اردن، 

قطر و بحرین سفر کند. 
بر اســاس این گزارش، مشاور ارشد امنیت ملی جو بایدن در امورخاورمیانه، ابتدا 
به بروکسل ســفر خواهد کرد تا درباره جنگ غزه و مناقشه رژیم صهیونیستی و 

حماس با متحدان اروپایی و ناتو گفت وگو کند.
مک گورک در ســفر به اراضی اشــغالی با مقامات صهیونیست دیدار خواهد کرد 
و انتظــار می رود درباره توافق احتمالی برای آزادی حدود ۸۰ تن که به اســارت 

حماس درآمده اند رایزنی کند. 
از زمان آغاز درگیری های دوباره میان جنبش مقاومت فلسطین )حماس( و رژیم 
صهیونیســتی در هفتم اکتبر، کشور های مختلفی در منطقه و جهان کوشیده اند 

میان دو طرف مخاصمه میانجیگری کنند که مصر یکی از این کشورها است. 
پیشــتر، مقامات صهیونیست مدعی شدند در صورت جدیت حماس برای آزادی 

زندانیان، اسرائیل آماده توقف درگیری است.
این در حالی است که نیویورک تایمز و منابع آگاه، گفت وگو ها برای آزادی اسرای 
حماس از جمله آمریکایی ها در ازای توقف کوتاه عملیات رژیم صهیونیســتی در 
غزه تأیید کردند. حماس و اسرائیل در حال مذاکره بر سر ۲ طرح برای تبادل اسرا 
هســتند و  یکی از این طرح ها آزادی تعداد کمی از اسرا را شامل می شود و طرح 
دوم ممکن است به آزادی ۱۰۰ نفر از اسرا منجر شود. طبق گزارش این روزنامه، 
ذیــل یکی از طرح ها حماس ۱۰ تا ۲۰ اســیر را در ازای وقفه مختصر در جنگ 
آزاد خواهد کرد. حماس ممکن است در ادامه حدود ۱۰۰ اسیر دیگر را آزاد کند.
مقامات ارشــد سازمان های جاسوسی آمریکا و اســرائیل روز پنج شنبه در کشور 
قطر طی نشســتی طرح آزادی اسرا و ارســال کمک های بشردوستانه به نوار غزه 
حاضر را بررسی کردند که در این مذاکرات سه جانبه، ویلیام برنز، رئیس سازمان 
ســیا، دیوید بارنیا، رئیس موساد و مقاماتی از قطر درباره توقف سه روزه حملات 

اسرائیل توافق کردند تا آزادی عوامل اسرائیلی تسهیل شود.
ابوعبیده، ســخنگوی جنبش حماس قبلًا گفته بود که تعداد اسرای صهیونیست 
در غزه نزدیک به ۲۵۰ نفر هستند که ۲۰۰ نفر آن ها در اسارت القسام و بقیه نیز 

در نزد دیگر گروه های مقاومت هستند.

،

تسنیم- سید هاشــم صفی الدین، رئیس 
شــورای اجرایــی حــزب ا... بــا تأکید بر 
اینکه تنهــا گزینه مؤثر در برابر دشــمن 
صهیونیســتی، مقاومت اســت تأکید کرد 
ما با معادله »چشــم در برابر چشم« پاسخ 

تجاوزات دشمن را می دهیم.
ســید هاشــم صفی الدین افزود، مقاومت 
ادامه دارد و این یک نیاز و ضرورت اســت. 
ســلاح در دستان ما برای مقابله با دشمن 
باقی می مانــد و مقاومت اکنون در موضع 
عمــل قرار دارد و به ایــن موضع خود در 

حمایت از کشور و ملتمان پایبند است.
وی با اشــاره به تجاوزات وحشیانه ای که 
رژیم صهیونیســتی در غزه انجام می دهد 
گفــت، آنچه در غزه اتفــاق می افتد ثابت 
می کند که ما بــرای حمایت از ملت های 
خود نمی توانیم بــه هیچ قدرتی در جهان 
اعتماد کنیم؛ چرا که ما در برابر دشــمنی 

قرار داریم که هیچ ارزشی را نمی شناسد.

این مقام حزب ا.. با اشــاره به اینکه آمریکا 
جنــگ ویرانگر علیه غــزه را اداره می کند 
اظهار داشــت، آمریکا برای تداوم جنایات 
رژیم صهیونیستی و قتل عام غیرنظامیان 
و هدف قــرار دادن همــه مکان های غزه 
پوشش سیاسی ایجاد کرده است. بنابراین 

تجربــه جنگ غزه ثابــت می کند که تنها 
اقدام مؤثر در برابر دشمن، مقاومت است و 
ما همچنان درحال توسعه قدرت موشکی 
خود هســتیم و به تجاوزات دشمن پاسخ 

می دهیم.
سید هاشم صفی الدین تأکید کرد، مقاومت 

تنهــا تضمین )برای حمایــت از ملت ها و 
مقابله با دشــمن( است و ما نمی توانیم به 
کشورهای اصطلاحاً بزرگی تکیه کنیم که 
در حال ترویج راهکار »دو دولتی« هستند؛ 
راهکاری که مدت هاســت به پایان رسیده 

است.
رئیس شورای اجرایی حزب ا.. تصریح کرد، 
رزمندگان مقاومت در غزه کسانی هستند 
که نتیجه را در میدان نبرد تعیین می کنند 
و آینده را با شــرایط بهتر به نفع مقاومت 
رقم می زنند. کســانی که حال و آینده را 
شــکل می دهند مبــارزان قهرمان در غزه 
هستند که با سلاح های خود همچون شیر 

تانک های دشمن را منهدم می کنند.
وی در پایــان گفت، هیچ کس در این دنیا 
نمی تواند جلوی این مــوج مقاومت را در 
منطقه مــا بگیرد و مقاومــت قدرتمندتر 
خواهد شد و هیچ راهی جز مقاومت وجود 

ندارد.

مخالفت امارات با درخواست لبنان و الجزایر 
برای تحریم نفتی اسرائیل

تســنیم- الاخبار به نقل از خبرگزاری فرانسه اعلام کرد که چند 
کشــور از جمله الجزایر و لبنان در اجلاس ســران کشورهای عربی 
و اســلامی برای توقف تجاوزات رژیم صهیونیستی به غزه پیشنهاد 
تحریم نفتی اســرائیل را مطرح کردند که با مخالفت ۳ کشور عربی 
از جمله امارات همراه بود. نجیب میقاتی، نخست وزیر دولت پیشبرد 
امور لبنان دیروز در جریان اجلاس سران کشورهای عربی و اسلامی 
که به منظور بررسی تحولات غزه در ریاض برگزار شده بود خواستار 
برقراری آتش بس فوری در نوار غزه و نیز فشار بر رژیم صهیونیستی 
جهــت توقف تجاوزات ایــن رژیم به جنوب لبنان شــد. میقاتی از 
کشورهای عربی و اسلامی خواست تا به دایره تصمیم گیری بروند و 
برای برقراری آتش بس فوری و بدون قید و شــرط در نوار غزه و باز 

کردن گذرگاه ها و کمک رسانی به مردم غزه تلاش کنند.
در همین زمینه روزنامه الاخبار به نقل از خبرگزاری فرانسه گزارش 
داد که برخی کشورها از جمله الجزایر و لبنان پیشنهاد پیش نویس 
قطعنامه ای را ارائه دادند که شامل تهدید برای تحریم نفتی اسرائیل 
و متحــدان غربی این رژیم و نیز قطع روابط دیپلماتیک و اقتصادی 

برخی کشورهای عربی با رژیم صهیونیستی بود.
بر اساس این گزارش، برخی منابع دیپلماتیک به خبرگزاری فرانسه 
اعــلام کردند که ۳ کشــور عربی از جمله امــارات و بحرین با این 

پیشنهاد مخالفت کردند.
 نشست فوق العاده سران کشورهای عربی ـ اسلامی درباره تحولات 
غزه که دیروز در ریاض برگزار شده بود با صدور بیانیه ای ۳۱ ماده ای 
به کار خود پایان داد. شــرکت کنندگان در این نشست بر ضرورت 
شکســته شــدن محاصره غزه و ورود کاروان های کمک های بشــر 

دوستانه شامل غذا، دارو و سوخت به این منطقه تأکید کردند.
شرکت کنندگان در این نشست تجاوزات وحشیانه رژیم صهیونیستی 
را به شــدت محکوم و تأکید کردند هرگز نباید جنگ انتقام جویانه 
رژیــم صهیونیســتی را به عنوان »دفاع مشــروع« توصیف یا به هر 

نحوی آن را توجیه کرد.

 مکرون، تا ماه آینده به نقطه عطف 
اوکراین می رسیم

باشگاه خبرنگاران- امانوئل مکرون، رئیس جمهور فرانسه گفت که 
هنوز زمان برای مذاکرات صلح فرا نرسیده است، اما ماه آینده نقطه 

عطفی برای اوکراین خواهد بود.
رئیس جمهور فرانســه، در مصاحبه با شــبکه انگلیســی بی بی سی، 
پیش بینــی کرد که درگیری اوکراین تا پایان ســال جاری به نقطه 
عطفی برســد؛ این در حالی اســت که ضدحملــه کی یف، حتی با 
گذشــت چند ماه، دســتاورد های قابل توجهی نداشــته است.البته 
مکرون در بخشــی از اظهارات خود احتمال آغاز مذاکرات اوکراین 
با روســیه در آینده را رد کرد و در ادامه گفت: اگر مسکو بر کی یف 
چیره شود، شــما یک قدرت امپریالیستی جدیدی در اروپا خواهید 
داشت که بسیاری از همســایگانش از جمله جمهوری های شوروی 

سابق را تهدید خواهد کرد.
رئیس جمهور فرانســه بار دیگر تأکید کرد که غرب باید به حمایت 
از اوکراین با کمک نظامی ادامه دهد و اســتدلال کرد که ماه آینده 
مناقشــه ای حیاتی خواهد بود؛ البته او مشخص نکرد که رویداد های 
ماه دســامبر چگونه می تواند بر نتیجه نهایــی تأثیر بگذارد. مکرون 
درباره آتش بس احتمالی هم پیشنهاد کرد که هنوز زمان آن نرسیده 
اســت که اوکراین پای میز مذاکره با روســیه بیایــد و کی یف باید 
مســتقل در این مورد تصمیم بگیرد و در ادامــه گفت: در مقطعی 
ممکن اســت مذاکرات منصفانه و خوب انجام شود و به میز مذاکره 

بازگردیم و راه حلی با روسیه پیدا کنیم.
ضد حمله اوکراین از اوایل ماه ژوئن در جریان اســت، اما خط مقدم 
تا حد زیادی بدون تغییر باقی مانده است. سرگئی شویگو، وزیر دفاع 
روسیه، تلفات اوکراینی را بیش از ۹۰ هزار نظامی و همچنین ۶۰۰ 
تانک و هــزار و ۹۰۰ خودروی زرهی از زمان آغاز این حمله برآورد 
کرده اســت. شبکه آمریکایی ان بی ســی نیوز هفته گذشته گزارش 
داد که مقامات غربی درگیر مذاکراتی حســاس با کی یف هســتند 
تــا ببینند آیا این کشــور می تواند برای پایــان دادن به درگیری ها 

امتیازاتی را برای روسیه در نظر بگیرد.

 »نتانیاهو« و» گالانت«، ما را موعظه 
اخلاقی نکنید

باشگاه خبرنگاران- نخست وزیر و وزیر جنگ رژیم صهیونیستی از 
اظهارات رئیس جمهور فرانســه که از آنها خواست تا کشتار زنان و 

کودکان غزه را متوقف کنند، انتقاد کردند.
نتانیاهو گفت: مکرون مرتکب یک اشــتباه فاحش، واقعی و اخلاقی 
شــده اســت. وی افزود: به رئیس جمهور فرانســه می گویم به شما 
هم خواهد رســید. ما تمــام تلاش خود را برای کاهش آســیب به 
غیرنظامیان یا کســانی که درگیر آن نیســتند انجام می دهیم، اما 
نمی توانیم به حماس مجوز کشــتن شهروندانمان را بدهیم و نیازی 

به این توصیه های اخلاقی نداریم.
از سوی دیگر یوآو گالانت نیز در این باره، گفت: این شجاعت از کجا 
می آیــد که در بحبوحه نبرد به ما موعظــه اخلاقی کند؟ ما توانایی 
و وظیفه داریم که به تنهایی از خود دفاع کنیم و این کاری اســت 
که انجام خواهیم داد. تا زمانی که حماس شکســت نخورد، ساکت و 

آرام نخواهیم نشست.

سید هاشم صفی الدین:

 با معادله »چشم در برابر چشم« به تجاوزات دشمن پاسخ می دهیم

آگهی فقدان سند مالکیت موضوع ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون 
ثبت بخش ۱۲ فارس داراب 

آقای محمد حســین خلیلی احدی از ورثه مرحوم ابوالحسن خلیلی 
با تسلیم دو برگ استشــهادیه که در دفتر اسناد رسمی شماره ۲۱ 
داراب تنظیم گردیده مدعی اســت که تعداد یک فقره سند مالکیت 
دفترچه ای مربوط به پلاک ۱685/3 واقع در قطعه ۲ بخش ۱۲ فارس 
داراب ذیل شــماره 5۹5۲ صفحه ۲56 دفتر 36 املاک به شــماره 
چاپی ۲3۰6۱۱ بنام آن مرحوم ثبت و ســند مالکیت صادر شده به 
علت جابجایی مفقود گردیده و نامبرده تقاضای صدور سند مالکیت 
المثنی نموده اســت مراتب طبق ماده ۱۲۰ اصلاحی آئین نامه قانون 
ثبت آگهی میشــود و هر کس نسبت به ملک موردآگهی معامله ای 
کرده و یا مدعی وجود سند مالکیت نزد خود میباشد تا ده روز پس 
از انتشــار آگهی به ثبت محل مراجعه و اعتراض خود را ضمن ارائه 
اصل ســند مالکیت یا خلاصه معامله تسلیم نماید و اگر ظرف مدت 
مقرر اعتراضی نرسیده و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نشود 
اداره ثبت المثنی ســند مالکیت را طبق مقررات صادر و به متقاضی 

تسلیم خواهد نمود. 
تاریخ انتشار: ۱4۰۲/۰8/۲۲

 گیرنده ســتاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( در اســتان فارس
جهت اطلاع 

۱93/ م الف
عبدالمهدی باغبان

رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک داراب
از طرف محمد صداقت

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
 برابــر رای شــماره ۱4۰۲6۰3۱۱۱۹8۰۰۱۰۱8 - ۱4۰۲/۰۷/۰4 هیات 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای 
فاقد سند رســمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک زرقان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای قباد زارع فرزند رجب علی 
بشماره شناسنامه 4 صادره از شیراز در یک قطعه زمین مزروعی به 
 مساحت ۲۷۷۹4/4۱ مترمربع پلاک ۱84 واقع در بخش 5 زرقان شهر 
رحمت آباد که جهت آن پــلاک فرعی 5 منظور گردید خریداری از 
مالک رسمی از سند شــماره 6۰43-۱4۰۲/۰4/۰5 دفتر 4۲۱ زرقان 
موازی 3۱۷۱4۲8 سهم از 68۹5۰۰۰۰۰ سهم به آقای قباد زارع منتقل 
گردیده است محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله ۱5 روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱4۰۲/۰8/۲۲ 
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱4۰۲/۰۹/۰8

4۰۱۰/م الف
حشمت مردانه 

رئیس ثبت اسناد و املاک زرقان

آگهی فقدان سند مالکیت بخش 3 ناحیه 4 شیراز 
حسب درخواست آقای اسماعیل رضائی فرزند ابراهیم با وکالت از 
طرف علیرضــا کوثری به موجب وکالت 4۲۲۰5 مورخ ۱4۰۱/۰3/3۰ 
دفتر 4۰۹ شیراز با تسلیم دو برگ استشهادیه که در دفترخانه 4۰۹ 
شیراز تنظیم شده است مدعی است که تعداد یک جلد سند مالکیت 
مربوط به پلاک 5۰۷/6۰5 واقع در بخش 3 ناحیه 4 شیراز که ذیل 
ثبت ۱۱۰۹۷6 صفحه ۲۰ دفتر 646 بنام معصومه صدیقی ثبت و سند 
مالکیت به شــماره ۱54۷۲4 سری الف 8۷ صادر و به موجب سند 
4۲3۹ مورخ ۱3۹۰/۰8/۰۹ دفتر 4۰۹ شیراز مع الواسطه به علیرضا 
کوثری فرزند هوشنگ منتقل شده است و بموجب سند رهنی شماره 
4۲4۰ مورخ ۱3۹۰/۰8/۰۹ دفتر 4۰۹ شیراز در رهن بانک مسکن قرار 
دارد که به دلیل جابجایی مفقود گردیده اســت و نامبرده تقاضای 
صدور المثنی ســند مالکیت نموده مراتب طبق اصلاحیه تبصره 
یک ماده ۱۲۰ قانون ثبت آگهی میشود که هر کس نسبت به تملک 
 مورد آگهی معامله ای کرده و یا مدعی وجود سند مالکیت نزد خود 
می باشــد تا ده روز پس از انتشــار آگهی به ثبت محل مراجعه و 
اعتــراض خود را ضمن ارائه اصل ســند مالکیت با خلاصه معامله 
تسلیم نماید و اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید و یا در صورت 
اعتراض اصل سند ارائه نشــود اداره ثبت المثنی سند مالکیت را 

طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد کرد. 
تاریخ انتشار :۱4۰۲/۰8/۲۲

3685/م الف
شاپور زارع شیبانی

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شیراز-ناحیه 4

د وشنبه ۱4۰۲/۰8/۲۲        بینالملل سال سی ام  شماره 46۱43

افریقا

 اروپا

اروپا

آسیای غربی

اخبارکوتاه جهان

معاون رئیس شورای امنیت ملی روسیه:
 آمریکا مایل به صادرات هروئین از افغانستان به روسیه بود

فارس- دیمیتری مدودف معاون رئیس شــورای امنیت ملی 
روسیه بیان داشت، کاری که جنبش طالبان در عرض یک سال 
در زمینه مبارزه با مواد مخدر در افغانســتان انجام داد، ائتلاف 

تحت رهبری ایالات متحده در طول ۲۰ سال اشغال این کشور انجام نداده بود.
معاون رئیس شورای امنیت ملی روســیه در پستی که در فضای مجازی منتشر 
کرد گفت، تأثیر تلاش های یک سال گذشته جنبش طالبان که هم اکنون کنترل 
افغانستان را در دست دارد در زمینه مبارزه با مواد مخدر در این کشور، بیشتر از 
تأثیر تلاشــی که ائتلاف تحت رهبری آمریکا طی دو دهه اشغال افغانستان علیه 

مواد مخدر به خرج داد بوده است.
مدودف خاطر نشــان کرد، آمریکا در واقع علاقمند بود که هروئین تولید شده در 

افغانستان به روسیه و کشورهای دیگر صادر شود.
این سیاســتمدار روس در ادامه مطلب خود به یک گزارش دفتر مبارزه با جرم و 
مواد مخدر سازمان ملل تحت عنوان »مطالعه تریاک افغانستان ۲۰۲۳« که اوایل 

ماه جاری میلادی انتشار یافت اشاره کرد.
طبق این مطالعه، تولید تریاک افغانســتان در حالی که در ســال ۲۰۲۲ معادل 
۶۲۰۰ تنُ برآورد شــده بود در ســال ۲۰۲۳ به ۳۳۳ تنُ کاهش یافته که نشان 

دهنده افت ۹۵ درصدی است.
مدودف در پســتی که در کانال خود در پیام رسان تلگرام منتشر ساخت نوشت: 
صرف نظر از هر احساســی که ممکن اســت ما درباره طالبان داشته باشیم، این 
جنبش در عرض کمتر از یک ســال کاری را انجام داد که ائتلاف کشورهای ناتو 
تحت رهبری ایالات متحده آمریکا در ضمن داشتن ادعای مبارزه با تروریسم در 

افغانستان، نتوانست در یک دوره ۲۰ ساله انجام دهد.
ایــن مقــام رده بالای دولت روســیه تصریح کرد: وقتی کســانی که در حقیقت 
علاقمند به صادرات هروئین به روســیه و کشــورهای دیگر بودند منطقه را ترک 

کردند چنین اتفاقی افتاده است.
آمریکا در تابستان سال ۲۰۲۱ خروج نظامیانش از افغانستان را تکمیل کرد و به 
عملیات نظامی که در سال ۲۰۰۱ در واکنش به حملات ۱۱ سپتامبر برای اشغال 

افغانستان اجرا کرده بود، پایان داد.
روز جمعه وزرای دفاع و امور خارجه آمریکا و هند نشستی را با محوریت موضوع 
افغانســتان برگزار کرده و از طالبان خواســتند تا به حقوق بشر تمام افغان ها از 

جمله زنان، کودکان و اقلیت ها احترام بگذارد و آزادی سفر را حفظ کند.
در این نشست سالانه ۲+۲ که روز جمعه در دهلی جدید برگزار شد، وزرای دفاع 
و خارجــه آمریکا و هند همچنین از طالبان خواســتند تا به تعهدات خود در امر 
جلوگیری از اســتفاده هرگروه یا فردی از خاک افغانستان برای تهدید امنیت هر 

کشوری پایبند باشد.
آنان به قطعنامه شــورای امنیت ســازمان ملل متحد اشــاره کردند که خواستار 
آن اســت که از خاک افغانســتان برای تهدید یا حمله به هیچ کشــوری یا پناه 
دادن یا آموزش تروریســت ها، یا برنامه ریزی یا تأمین مالی حملات تروریســتی 
استفاده نشود. این در حالی است که طالبان بارها تأکید کرده که به تأمین حقوق 
بشــر متعهد است و اجازه نمی دهد از خاک افغانستان علیه امنیت کشور دیگری 

استفاده صورت گیرد.

ایسنا- نالدی پاندور، وزیر خارجه آفریقای 
جنوبی با اشــاره به ویرانی های هولناک و 
وخامت اوضاع در غزه، بار دیگر خواســتار 
آتش بس فــوری و فراگیر شــد تا تمامی 
اعطای  بــرای  بشردوســتانه  کریدورهای 
کمک های ضروری و خدمات اساســی به 
مردم غیرنظامی غزه باز شوند. او از دیوان 
بین المللی کیفری خواست جنایات جنگی، 
جنایات علیه بشریت و نسل کشی از سوی 
صهیونیســت ها را بررســی کنــد و گفت 
ریشه های این جنگ، به ظلم سیستماتیک 
تل آویو بر فلسطینیان در ۷۵ سال گذشته، 
و  آنها  غیرقانونی ســرزمین های  اشــغال 
شــبکه شــهرک های غیرقانونی در اعماق 

سرزمین های فلسطینی بازمی گردد.
وزیــر امور خارجــه آفریقــای جنوبی در 
مطلبی بــرای ســاندی تایمز بــا عنوان 
نتانیاهــو را بازداشــت کــرده و قتل عام 
در غــزه را متوقف کنید نوشــته اســت: 
»مردم فلســطین برای مــدت طولانی از 
حــق موجودیت انســانی و برخورداری از 
آزادی هایی کــه ما در آفریقــای جنوبی 
برای آن سخت جنگیدیم، محروم بوده اند. 
اینطور نیست که این حقوق به برخی تعلق 
داشــته و به برخی تعلق نداشته باشد. ما 
خشــم خود را نســبت به جنایات جنگی 
در فلســطین، به ویــژه هدف قــرار دادن 
غیرنظامیان، که بســیاری از آنها کودکان 
زیرساخت های  تخریب  هســتند،  بی گناه 
غیرنظامی، مدارس ســازمان ملل و تقریباً 
نیمی از بیمارستان های غزه، ابراز کرده ایم.
حتــی در تاریک ترین روزهای آپارتاید، ما 
در معرض بمباران هدفمند بیمارستان ها، 
مدارس یا ساختمان های مسکونی نبودیم. 
آپارتایــد آفریقای جنوبی در طول چندین 
دهه وحشــت های خــود را داشــت، اما 
صحنه هایی که در غزه شاهد آن هستیم، 

سطح دیگری از ظلم و ستم است.

مردم عادی در سراســر جهــان، از جمله 
یهودیانی که به صراحت اعلام کرده اند که 
نمی خواهند این جنایات به نام آنها انجام 
شود، در گروه های صدها هزار نفر برای ابراز 
همبســتگی با مردم فلسطین به خیابان ها 
ریخته اند. چندین دولت، متعهد به حمایت 
بی قید و شرط از اســرائیل شده اند، حتی 
حمایت مالی و مادی از جمله تســلیحات 
را ارائــه می کنند و از ایــن طریق به طور 
بالقــوه به جنایــات ارتکاب شــده کمک 
می کنند. آنها با پاســخگو نکردن اسرائیل 
به خاطر نقض مداوم قوانین بین المللی، به 
اسرائیل جرأت می دهند که بدون مجازات 
به اقدامات خود ادامه دهد و نظم حقوقی 

عادلانه بین المللی را تضعیف کند.
بین المللی  هنجارهــای  نقــض  تازه ترین 
توســط کابینه اســرائیل و کشتار عمدی 
غیرنظامیــان، از جمله کــودکان، تحریم 
اســرائیل  را علیــه  فــوری تســلیحاتی 
 تضمین می کند. بــرای اطمینان از اینکه 
واقعــاً تنش زدایی وجــود دارد، این باید 
شامل تحریم مشابهی بر گروه های مسلح 

فلسطینی باشد.
صلــح عادلانه و پایــدار نه با توســل به 
زور توسط قدرت اشــغالگر و نه از طریق 
حاصل  فلســطینیان  مســلحانه  مقاومت 
خواهد شد. با این حال، یک صلح عادلانه 
و پایدار مستلزم آن است که سازمان ملل 
و جامعــه بین الملل اطمینان حاصل کنند 
که مصونیــت از مجازاتی که اســرائیل و 
رهبران آن دهه ها تحت آن عمل کرده اند، 
پایان می یابد. دادســتان دیــوان کیفری 
بین المللی )آی سی سی( تحقیقات خود را 
درباره وضعیت فلســطین آغاز کرده است. 
ما از دادستان می خواهیم که تحقیقات را 
تســریع بخشد و نقض سه جنایت از چهار 
جنایت تحــت صلاحیت دیوان بین المللی 
کیفری را بررســی کند؛ جنایات جنگی، 

جنایات علیه بشریت و نسل کشی.
ما انتظار داریم که احکام دستگیری برای 
کسانی که بیشترین مســئولیت را دارند، 
اینها  طبق اصول آی سی ســی اجرا شود. 
شــامل بنیامین نتانیاهو، نخســت وزیر و 
برخی از اعضای کابینه او می شــود. عدم 
انجام این کار بدبینی فزاینده ای را تشدید 
می کند، مبنی بر اینکه قوانین بین المللی 
 به طــور انتخابــی برای اهداف سیاســی 

اعمال می شود.
ویرانی درگیری کنونی به خوبی مســتند 
شــده و هولناک است. با توجه به وخامت 
اوضــاع، آفریقای جنوبی بارها خواســتار 
آتش بــس فوری و فراگیر شــده که اجازه 
بشردوســتانه  تمامی کریدورهای  تا   دهد 
برای اعطای کمک های ضروری و خدمات 
اساســی به مردم غیرنظامی غزه باز شوند. 
در ۲۷ اکتبــر، آفریقــای جنوبی در کنار 
بیش از دو ســوم اعضــای مجمع عمومی 
سازمان ملل خواستار آتش بس فوری شد. 
اما این درخواست نادیده گرفته شده است.

اقداماتی که ما هر روز از ســوی اسرائیل 
شاهد آن هستیم، نقض قوانین بین المللی 
از جمله منشــور ســازمان ملــل متحد و 
کنوانســیون ژنو و پروتکل های آن است. 
همچنیــن حمــاس در حمــلات خود به 
غیرنظامیــان و گروگانگیری غیرنظامیان، 
قوانیــن بین المللــی را نقض کــرده و ما 

خواستار آزادی گروگان ها شده ایم.
حقــوق بین الملل بشردوســتانه شــامل 
تعهد بــه عدم هدف قــرار دادن جمعیت 
از  محافظــت  مســئولیت  و  غیرنظامــی 
غیرنظامیــان در درگیری های مســلحانه 
بیمارستان ها  ژنو،  کنوانسیون  است. طبق 
بایــد محافظت شــوند. در مــاده ۱۲ به 
صراحت آمده اســت: »واحدهای پزشکی 
باید همیشه مورد احترام و حفاظت باشند 
و نباید مــورد حمله قرار گیرند.« در ماده 

۱۴ قاطعانه آمده است: گرسنگی دادن به 
غیرنظامیان به عنوان روش مبارزه ممنوع 

است.
بنابراین حمله، تخریب، حذف یا بی فایده 
ســاختن برای آن منظور ممنوع اســت؛ 
نکات ضروری برای بقای مردم غیرنظامی 
شامل موادغذایی، مناطق کشاورزی برای 
تولیــد موادغذایی، محصولات زراعی، دام، 
تأسیســات و تجهیزات آب آشــامیدنی و 

کارهای آبیاری می شود.
با بی توجهــی کامل به کنوانســیون ژنو، 
بمباران های اسرائیل در سراسر نوار غزه در 
پنج هفته گذشته ادامه یافته و تشدید شده 
اســت. برای اینکه حقوق بین الملل معتبر 
باشــد، این قوانین باید به طور یکســان و 
نه انتخابی اعمال شوند. متأسفانه، جنایت 

نسل کشی در غزه گسترده است.
ریشه های این جنگ، به ظلم سیستماتیک 
اســرائیل بر فلســطینیان در ۷۵ ســال 
سرزمین های  غیرقانونی  اشــغال  گذشته، 
آنها و شــبکه شــهرک های غیرقانونی در 
اعماق سرزمین های فلسطینی بازمی گردد.

ســازمان های بین المللــی حقــوق بشــر 
کــه حداقل ۱۷ مــورد از آنها اســرائیلی 
هســتند و شــامل دیده بان حقوق بشر، 
عفو بین الملل و ســازمان بتسلیم هستند، 
اشغال ســرزمین فلسطین توسط اسرائیل 
را عین جنایــت آپارتاید توصیف کرده اند. 
آنها محاصره غزه توســط اسرائیل در ۱۷ 
سال گذشــته را محکوم می کنند و آن را 
به عنــوان بزرگترین زنــدان روباز جهان 
با ۲.۴ میلیون فلســطینی که نمی توانند 
آزادانه وارد یا خارج شــوند، و تامین آب، 
 برق و کالا به صلاحدید اشــغالگران است، 

محکوم می کنند.

باشــگاه خبرنــگاران- یک نشــریه 
آمریکایی در گزارشی نوشت که کشور های 
اروپایــی ترجیح می دهنــد از دارایی های 

بانک تحریم شده روسیه استفاده نکنند.
نوشــت  بلومبرگ در گزارشــی  نشــریه 
که فرانســه، آلمــان، ایتالیــا و بلژیک به 
ترجیح  اروپــا گفته اند کــه  کمیســیون 
می دهند از ســود حاصــل از دارایی های 
بانک مرکزی تحریم شــده روســیه برای 
حمایــت از اوکراین اســتفاده نکنند، این 
در حالی اســت که اوکراین پیشتر از غرب 
خواسته بود تمام وجوه تحریم شده مسکو 
را تحویل دهد. کشــور های اتحادیه اروپا 

ترجیح می دهند رویکــرد تدریجی تری را 
در مورد دارایی های روسیه داشته باشند؛ 
همچنین این دارایی ها به عنوان بخشــی 
از تحریم های مرتبط با اوکراین در ســال 

۲۰۲۲ علیه روسیه، مسدود شده اند. 
گفتــه می شــود کشــور های اروپایی این 
اظهارات را در جلســه ای خصوصی اوایل 
هفته جــاری  مطرح کردنــد، زیرا بازوی 
اجرایی بلوک در تلاش برای نهایی کردن 
یک پیشنهاد در مورد این موضوع تا پایان 
سال اســت. از زمان آغاز عملیات نظامی 
مسکو در اوکراین، نزدیک به ۳۰۰ میلیارد 
دلار از ذخایر ارزی روســیه مسدود شده 

اســت. اوایل این هفته، ولادیمیر پوتین، 
رئیس جمهور روسیه، فرمانی را امضاء کرد 
که به موجب آن اجازه می دهد دارایی های 
توقیف شده روســیه در خارج از کشور با 
وجوه شــرکت های خارجی که در اقدامی 
تلافی جویانه توســط روسیه مسدود شده 

است، مبادله شود.
دیپلمات هــای اتحادیــه اروپــا در تلاش 
برای یافتن راه های قانونی برای اســتفاده 
از بودجــه توقیــف شــده روســیه برای 
از جمله  اوکراین هســتند.  »بازســازی« 
ایده های مطرح شــده، اســتفاده از سود 
حاصل از دارایی های موجود در مؤسسات 

مالی اتحادیه اروپا بود. اوایل ســال جاری، 
اورســولا فون در لاین، رئیس کمیسیون 
اروپا، گفت که بروکســل یک پیشــنهاد 
قانونی در مورد انتقال دارایی های روســیه 
آمــاده خواهد کرد. مســکو بار ها هرگونه 
توقیــف دارایی هــای روســیه را دزدی و 
بر اســاس قوانین بین المللــی غیرقانونی 

توصیف کرده است.
بســیاری از تحلیلگــران هــم از جملــه 
تحلیلگــران در غرب، هشــدار داده اند که 
هرگونــه مصادره، اعتماد ســرمایه گذاران 
 به سیســتم بانکــی اتحادیه اروپــا را به 

خطر می اندازد.

وزیر خارجه آفریقای جنوبی:

 نتانیاهو را بازداشت کرده و قتل عام در غزه را متوقف کنید

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شــماره ۱4۰۲6۰3۱۱۰۱۲۰۰۱۲43 موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی 
مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک لامرد تصرفات مالکانه 
بلامعــارض متقاضی آقای مجید بهمنی فرزند ابراهیم بشــماره 
شناســنامه ۲34 صادره از لامرد در ششدانگ یک باب خانه به 
مســاحت 3۰۰ متر مربع پلاک 43۱ فرعی از ۲355 اصلی قطعه 
یک بخش ۲5 فارس واقع در شهرستان لامرد - محله چاه کمالا 
- خیابان فرزانگان خریداری از مالک رســمی آقایان منصوری، 
هاشــمی، دل افروز و شــرکاء محرز گردیده است. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱5 روز آگهی میشــود 
در صورتی که اشخاص نســبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشــند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی اســت در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند 

مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱4۰۲/۰8/۰6 
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱4۰۲/۰8/۲۲

45۲۱/م الف- منصور کشوری 
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

 اتحادیه اروپا برای بهره برداری از دارایی های مسدود شده روسیه عجله ندارد



شرکت ارتباطات زیرساخت اعلام کرد:
وضعیت نرمال در همه لینک های قطع شده اینترنت 

بین الملل
 

ایسنا- روز گذشته بود که اعلام شد به دلیل قطعی فیبرنوری در خارج از کشور، 
برخی از لینک های بین الملل ورودی از خاک ارمنســتان در ساعت ۱۴:۴۸ دچار 
قطعی شده و در نتیجه شرکت ارتباطات زیرساخت اطلاعیه ای در این باره منتشر 
کرد.این شــرکت مجدداً در اطلاعیه ای اعلام کــرد با توجه به پیگیری های انجام 
شده، عملیات اجرایی لازم جهت حل مشــکلات مسیرهای فیبرنوری ورودی از 
ارمنستان انجام شد و از ساعت ۳۵: ۲۰ تمامی لینک های اینترنت بین الملل قطع 

شده، در وضعیت نرمال قرار گرفت.

صادرات تخم مرغ به ۲ برابر افزایش می یابد

باشگاه خبرنگاران- حمیدرضا کاشانی، رئیس هیئت مدیره اتحادیه مرغداران 
میهن گفت: قیمت کنونی هر کیلو تخم مرغ درب مرغداری ۴۶ تا ۴۷ هزار تومان 

است که با نرخ واقعی ۱۰ هزار تومان اختلاف دارد.
او قیمت هر کیلو تخم مرغ در میادین میوه و تره بار را ۵۵ تا ۵۶ هزار تومان و نرخ 
هر عدد تخم مرغ فله در خرده فروشــی ها را ۳ هزار و ۷۰۰ تا ۴ هزار تومان اعلام 
کرد. رئیس هیئت مدیره اتحادیه مرغداران میهن با بیان اینکه صادرات تخم مرغ 
در حال انجام اســت، افزود: بنابر آمار مجوز ۱۵۰۰تــن تخم مرغ در هفته صادر 
می شــود. به گفته او، بنابر آمار گمرک در ۷ ماهه امســال ۹۷ هزار تن تخم مرغ 
صادر شده و پیش بینی می شود که صادرات با رشد ۲ برابری نسبت به سال قبل 

به ۱۳۰ هزار تن برسد.
کاشانی از افزایش ۵ هزار تنی تولید تخم مرغ نسبت به ماه قبل خبر داد و گفت: 

بنابر آمار روزانه ۳ هزار و ۶۰۰ تا ۳ هزار و ۷۰۰ تن تخم مرغ تولید شده است.

۱۴ هزار قرص نان از طریق ۱۶ کارت هدیه خریداری 
شده بود

باشــگاه خبرنگاران- مســعود امرالهی، سرپرست دفتر بازرســی و نظارت بر 
کالا های اساســی وزارت جهاد کشــاورزی در برنامه پیگیری گفت: در راســتای 
طرح نظارتی که از ابتدای آبان ماه امسال در سراسر کشور گذاشتیم سعی کردیم 
نظارت هــای خود را در این بخش تقویت کنیم. طبق بررســی ها یی که از طریق 
ســامانه انجام دادیم مشخص شد که در شــهر زاهدان یک نانوایی در بازه زمانی 
سه ماهه ۱۴ هزار قرص نان خارج از شبکه توسط ۱۶ عدد کارت هدیه و ۶ عدد 
کارت اعتباری خریداری کرده و شــخص متصدی از طریق این کارت ها ۱۴ هزار 

قرص نان خارج از شبکه توزیع کرده بود.
به گفته وی با بازرســی هایی که انجام دادیم مشخص شد که این اقدامات باعث 
معطل ماندن مردم در صف بیش از ۵ دقیقه شــده اســت و این اقدام باعث شد 
که با واحد صنفی متخلف برخورد شود و پرونده به سازمان حکومتی ارجاع داده 
شــده و طی این بازه زمانی یارانه کمک هزینه ای که در طی پایان شــبانه روز به 

نانوایان واریز می شود را برای این واحد صنفی قطع کردیم.
وی گفت: طبق پیگیری های صورت گرفته مشــخص شــد که این نان ها به سمت 
دامداری ها با خشک شــدن  نان ها می رود و بازرسان برخورد لازم را خواهند کرد 
و این طرح را تشــدید خواهیم کرد و بازرســان رصد خود را در این زمینه افزایش 
خواهند داد. این نان ها خارج ها از شبکه توزیع شده و به دست مردم رسیده است و 
نانوا در محلی آن را دپو می کرد و کارت هوشمند شبکه این موضوع را پیگیری کرد.

وزیر راه و شهرسازی تأکید کرد:
 اصلاح ۷۱۰ نقطه پرحادثه  در سال ۱۴۰۳

 
ایرنا- مهرداد بذرپاش، وزیر راه و شهرســازی بر اصلاح ۷۱۰ نقطه حادثه خیز در 

سال ۱۴۰۳، با همکاری استان ها و سایر دستگاه های مرتبط تأکید کرد.
مهرداد بذرپاش در نشست ۱۳۲ کمیسیون ایمنی راه های کشور با اشاره به وجود 
۸۸۷ نقطه پرحادثه  در کشور، اظهار کرد: تاکنون ۱۶۰ نقطه از این تعداد برطرف 
شــده و۷۱۰ نقطه باقی مانده اســت که باید با همکاری استان ها در سال ۱۴۰۳ 

اصلاح و برطرف شود.
وزیر راه و شهرسازی تأمین منابع مورد نیاز برای رفع نقاط پرحادثه  و اجرای سایر 
اقدامات و برنامه ها به منظور کاهش تصادفات و سوانح رانندگی را از دیگر مسائل 

مهمی دانست که باید پیگیری و محقق شود.
وی با اشاره به لزوم تأمین تجهیزات مورد نیاز در راستای کاهش تصادفات اظهار 
کــرد: در این زمینه قوانین و مقررات مــورد نیاز برای تأمین منابع و تجهیزات و 

رفع موانع اختصاص بودجه پیگیری خواهد شد.
بذرپاش بیان کرد: جلســات کمیســیون ایمنی راه ها با حضور همه دستگاه ها و 

نهادهای عضو و مشارکت پررنگ استان ها هر دو هفته یک بار برگزار شود.
وزیر راه و شهرســازی تأکید کرد: اســتان ها نیز مســائل مرتبط با اصلاح نقاط 
پرحادثه  و کاهش و رفع عوامل تصادفات و ســوانح رانندگی را با جدیت پیگیری 
کنند. صد و ســی و دومین نشست کمیسیون ایمنی راه های کشور روز شنبه ۲۰ 
آبان ماه به ریاســت وزیر راه و شهرســازی و با حضور شهریار افندی زاده، معاون 
حمل ونقل وزیر راه و شهرســازی و دبیر کمیسیون، سردار کمال هادیانفر، رئیس 
پلیس راهنمایی و رانندگی فراجا و نمایندگان ســایر دستگاه ها به منظور بررسی 
رفع نقاط پرحادثه  کشــور و اقدامات ســخت افزاری و نرم افزاری از جمله برنامه 
ملی کاهش ســوانح و حوادث رانندگی) برنامه نجات( در ساختمان شهید دادمان 

وزارت راه و شهرسازی برگزار شد.

پیش بینی از آینده قیمت بیت کوین
 

ایســنا- به نقل از کریپتو، آرتور هیز در آخرین پســت وبلاگ خود اظهار کرد 
که در مواجهه با کاهش ارزش پول جهانی، ســرمایه گذاری در ارزهای دیجیتال، 
به ویژه در بیت کوین و اتریوم، محتاطانه ترین حرکت است و سایر ارزهای دیجیتال 

را در مقایسه با این دو رمزارز به دلیل اهمیت کمتر رد کرد.
هیز هم چنین پتانســیل موجود در بلاک چین های لایه یک مانند سولانا را تأیید 
کرد و درباره آن گفت: علیرغم ریسک بالای آنها، این جایگزین ها می توانند بازده 
قابــل توجهی را ارائــه دهند، به ویژه پس از اینکه زیان هــای قابل توجه در بازار 

نزولی را ثبت کردند.
وی می گویــد: بعد از این موارد به دیگر بلاک چین های لایه یک می رســیم که 
ادعا می کنند با اتر پیشــرفت کرده اند و سولانا یک نمونه است. همه اینها از بازار 
نزولی به شدت تأثیر گرفتند و به این ترتیب، آنها از پایین ترین سطح خود خارج 

می شوند و بازدهی عالی را برای سرمایه گذاران بی باک فراهم خواهند کرد.
هیــز افزود: همه آنها هنوز هم بیش از حد پرفروش هســتند. با این حال وی در 
مورد توانایی آن ها برای پیشی گرفتن از اتریوم در جنبه های حیاتی مانند تعامل 

با توسعه دهندگان و برنامه غیرمتمرکز، تردید دارد.
در زمــان نگارش این مطلب، بیت کوین با قیمت ۳۷ هزار و ۱۱۲/۵۳ دلار معامله 
می شــد که در هفت روز گذشته هفت درصد افزایش داشته است و اتریوم با ۱۲ 

درصد افزایش در هفت روز گذشته با قیمت ۲۰۵۸/۵۱ دلار معامله شد.
مجموع ارزش بازار جهانی ارزهــای دیجیتال در حال حاضر ۱.۴۱ تریلیون دلار 
برآورد می شود که این رقم نسبت به روز قبل  ۰/۳۷ درصد بیشتر شده است. در 
حال حاضر ۵۱/۲۴ درصد کل بازار ارزهای دیجیتال در اختیار بیت کوین بوده که 

در یک روز ۰/۳۲ درصد کاهش داشته است.
حجم کل بازار ارزهای دیجیتال ۲۴ ســاعته۵۲/۹۱ میلیارد دلار است که ۲۳/۵۷ 
درصد کاهش داشــته اســت. حجم کل در امور مالی غیر متمرکز در حال حاضر 
۸/۱۶ میلیارد دلار اســت که ۱۵/۴۲ درصد از کل حجم ۲۴ ساعته بازار ارزهای 
دیجیتال  بوده و حجم تمام سکه های پایدار اکنون ۴۵/۲۱ میلیارد دلار است که 

۸۵/۴۶ درصد از کل حجم ۲۴ ساعته بازار ارزهای دیجیتال را تشکیل می دهد.

آگهی ثبتی و دادگستری

ارز دیجیتال 

انرژی

ارتباطات

5اقتصاد سال سی ام  شماره 6143 دوشنبه 1402/08/22                            

بیمه

تسنیم- ۱۳مهر ماه ســال جاری بود که  رئیس جمهور قانون 
اصلاح ماده )۵( قانون بیمه های اجتماعی کارگران ســاختمانی 
اصلاحی ۵بهمن ۱۴۰۱را برای اجرا به وزارتخانه های کشور، راه 

و شهرسازی، اقتصاد و تعاون ابلاغ کرد.
از ابلاغ ایــن قانون حدود یک ماه می گــذرد. ناگفته نماند که 
این قانون بعد از کش و غوس های فراوان از ازمجلس و شــورای 
نگهبان رأی مثبت گرفت. قانون ابلاغی با پیش نویس اولیه مورد 
توافق کمیسیون اجتماعی، مرکز پژوهش های مجلس و فعالان 

کارگری تفاوت فاحشی داشت.  
کارگران ســاختمانی بیان می کردند که با قانون جدید بیم آن 
می رود که منابع ســازمان تأمین اجتماعی برای کارگران جدید 

تأمین نشود. 
آن طور که اکبرشوکت، رئیس انجمن صنفی کارگران ساختمانی 
کشــور می گوید از زمان ابلاغ این قانون تا کنون نه تنها کسی 
بیمه نشده اســت بلکه قطع بیمه  کارگران ساختمانی هم چنان 

ادامه داراست. 
روز گذشــته علیرضا عســگریان، معاون رفــاه و امور اقتصادی 
وزارت تعــاون، کار و رفــاه اجتماعــی ازآغــاز فعالیت مجدد 
ســامانه بیمه اجتماعی کارگران ســاختمانی خبر داد و گفت: 
ســامانه بیمه اجتماعی کارگران ســاختمانی برای طی مراحل 
 فرآیند شناســایی و تأیید شــعب تأمین اجتماعی در دسترس 

قرار گرفته است.
وی ادامه داد: ســامانه بیمه اجتماعی کارگران ســاختمانی با 
همــکاری مرکز فنــاوری اطلاعات و امنیت فضــای مجازی به 

آدرس bimekar.mcls.gov.ir  مجدداً بازنویسی شده است.
وی افــزود: در حال حاضر همه کارگران ســاختمانی متقاضی 
می توانند در ســامانه ثبت نــام کرده و با طــی مراحل فرآیند 
شناســایی و تأیید شــعب تأمین اجتماعی از مزایای پوشــش 

بیمه ای بهره مند شوند.
عســگریان تأکید کرد: کاربران دســتگاه های اجرایی ســامانه 
)ادارات تعاون، کار و رفاه اجتماعی اســتان ها، شــعب سازمان 
تأمین اجتماعی و بازرســین و سربازرســان انجمن های صنفی 
کارگران ســاختمانی( نیــز می توانند مراحل بیمــه اجتماعی 
کارگــران ســاختمانی را از طریق این ســامانه انجام داده و به 

اعتراض آن ها رسیدگی کنند.

فعالان کارگران ســاختمانی معتقدند هســتند کــه  با صدور 
بخشــنامه جدیــدی از ســوی ســازمان تأمیــن اجتماعــی، 
وضعیــت کارگران ســاختمانی بــرای قرار گرفتن در لیســت 
بیمــه بدتر شــده اســت. در این بخشــنامه آمــده کارگران 
ســاختمانی باید در ســاختمانی کار کنند که پروانه ســاخت 
داشــته باشــد یا آنها ملزم به فعالیت در رشــته ای هســتند 
 کــه در آن پروانه مهــارت دارند، در غیر این صورت مشــمول 

بیمه اجتماعی نمی  شوند.
کارگــران مــی گویند: این بخشــنامه کارگران بســیاری را از 
بیمــه محــروم می کند. ممکن اســت یک کارگر ســاختمانی 
بــه عنوان ســنگ کار در پروژه هــا حاضر شــود و مدرک فنی 
 و حرفه ای هم در این زمینه داشــته باشــد امــا خیلی اوقات 
هــم پیش می آید که در رشــته تخصصی خــود کار پیدا نکند 
و مجبور شــود کار دیگری در ســاختمان برعهــده بگیرد. این 
اتفــاق در کار ســاختمانی کامــلًا طبیعی اســت و بارها برای 
هر کارگر اتفاق افتاده اســت. همه اینها مشــاغل ســاختمانی 
هســتند و در کارگاه ســاختمانی کار می کنند پــس چرا باید 
چنین بخشــنامه ای گذاشــت؟ آیا غیر از این اســت که تأمین 
 اجتماعــی رویــه صدور بخشــنامه های نامربوط خــود را آغاز 

کرده است؟
بنابرایــن می توان گفت قصه ناتمام بیمه کارگران ســاختمانی 
همچنــان ادامــه دارد و آغــاز فعالیــت مجدد ســامانه بیمه 
اجتماعی کارگران ســاختمانی هــم کاری از پیش نخواهد برد. 
مشــکل اصلی کارگران ســاختمانی عدم اجرای قانون از سوی 
 ســازمان تأمیــن اجتماعی و طفــره رفتن ســازمان از اجرای 

تعهد خود است. 

مهر- مصطفی رجبی مشــهدی، سخنگوی صنعت 
برق گفــت: تأمین ســوخت نیروگاه هــای حرارتی 
به خوبــی در حال انجام اســت و مخازن نیروگاهی 
۹ درصــد بیــش از ســال گذشــته پر هســتند و 
 امیدواریم مشــکلی در زمســتان بــرای تأمین برق 

نداشته باشیم.
مدیر عامل شــرکت برق ایران و ســخنگوی صنعت 
برق با اشاره به اینکه در زمستان مصرف برق کاهش 
پیــدا می کند، گفــت: وزارت نیــرو ۲۰ برنامه برای 
تأمین برق زمســتان به صورت پایــدار تنظیم کرده 
اســت. ضمن آنکه مصرف برق در زمستان نسبت به 
تابستان کاهش چشمگیری دارد به عبارت دیگر در 
حال حاضــر نزدیک به ۳۲ هزار مگاوات مصرف برق 

در اوج بار کاسته شده است.
وی ادامه داد: اکنون مصرف برق در اوج بار ۴۲ هزار 
مگاوات اســت در صورتی که در تابستان این عدد به 
۷۳ هزار و ۵۰۰ مگاوات می رســید بنابراین ظرفیت 

نیروگاهی برای تأمین برق وجود دارد.
ســخنگوی صنعت بــرق اضافه کرد: خوشــبختانه 
تأمین ســوخت نیروگاه های حرارتــی هم به خوبی 
در حال انجام است، و پرشــدگی مخازن نیروگاهی 
نســبت به ســال گذشــته ۹ درصد افزایش یافته و 
 امید می رود ادامه پیدا کند و مشــکلی در زمســتان 

نخواهیم داشت.
وی در رابطــه با راندمان پایین نیروگاه های کشــور 
و هدر رفت ســوخت، خاطر نشــان کــرد: به دلیل 
اینکــه در فصل زمســتان از نیروگاه ها بــا راندمان 
پایین اســتفاده نمی کنیم بنابراین بازدهی راندمان 
نیروگاه های حرارتی در دوره فصل سرد سال افزایش 
قابل ملاحظــه ای پیدا می کند، حتــی بیش از ۴۰ 
درصد راندمان وجود دارد که از متوســط ســالیانه 

بازدهی نیروگاه بیشتر است.
بــه گفته رجبی مشــهدی در زمســتان بیشــتر از 
نیروگاه های ســیکل ترکیبی اســتفاده می شود که 

راندمان بسیار بالایی دارند.
این مقــام مســئول در رابطه با وضعیــت راندمان 
نیروگاه ها خاطر نشــان کرد: وضعیــت نیروگاه های 
کشور به شکلی اســت که دارای راندمان خوب دنیا 
است که و نیروگاه هایی که در چند سال اخیر ساخته 
شده اند عمدتاً سیکل ترکیبی هستند با بازدهی بیش 
از ۵۵ درصد، بنابراین اساســاً از نیروگاه های راندمان 
پایین در زمســتان اســتفاده نمی شــود و راندمان 
نیروگاه ها وضعیت بسیار مناســبی را نسبت به کل 

سال دارد.
مدیــر عامل شــرکت برق ایران با اشــاره به ۱۰۹۰ 
مگاوات ظرفیت منصوب نیروگاه تجدیدپذیر اســت، 
خاطر نشان کرد: بر اســاس برنامه ریزی های صورت 
گرفته باید طی یک ســال پیــش رو ظرفیت ۵۴۰۰ 
مگاوات افزوده شــود و خوشبختانه مقدمات ۶۹۰۰ 
مــگاوات نیروگاه های تجدیدپذیر در کشــور فراهم 

شده است
وی در خاتمه اضافه کرد: امیدواریم با افزایش ســهم 
نیروگاه های تجدیدپذیر شــاهد کاهش اســتفاده از 
سوخت های فسیلی در نیروگاه های حرارتی و بهبود 

استفاده از نیروگاه های تجدیدپذیر باشیم.

ابلاغ قانون هم قفل بیمه کارگران ساختمانی را باز نکرد سخنگوی صنعت برق عنوان کرد:

برنامه های وزارت نیرو برای تأمین برق زمستانی

تجارت

بورس

رئیس  فارس- مهــدی حاجی وند، مشــاور 
ســازمان بورس در امور سهام عدالت در مورد 
نحوه واریز ســود سهام عدالت در سال جاری، 
گفت: امســال طبق آخرین پیگیری هایی که 
انجام شده، به احتمال زیاد سود سهام عدالت 
مانند سال گذشته به صورت دومرحله ای واریز 

خواهد شد.
وی گفت:  تاکنون مجامع حدود ۹۰ درصد از 
شرکت های ســرمایه پذیر سهام عدالت برگزار 
شــده و ۳ تا ۴ شــرکت مانده اند که آن هم 
به زودی مجامع شــان برگزار می شود و تکلیف 
سود سهامداران عدالت با برگزاری این مجامع 

روشن خواهد شد.
مشاور رئیس ســازمان بورس در مورد میزان 
ســود ســهام عدالت هم گفت: وقتی مجامع 
شــرکت ها برگزار شــود و میزان ســود قابل 
تقســیم برای ســهامداران مشــخص شود، 
می توان در مورد میزان سود سهام عدالت هر 

فرد اظهارنظر کرد اما آنچه الان مشخص است 
به احتمال زیاد این ســود در دو مرحله مانند 

سال گذشته پرداخت خواهد شد.

حاجی ونــد گفــت: برخــی از شــرکت های 
ســرمایه پذیر سود ســهامداران خود از جمله 
ســهام عدالت را واریز کرده انــد و پیگیری ها 

هم چنــان ادامه دارد که بقیه شــرکت ها هم 
ســود ســهام عدالت را واریز کننــد و بعد از 
تجمیع این ســودها به حســاب ذی نفعان و 

سهامداران عدالت واریز خواهد شد.
به گفته وی، برخی شرکت ها از مهلت قانونی 
برگزاری مجمع تا واریز سود استفاده می کنند 
و هنوز ســود خود را هم واریــز نکرده اند، اما 

پیگیری ها هم چنان ادامه دارد.
مشــاور رئیس ســازمان بورس در امور سهام 
عدالت در مورد ســامانه میراث برای انحصار 
وراثت ســهام عدالت متوفیان هم گفت: این 
ســامانه از هفته گذشــته آغاز به کار کرده و 
در یکــی دو روز اول حدود ۳ هزار نفر به این 
ســامانه مراجعه کرده و سهام عدالت متوفیان 

آنها تعیین تکلیف شد.
وی گفــت: البته ترتیب مراجعه ورثه ســهام 
عدالت بر اســاس تاریخ فــوت از آخر به اول 
اســت و بنابرایــن ورثه ســهامداران متوفی 

در ابتدا اندک هســتند و هــر چه زمان فوت 
ســهامداران عدالت به عقب برمی گردد، تعداد 

متوفیان بیشتر می شود.
به گزارش فارس، ســهام عدالت که سهام ۴۹ 
شرکت بورســی و غیربورســی است که ۳۷ 
شــرکت در بورس و ۱۲ شــرکت در خارج از 
بورس هســتند، مربوط به عملکرد سال مالی 
۱۴۰۱ اســت که بر اســاس تصمیم مجامع 
عمومی این شرکت ها سود سال مالی یاد شده 
باید به حساب ســهامداران عدالت واریز شود 
که این سودها به حساب شرکت سپرده گذاری 
مرکزی و تسویه وجوه واریز خواهد شد و بعد 
از تجمیع این ســودها به صــورت یکپارچه 
برای همه ســهامداران عدالت و ذی نفعان آن 
و به صورت متمرکز واریز خواهد شــد. تعداد 
سهامداران عدالت ۴۹ میلیون نفر هستند که 
ظرف ۱۶ سال گذشته حدود ۳/۷ میلیون نفر 

از آنها فوت شده اند.

سود سهام عدالت امسال هم دو مرحله  ای واریز می شود

اشتغال

بهــادار تهران روزگذشــته در یک  اوراق  فارس- بورس 
رونــد آرامی قرار گرفت و شــاخص کل در پایان معاملات 
با عقب نشــینی ۸۴۸ واحد نســبت به روز گذشته به رقم 
۲میلیون و ۵۳ هزار و ۶۳۴ واحد رسید، اما شاخص هموزن 
با افزایش ۱۹۳۳ واحد به رقم ۷۰۱ هزار و ۲۶ واحد رسید.

ارزش بــازار در بورس تهران به بیــش از ۷ میلیون و ۱۳۲ 
هزار میلیارد تومان رســید. معامله گران روزگذشــته بیش 
از ۷ میلیــارد ســهام و اوراق مالــی در قالــب ۲۹۷ هزار 
 فقــره معامله و بــه ارزش ۳ هزار و ۹۶۰ میلیــارد تومان 

داد و ستد کردند.
روزگذشته شاخص کل و شاخص قیمت در بورس با معیار 
وزنی ـ ارزشی ۰/۴ درصد کاهش یافتند، این دو شاخص با 
معیار هموزن ۰/۲۸ درصد رشد کردند، شاخص آزاد شناور 
۰/۷ درصد کاهش یافت، شــاخص بــازار اول بورس ۰/۱۷ 
درصد افت کرد و شــاخص بــازار دوم بورس ۰/۱۱ درصد 

افزایش یافت.
روزگذشــته نمادهای شستا و اپال کانی پارس بیشترین اثر 
افزایشی در شــاخص بورس را داشتند و برعکس نمادهای 
ملی مس، مخابرات ایــران، فولاد مبارکه، گل گهر و پالایش 
نفت اصفهان بیشــترین اثر کاهشی در شاخص بورس را از 

خود به جای گذاشتند.
در فرابورس ایران هم شاخص کل با ۳ واحد کاهش به رقم 
۲۵ هزار و ۱۸ واحد رسید. ارزش بازار اول و دوم فرابورس 
به بیش از یک میلیون و ۴۰۶ هزار میلیارد تومان رســید.

ارزش بازار پایه فرابورس ۴۱۱ هزار میلیارد تومان شد.
معامله گران روزگذشــته بیش از ۳/۳ میلیارد سهام و اوراق 
مالــی در قالب ۱۶۴ هزار معامله و به ارزش ۲ هزار و ۵۱۷ 

میلیارد تومان داد و ستد کردند.
روزگذشته شاخص کل و شاخص قیمت در فرابورس نسبت 
به دو روز گذشته به اندازه یک صدم درصد افت کردند، اما 

این دو شــاخص با معیار هموزن ۰/۴۴ درصد رشد کردند. 
شــاخص بازار اول فرابورس ۰/۹ درصد رشد کرد و شاخص 

بازار دوم فرابورس ۰/۵ درصد کاهش یافت.
نمادهــای بهمن دیــزل، گلدیران و انتخاب بیشــترین اثر 
افزایشــی در شاخص فرابورس را داشــتند و نمادهای آریا 
ساســول، بیمه پاسارگاد، مس سرچشــمه و بانک سامان 
بیشــترین اثر کاهشی در شــاخص فرابورس را از خود به 

جای گذاشته اند.
به گزارش فارس، قرار است امسال سود سهام عدالت مربوط 
به عملکرد ســال مالی گذشته در دو مرحله پرداخت شود 
طبق اطلاع به دســت آمده از ســازمان بورس تا کنون ۹۰ 
درصد شرکت های ســرمایه پذیر سهام عدالت سود خود را 
واریز کرده اند و حدود ۳ تا ۴ شرکت باقی مانده اند که هنوز 
سود خود را واریز نکرده و یا مجامع آنها برگزار نشده است.

در حــال حاضــر ۶۰ میلیــون ایرانی دارای کدبورســی 

هســتند که معادل ۷۵ درصد از جمعیت کشــور در بازار 
ســرمایه حضور دارند و این فرصت بســیار مناسبی برای 
افزایش پس انداز ملی و تجهیز ســرمایه های خرد به سمت 
 تولید و شــرکت ها اســت کــه دولت بایــد از این فرصت 

بهترین بهره را ببرد.
شــرکت های حاضر در بازار ســرمایه علاوه بر شــفافیت و 
ارتقاء استانداردهای مدیریتی مالیات دهندگان واقعی برای 
دولت به شــمار می روند و مالیات واقعــی از آنها به راحتی 
قابل وصول است، بنابراین تلاش قانون گذار باید در راستای 

حضور شرکت های بیشتر در بورس باشد.

و  اداری  رئیــس ســازمان  لطیفــی،  میثــم  ایســنا- 
اســتخدامی در جشــنواره شــهید رجایی که در سازمان 
حفاظت محیط زیســت برگزار شــد، اظهــار کرد: خضوع 
 و روحیــه خدمــت به مردم یکــی از ویژگی هــای بزرگ 
شــهید رجایی بود و جشــنواره شــهید رجایی یک بهانه 
اســت تا ببینیم کجا بوده و به ســمت کجــا در حرکتیم. 
ما در ســازمان چنــد کار را در قالب جشــنواره شــهید 
رجایی انجــام دادیم. یکی اینکه جشــنواره را یک رویداد 
ندیــده و فرایند مســتمر در نظــر گرفته ایــم. همچنین 
 بــه جای اینکه ما ارزیاب باشــیم دســتگاه های مســئول 

ارزیاب باشند.
وی گفت: همچنین باید هر روز نسبت به خودمان ارزیابی 
داشته باشیم و ببینیم آیا با توجه به هزینه از بیت المال آیا 
ارزش افزوده برای کشور و مردم حاصل شده است یا خیر؟
لطیفــی افــزود: ۳۰ دســتگاه در ارزیابی محیط زیســت 
ســبز نقــش داشــتند و درخواســت کمــک داریــم تا 

ســال آینده این مســئله حتی بیشــتر مــورد توجه قرار 
 گیــرد چــرا کــه آینده آحــاد جامعــه مرتبط بــا حوزه 

محیط زیست است.
وی اعــلام کــرد: نتایــج ارزیابــی را شــفاف در اختیار 
همــگان قــرار داده ایم و ســامانه دولت ســنج راه اندازی 
شــده و نمره دســتگاه های مختلف و کارکنــان به همراه 
مســتندات وجــود دارد. بایــد خدمت به مردم آســان تر 
 و با حفظ کرامت آنها محقق شــود و این اصل جشــنواره 

شهید رجایی است.
رئیس ســازمان اداری و اســتخدامی کشور اظهار کرد: اگر 
بخواهیم تحول در نظام اداری کشــور ایجاد کنیم که مقام 
معظم رهبری نیز فروردین امســال در مشــهد مقدس بر 
این مســئله تأکید داشــتند نیاز به درهم ریختن بسیاری 
از موضوعات داریم و گفته ایم هیچ نســخه یکســانی برای 
دســتگاه های اجرایــی توصیه نمی کنیم و این مســئله در 

سال های گذشته اشتباه بوده است.
معاون رئیس جمهور گفت: در ســازمان اداری اســتخدامی 
براساس الگوی عمومی تحول اداری این تکلیف را بر عهده 
خود دســتگاه ها گذاشــته ایم که الگوی تحول خودشان را 

مشخص کند.
وی با بیان اینکه ســازمان محیط زیســت مسئول راهبری 

حوزه محیط زیســت در کشــور اســت، گفت: اگر نیاز به 
دســتگاه های همکار اســت آن را اعلام کنید و ما حاضریم 

کمک کنیم اقدامات لازم را انجام دهیم.
لطیفی افزود: جشــنواره شهید رجایی فرصتی برای بازنگاه 
به عملکردمان در امسال نسبت به سال گذشته است. علت 
اینکه نام شهید رجایی بر این جشنواره گذاشته شده شاید 
به این دلیل اســت که یکی از پررنگ ترین ممیزی ایشــان 

خدمت رسانی به مردم بود.
رئیس ســازمان اداری و استخدامی کشــور گفت: ماهانه 
۱۱۰ تــا ۱۵۰ هزار میلیارد تومــان هزینه پرداخت حقوق 
و دســتمزد کارکنان دولت می شــود و باید دید با توجه به 
این هزینه ارزش افزوده برای مردم و خدمت به آنها حاصل 
می شــود؟ باید دید بهره وری ما در حوزه محیط زیســت و 
نگهداشت از مواهب طبیعی که خداوند به امانت در اختیار 

ما قرار داده چگونه است؟
رئیس ســازمان اداری و اســتخدامی کشــور با اشــاره به 
برگزاری آزمون جــذب و اســتخدام در ۱۷ آذرماه گفت: 
هم چنیــن در حوزه جذب نخبگان در مشــاغل اختصاصی 
دســت مدیران بــاز اســت و آیین نامه ای را بــا همکاری 
بنیــاد ملی نخبــگان تهیــه کرده ایم کــه در آن برای به 
 کارگیــری در مشــاغل تخصصی، معیارهــای نخبگی نیز 

مشخص است.
وی گفــت: در حــوزه حقــوق و دســتمزد ۴ ناتــرازی 
 داریم و ۲ ســال اســت کــه درگیر این موضوع هســتیم 
و ۲۷ اقــدام صورت گرفته و طــی نامه ای به رئیس جمهور 
ایــن مســائل را اعــلام کرده ایم ایــن ناترازی ها شــامل 
ناترازی های درون دســتگاهی به دلیــل تکثر قوانین و نوع 
ورود افراد اســت. ناترازی دیگر نیز از نوع بین دســتگاهی 
اســت. ناترازی ســوم نیز از نوع ملی و کشــوری اســت. 
 هم چنیــن ناتــرازی دیگــر مربوط به بخــش خصوصی و

دولتی است.
وی دربــاره احــکام حقوقــی کارمندان دولــت گفت: در 
نامــه ای به رئیس جمهور و رئیس ســازمان برنامه و بودجه 
درخواســت کردیم تا افزایش ها در احکام گنجانده شوند بر 
این اســاس قرار شد امســال احکام تقویت شود، البته در 
 تمام این اقدامات بایــد ملاحظات ۶ میلیون کارمند دولت 

را لحاظ کنیم.
لطیفی در پایان تأکید کرد: رئیس جمهور و مجموعه دولت 
دغدغه معیشــت همکاران را دارند، مشکلات یک شبه حل 
نمی شود، اما اقدامات خوبی در این زمینه انجام شده است. 
هم چنین درنظر داریم تا فوق العاده ویژه برای دستگاه هایی 

که شرایط دارند رقم بخورد.

کاهش 848 واحدی شاخص بورس تهران

رئیس سازمان اداری و استخدامی اعلام کرد:

پرداخت ۱۵۰ هزار میلیارد تومان حقوق ماهانه به کارمندان

بازار

راه و شهرسازی
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»ســینما متروپل« آخرین ساخته محمدعلی 
باشــه آهنگر اســت که قصه آن به مقطعی از 
روزهــای جنگ تحمیلی برمی گردد و گروهی 
کــه تلاش می کنند یک ســینمای قدیمی را 

دوباره فعال کنند.  
این فیلم در جشــنواره فجر ســال گذشــته 
رونمایی و در ۱۳ رشته نامزد دریافت سیمرغ 
شد و جایزه بهترین فیلم، بهترین کارگردانی 
و بهترین فیلمبرداری را هم گرفت اما با وجود 
آنکه در جشــنواره، پروانه نمایش گرفته بود 
برای اکران عمومی دچار موانعی شــد و پس 
از مذاکراتــی اصلاحیه ها به کمتر از ۱۰ مورد 

کاهش پیدا کرده است.
در پی گزارشــی که مدتی قبل درباره اکران 

نشــدن بهترین فیلم جشــنواره سال قبل در 
این خبرگزاری منتشر شــد، حامد حسینی، 
تهیه کننده فیلم دربــاره جدیدترین وضعیت 
این فیلم توضیح داد: »سینما متروپل« آماده 
اکران اســت ولی اصلاحیه هایی را به ما اعلام 
کردند که باید بر ســر آن هــا صحبت کنیم 
چرا که برخــی از آن ها می تواند بر فیلم تأثیر 

گذاشته و به آن آسیب بزند.
وی افــزود: با توجه به مخالفــت ما با اعمال 
ایــن اصلاحیه ها، تأکید کردیم که باید درباره 
آن ها گفت وگو شــود و پس از جلسه هایی که 
با محمد خزاعی، ریاست سازمان سینمایی و 
مدیرکل عرضه و نظارت بر نمایش ســازمان 
داشتیم، تعامل خوبی صورت گرفت و یک نفر 

به نمایندگی از شــورای پروانه نمایش تعیین 
شــد تا ما دفاع و توضیحات خود را از فیلم و 

موارد اصلاحی ارائه کنیم.
وی بــا اشــاره به اینکــه این جلســه هنوز 
تشــکیل نشــده اســت، گفــت: امیدواریم 
زودتر به یک نقطه نظر مشــترک با شــورای 
پروانه نمایش برســیم چون هیچ فیلم سازی 
دوســت ندارد فیلمش بــدون نمایش بماند 
 و مــا تــلاش می کنیم فیلــم را بــا کیفیت 

به اکران برسانیم.    
هومن  مســعودیان،  نوشین  پیرزاده،  مجتبی 
برق نورد، پریوش نظریه، حســین باشه آهنگر، 
رضا کیانیان و مهتاب نصیرپور از بازیگران این 

فیلم هستند.

پویانمایــی بلند ســینمایی »لوپتو« بــه کارگردانی عباس 
عســکری کــه یک ســال قبل در ایــن روزهــا روی پرده 
 ســینما بــه نمایش درآمــد، بــه زودی در نرم افزار شــاد 

اکران آنلاین می شود. 
نرم افــزار شــاد در حالی به عنــوان پلتفرم اکــران آنلاین 
ایــن اثــر، تبلیغــات آن را آغــاز کــرده کــه بــه عنوان 
 پلتفــرم و پیام رســان مربوط بــه دانش آمــوزان و با هدف 

دسترســی به محتوای آموزشــی مدارس طراحی شــده و 
استفاده می شود.

»لوپتو« نخســتین فیلمی است که در این نرم افزار به اکران 
آنلاین می رسد. روشن نیســت آیا نمایش آنلاین فیلم های 
ســینمایی در این نرم افزار، پس از ایــن پویانمایی نیز ادامه 
خواهد داشــت یا نه.  طبق تبلیغات صورت گرفته در نرم افزار 
شــاد، اکران آنلایــن این اثر بــا اهدای جوایــز ویژه ای به 

تماشاگران همراه است.
هنوز بهای بلیت »لوپتو« اعلام نشده، اما با توجه به وابستگی 
نرم افزار به وزارت آموزش و پرورش، امکان اکران آنلاین این 

فیلم به صورت رایگان وجود دارد.
پویانمایی بلند »لوپتو« محصول ســازمان سینمایی سوره، 
ســومین پویانمایی پرفروش تاریخ ســینمای ایــران بعد از 

»بچه زرنگ« و »پسر دلفینی« محسوب می شود.

»سینمامتروپل« مجوزاکرانمیگیرد؟

ورزش

آغاز اکران »جوجه تیغی« از ۲۴ آبان ماه
این زن می خواهد رئیس جمهور ایران شود

 

با اعلام شورای صنفی نمایش، اکران فیلم »جوجه تیغی« به کارگردانی مستانه 
مهاجر از چهارشنبه ۲۴ آبان در سینماها آغاز می شود، فیلمی که پانته آپناهی ها 
در نقش زنی بازی کرده است که قصد دارد اولین زن رئیس جمهور ایران باشد.
ایــن فیلــم ماجرایــی طنــز از زندگــی ناخواســته یــک جــوان متعصب  را 
 روایــت می کند که پیشــنهادی عجیــب، گذشــته و آینــده  او را تحت تأثیر
 قرار می دهد و از ســوی دیگر ماجراهای زنی که می خواهد اولین رئیس جمهور 

زن ایران شود.
حامــد کمیلــی، پانتــه آ پناهی هــا، هــادی کاظمــی، آناهیـــتا  درگاهــی، 
نازنیــــن بیـــاتی و پژمان بـازغـــی، هومن بــــرق نورد، مهتاب ثروتی، نگار 
 فروزنـــده، محراب قاسم خانی، امید روحانی، آرزو نبـــوت، نوشیـــن تبریزی، 
هادی عطایی، ســارا والیانی، آیدا ماهیانی و صحرا اســدالهی بازیگران »جوجه 

تیغی« هستند.
مستانه مهاجر طی ســال های فعالیتش تدوین ده ها فیلم ســینمایی از نام های 
سرشناس ســینمای ایران را برعهده داشــته او همچنین به عنوان تهیه کننده، 
آثاری چون »اســرافیل« و »جاده خاکی« را تولید کرده. »جوجه تیغی« اولین 

فیلم مستانه مهاجر در مقام کارگردان است.

»دشت پرماجرا« به صداگذاری رسید
مجموعه پویانمایی »دشــت پرماجرا« در مرکز پویانمایی صبا در دست ساخت 
است. این پویانمایی در چهار فصل تولید می شود و فصل اول آن در ۱۳ قسمت 

این روز ها در مرحله صداگذاري است.
پویانمایی »دشــت پرماجرا«، به تهیه کنندگی و کارگردانی امیرحسین صالحی 
اســت و در آن به اهمیت اعتماد و توجه به نسل جدید و تصمیم گیری درست 

برای جلوگیری از اتفاقات منفی تأکید می شود.
در خلاصــه داســتان ایــن مجموعه آمده اســت: دشــتی کــه در آن آرامش 
برقرار اســت توسط شــیر دانا اداره می شــود، کفتار ها با مظلوم نمایی وارد آن 
 می شــوند و با فریب کاری در آن ســرزمین شــروع به زندگی می کنند و بعد از 
مدتی بین اهالی آن ســرزمین دودستگی و تفرقه اتفاق می افتد و آرامش دشت 

به هم می خورد.

سریال »ترور« با موضوع سردار سلیمانی
 به نیمه تولید رسید 

 
با گذشت نیمی از تصویربرداری سریال »ترور« به کارگردانی خیرا... تقیانی پور و 
تهیه کنندگی مجتبی امینی، رئیس رسانه ملی، مدیر مرکز سیما فیلم و اصحاب 
رسانه از پشت صحنه این سریال بازدید کردند و از نزدیک در جریان روند تولید 

سریال قرار گرفتند.
این ســریال درباره ترور نافرجام سردار حاج قاسم ســلیمانی به سفارس مرکز 
سیما فیلم و با مشارکت مؤسسه فرهنگی هنری اندیشه شهید آوینی این روزها 

در حال تولید است.
فرهاد قائمیان، انوش معظمی، جعفر دهقان، رامین راســتاد، مهدی ســلوکی، 
افشین ســنگ چاپ، یدا... شادمانی، محمدحســین لطیفی، هدایت هاشمی و 
شــهرام ابراهیمی در نقش ســبحان با معرفی نانت تومه از جمله بازیگران این 

سریال هستند.

پویانمایی

سریال

سینما

تمرینات تیم ملی فوتبال با حضور ۶ بازیکن آغاز شد

 به گزارش فارس، فهرســت ۲۰ نفره تیم ملی فوتبال کشــورمان برای ۲ بازی 
مقدماتی جام جهانی مقابل هنگ کنگ و ازبکستان اعلام شد که البته قرار است 

نفرات ملی پوش سپاهان و پرسپولیس نیز پس از دیدار دو تیم معرفی شوند.
پنج ملی پوش لیگ برتری یعنی شجاع خلیل زاده، مهرداد محمدی، سید حسین 
حســینی، روزبه چشمی، سعید سحرخیزان و محمدامین حزباوی، بازیکن السد 

قطر با حضور در ساختمان پک به انجام تمرینات ریکاوری پرداختند.
قرار اســت نفرات لژیونر و ملی پوشان پرسپولیس و سپاهان هم به مرور به اردو 

اضافه شوند.

رکوردی دیگر برای »هری کین«
به گزارش باشگاه خبرنگاران،  هری کین، ستاره بایرن مونیخ با دو گلی که در دیدار 
برابر هایدن هایم به ثمر رساند یک رکورد جدید را در تاریخ رقابت های بوندسلیگا 

به نام خود ثبت کرد.
بایرن مونیخ در یکی از حساس ترین بازی های هفته یازدهم رقابت های بوندسلیگا 
در ورزشــگاه خانگی خود از هایدن هایم پذیرایی کرد و توانست با نتیجه ۴ بر ۲ 

به پیروزی دست پیدا کند.
ستاره بایرن مونیخ در این بازی هری کین بود که توانست دو گل به ثمر برساند. 
هری کین با دو گلی که در این بازی به ثمر رساند توانست یک رکورد جدید را 

در تاریخ رقابت های بوندسلیگا به نام خود به ثبت رساند.
کین به نخستین بازیکن در تاریخ بوندسلیگا تبدیل شد که توانسته در ۱۱ بازی 
۱۷ گل به ثمر برســاند. پیش از این روبرت لواندوفســکی رکورددار بود. ستاره 
لهستانی پیشین بایرن مونیخ در ۱۱ بازی آغازین موفق به زدن ۱۶ گل شده بود 

که کین توانست این رکورد را بهبود بخشد.
این ستاره انگلیسی فصل نخست حضورش در بایرن مونیخ را پشت سر می گذارد 
و خیلی زود به ستاره نخست خط حمله این تیم تبدیل شده است و به محبوبیت 

بالایی در بین هواداران دست پیدا کرده است.

به گــزارش ایســنا، در جریان برگزاری رقابــت محمدرضا 
گرایــی مقابل حریف ژاپنی در مســابقات کشــتی فرنگی 
قهرمانی جهان، در شــرایطی که گرایی در حال شکســت 
مقابل حریــف خود بود، یک بطری آب از روی ســکوهای 
 تماشــاگران بــه روی تشــک پرتــاب شــد؛ اتفاقــی که 
 منجــر به وقفــه در جریان مبــارزه و در نهایــت پیروزی

 محمدرضا گرایی شد.
گرایــی در نهایت در ایــن رقابت ها به مــدال برنز جهان و 
ســهمیه المپیک رسید اما در صورت شکست در این مبارزه 

به مدال یا سهمیه المپیک نمی رسید.
پس از این اتفاق ژاپنی ها با اعلام این که محمدعلی گرایی، 
بــرادر محمدرضا گرایی عامل پرتاب بطری به روی تشــک 
بوده است، خواستار برخورد با او شدند که در نهایت نیز وی 

از روی سکو به بیرون سالن هدایت شد.
فدراسیون کشتی و محمدعلی گرایی دفاعیه خود در رابطه 
با این اتفاق را به اتحادیه جهانی کشــتی ارســال کردند و 
قرار اســت کمیته انضباطی اتحادیه جهانــی درباره میزان 

محرومیت گرایی تصمیم گیری کند.

هــدف  بــا  اتحادیــه جهانــی کشــتی  شــنیده شــده 
جلوگیــری از تکــرار ایــن قبیــل اتفاقــات محرومیــت 
 ســنگینی را بــرای کاپیتــان تیــم ملی کشــتی فرنگی 
در نظر خواهد گرفت که طبق شنیده ها در خوش بینانه ترین 
 حالــت وی بــا محرومیت یک ســاله از حضــور در میادین 
باعــث  کــه  اتفاقــی  شــد؛  خواهــد  روبــه رو   کشــتی 
خواهــد شــد گرایــی نتوانــد شــانس خــود را بــرای 
خــود  قهرمانــی  دوران  المپیــک  آخریــن  در   حضــور 

امتحان کند.

احتمال نقره داغ شدن »گرایی« با محرومیت از المپیک پاریس

به گــزارش باشــگاه خبرنگاران، حســن 
خان محمدی، پیشکســوت فوتبال درباره 
برد تیم ملی فوتبــال نوجوانان برابر تیم 
ملــی برزیل در جام جهانــی اظهار کرد: 
بازی دو نیمه متفاوت داشــت و نیمه اول 
تیم برزیــل حاکم بازی بــود و بازیکنان 
ما بســیار دســتپاچه بودند و به ســمت 
تــوپ می آمدنــد، اما یک دفعــه توپ را 
رها می کردنــد و تعادل خوبی برای بازی 
نداشــتند و جو بازی بر روی نوجوانان ما 
حاکم شــده بود و واقعا اشتباهات زیادی داشتند، اما در نیمه دوم قضیه فرق کرد و تیم نوجوانان 

ما توانستند از اشتباهات خط دفاعی حریف استفاده کنند و گل بزنند.
او افزود: در ادامه دروازه بان تیم نوجوانان یک حرکت بیرانوندی انجام داد و البته با پا شروع مجدد 
ســریعی داشــت و خیلی خوب فضای خالی را پیدا کرد و بازیکن ما توانست گل دوم را بزند. گل 
ســوم هم یک کار تیمی خوب در ضدحمله بود که واقعا بازیکنان خیلی سریع به فاز حمله اضافه 
شــدند و با سرعت انتقال توپ از جناح راست به چپ توانستند گل سوم را بزنند و شیرازه برزیل 
بعد از این گل از هم پاشیده شد و توانستند نتیجه بازی را تا آخر حفظ کنند و به برتری برسند.
خان محمــدی گفت: به نظرم این بازی شــگفتی جام جهانــی بود، چراکه تیــم برزیل قهرمان 
 دور قبــل جــام جهانــی بود کــه تیم ملــی ایران توانســت این تیم را شکســت بدهــد و برد 

ارزشمندی کسب کند.
پیشــکوت پرسپولیس درباره اینکه انتظار برد تیم ملی نوجوانان  برابر تیم برزیل را داشت، گفت: 
نــه، زمانــی که بازی ۲ بر صفر به نفع برزیل بود می گفتم که خدا کند این نتیجه را حفظ کنند و 
بیشتر گل نخورند. با توجه به نوع بازی که ایران داشت و این تیم در نیمه اول دستورکارش بازی 
مســتقیم بود، اما در نیمه دوم روی زمین بازی کردند و نحوه بازی شان متفاوت بود و در مجموع 
می توانیم بگوییم که جوانان ما در این بازی نمره قبولی گرفتند. واقعاً فکر نمی کردم که تیم ملی 

در نیمه دوم آن قدر خوب بازی کند و بتواند برزیل را شکست بدهد.
او دربــاره اینکه تیم ملی نوجوانان ایران می تواند از گروهــش صعود کند، گفت: به نظرم  نتیجه 
بازی برزیل و انگلیس خیلی برای ایران حائز اهمیت اســت، اگر برزیل بتواند انگلیس را ببرد یک 
مقدار کار برای ایران سخت می شود، چون در صورتی که ایران برابر تیم نیوکالدونیا پیروز شود ۶ 
امتیازی می شــود و بازی پایانی اش با تیم انگلیس یک مقدار کار ســخت می شود. خدا کند بازی 
برزیل و انگلیس مســاوی شــود و اگر ایران بتواند بازی دوم خود را ببرد صعودش قطعی می شود. 
با این بازی که برابر برزیل انجام دادند دور از دســترس نیست و بازی بعدی هم ببریم با ۷ امتیاز 

می توانیم به مرحله بعد راه یابیم.

خانمحمدی:

 برد نوجوانان ایران برابر برزیل شگفتی جام 
جهانی بود

اکران آنلاین »لوپتو« در نرم افزار شاد

در راستای حمایت از توسعه محتوای سالم در رسانه های 
دارای مجوز از ســاترا و ترویج محتوای ســالم در فضای 
مجازی، این ســازمان در نظر دارد بسته محتوایی ویژه 
آبان ماه شــامل ۱۳8 قسمت برنامه در قالب های مختلف 
را منطبق بر مبنای نظام رتبه بندی در اختیار رسانه های 
دارای مجــوز قرار دهــد؛ همچنین برنامــه »تارگرد« و 
»رسانش« به عنوان بسته سواد رسانه ای ساترا به رسانه ها 
اعطا خواهد شد. بسته حمایتی سریال و برنامه تلویزیونی 
تلویزیونی »هزاردستان«،  آبان ماه شــامل مجموعه  های 

»بوعلــی ســینا«، 
»دلیران تنگســتان«، »مدار صفر درجــه« و »یک تکه 
زمین«، مسابقه »شــهروند و مافیا« و پویانمایی »افسانه 
آرش« اســت. متقاضیــان می توانند به منظــور دریافت 
یا کســب اطلاعات بیشتر با شــماره تلفن 88۳۴5۱99 
داخلی ۴۴8 و ۳۲۷ تماس بگیرند. طی یکســال گذشته 
نزدیک به ۳هزار قســمت ســریال، تله فیلم، سینمایی و 
برنامه تلویزیونی از سوی سازمان صدا و سیما در اختیار 

سکوهای دارای مجوز از ساترا قرار گرفته است.

فیلم زندگی نامه  ایلان ماسک به کارگردانی دارن آرونوفسکی 
در دست ساخت است. این فیلم بر اساس کتاب زندگی نامه  
ایلان ماسک نوشته والتر ایزاکسون درباره غول بحث برانگیز 
تکنولوژی که ماه سپتامبر منتشر شد، ساخته می شود. کتاب 
»استیو جابز« ایزاکســون پیش از این توسط یونیورسال در 
ســال ۲۰۱5 به همین نام با بازی مایکل فاسبندر در نقش 
مدیر عامل اپل ســاخته شده بود. گفته شده رقابت شدیدی 
برای کتاب ایزاکسون از سوی استودیو ها و فیلمسازان وجود 

داشت و در نهایت A۲۴ برنده جنگ مناقصه شد.
آرونوفسکی سال پیش فیلم نامزد اسکار »نهنگ« را با بازی 
برندان فریزر ســاخت. وی برای سبک فیلم سازی سوررئال 
خود که اغلب شامل عناصر روانشناختی است، شهرت دارد. 
»مرثیه ای بر یک رؤیا«، »قوی سیاه« و »مادر!« از فیلم های 
پیشین این کارگردان با همین رویکرد هستند. آرونوفسکی 
برای »قوی سیاه« نامزدی اسکار بهترین کارگردانی را کسب 
کرد و ناتالی پورتمن جایزه بهترین بازیگر زن را برای همین 
فیلم از آن خود کرد. ایلان ماسک با تأسیس اسپیس ایکس، 
شــرکت سازنده فضاپیما در سال ۲۰۰۲ به شهرت رسید. او 

همچنین از اولین سرمایه گذاران تسلا بود و در نهایت رئیس 
این غول خودروســازی شــد. چندی پیش ماسک تصمیم 
بحث برانگیــزی برای خرید توییتر گرفــت و در نهایت این 
رسانه اجتماعی را به مبلغ ۴۴ میلیارد دلار خرید و نام آن را 
به X تغییر داد. او ثروتمندترین فرد جهان است و بلومبرگ 
و فوربس دارایــی خالص او را تا اکتبر بیش از ۲۰۰ میلیارد 
دلار تخمین زده اند. ماســک اواخر روز جمعه این خبر را در 
ایکس اعلام کرد و نوشــت: خوشــحالم که دارن این کار را 

انجام می دهد. او یکی از بهترین ها است.

 ساترا ۱۳۸ قسمت سریال و برنامه تلویزیونی را 
در اختیار سکوها قرار داد

»دارن آرونوفسکی« زندگی »ایلان ماسک« را فیلم می کند

بــه گزارش ایســنا، صمد مرفــاوی، مربی و 
کارشــناس فوتبال درباره برتــری تیم ملی 
نوجوانان ایــران مقابل برزیل در جام جهانی 
زیر ۱۷ ســال اندونزی اظهــار کرد: یک برد 
تاریخی و فراموش نشــدنی بود که به یکایک 
اعضای تیــم تبریک می گویــم. یک تبریک 
ویژه هم به حسین عبدی می گویم که تلاش 
زیــادی برای تیم نوجوانــان انجام داد و تیم 

نترسی را ساخت.
او ادامه داد: باید به بازیکنان خســته نباشید 
گفت و امیــدوارم دو بازی آینده دور گروهی 
را هم با موفقیت پشــت سر بگذارند تا نام و 
پرچم ایران را در مسابقات جهانی بالا ببرند.

مرفاوی درباره اینکه برد روز گذشته غیرقابل 
پیش بینی بود، گفت: این یکی از جذابیت های 
فوتبال است که هر روز غیرقابل پیش بینی تر 
از قبل می شــود. هیچ تیمی از پیش برنده یا 
بازنده نیســت. همین برزیــل قهرمان جهان 
بود اما کار راحتی مقابل ما نداشــت. ما بدون 

ترس دوباره به بازی برگشــتیم که کار بسیار 
بزرگی بود.

این مربی فوتبال دربــاره رویارویی تیم ملی 
ایران بــا انگلیس در بازی آینده، توضیح داد: 
در مســابقات جهانی تمام تیم هــا با قدرت 
می آینــد و تمام بازی ها ســخت هســتند. 
همان طور که جلوی برزیل نشان دادیم چقدر 
انگلیس  برای  حریف سرســختی هســتیم، 
هم این طــور خواهیــم بود. حتی بــازی با 
نیوکالدونیا هم دشوار است و نباید به آنها به 
عنوان حریف ناشــناخته و ضعیف نگاه کنیم. 
امیــدوارم بچه ها با انگیزه خوبی که دارند در 
بازی حســاس آینده هم با تمام قدرت بازی 

کنند.
مرفــاوی در خصــوص اینکه با بــرد مقابل 
برزیــل گمانه زنی ها پیرامون شــانس صعود 
ایران از دور گروهــی افزایش یافته، گفت: از 
الان که نمی شــود چیزی را پیش بینی کرد. 
حداقــل باید تــا بعد از بــازی انگلیس صبر 

کنیم. وقتی نمی تــوان بازی ها را پیش بینی 
کرد پس نمی تــوان جدول را هم پیش بینی 
کرد. نکتــه ای که وجود دارد این اســت که 
نباید انتظارات را از همین اول بالا برد و تیم 
ملی را تحت فشار گذاشت. برزیل را بردیم و 
کار بزرگــی بود ولی نباید این بچه ها را تحت 
فشار بگذاریم. تیم هم نباید مغرورانه به بازی 
بعدی برود، معتقدم که می توانیم کار بزرگی 
انجــام بدهیم. امیدوارم تمــام مردم ایران را 

شاد کنند.

به گزارش ایرنا، فدراسیون دوومیدانی در پی کارشکنی 
کمیته برگزاری نخستین دوره مسابقه دو نیمه ماراتن 
قهرمانی آســیا و عدم اعلام قهرمانی تیم کشورمان به 

کنفدراسیون دوومیدانی آسیا اعتراض کرد.
نخســتین دوره مســابقه دو نیمه ماراتــن قهرمانــی 
آســیا به میزبانی کشــور امارات روز جمعه با شرکت 
تعدادی از ورزشــکاران دوهای اســتقامت آسیایی در 
شــهر دوبی برگزار شد و تیم ایران نیز با ترکیب صابر 
چرخــی، منصور بیات و محمدجعفــر مرادی در این 
رویداد شــرکت کردند که در پایــان نیز صابر چرخی 
با ثبت زمان ۱:۰5:۱8 ســاعت ضمن شکستن رکورد 

ملی دوی نیمه ماراتن ایران کــه پیش از این با زمان 
۱:۰5:۳۳ ســاعت در اختیار محمدجعفر مرادی بود، 
به عنوان چهارمی دســت یافت. منصــور بیات نیر با 
 رکورد ۱:۰5:۲5 ســاعت در جایگاه ششــم ایســتاد 
 و مــرادی نیز بــا زمان ۱:۰۶:۱۴ ســاعت بــه مقام 

هشتمی رسید.
در این رویداد مســابقه دوی 5 کیلومتر، ۱۰ کیلومتر 
و ۱ مایــل نیز به صورت آزاد برگــزار گردید اما برابر 
آیین نامه برگزاری این رویــداد و اعزام بیش از ۲ نفر 
در مهمترین ماده این دوره )نیمه ماراتن ۲۱ کیلومتر( 
در قالب تیم محســوب شده و با جمع امتیازات منفی 

۳ نماینده شایسته کشورمان تیم ایران با کسب منفی 
۱8 امیتاز به عنوان نخســت تیمی این مســابقه نائل 

آمده است.
از آنجا که ارســال فرم معرفی ورزشکاران و سرپرست 
تیم ایــران بــه صراحت در نامــه الکترونیــک امور 
بین الملل فدراســیون به مســئول کمیتــه برگزاری 
مسابقات آســیایی قید شده اســت و همچنین برابر 
ضوابــط برگزاری مســابقات دوهــای صحرانوردی و 
 نیمه ماراتــن که حضــور بیش از ۲ نفر ورزشــکار در 
قالب یک تیم را مســتثنی از عنوان انفرادی می کند، 
 کــم کاری و قصــور کادر برگــزاری این رویــداد را 

گواهی می دهد.
ســوی  از  رویــداد  ایــن  اشــتباه  نتایــج  اعــلام 
دو  مســابقه  دوره  نخســتین  برگــزاری  کمیتــه 
 نیمه ماراتــن قهرمانــی آســیا و تضییــع حــق تیم 
ملی ایران واکنش فدراسیون دوومیدانی را در برداشت 
 و پیگیری های مکرر نیز از طریق امور بین الملل و مکاتبه 
با رئیس کنفدراســیون دوومیدانی آســیا و مســئول 
برگــزاری مســابقات در خصوص محاســبه امتیازات 
انفرادی ورزشــکاران اعزامی در قالب یک تیم مستقل 
با نام ایران همچنان در دست اقدام و در حال بررسی 

و پیگیری است.

مرفاوی:

شکست برزیل کار بزرگی بود ولی به تیم فشار نیاورید

واکنش فدراسیون دوومیدانی به اتفاقات ماراتن دبی



بــه گــزارش ســبحان، علی اکبر میدان شــاهی، 
مدیرعامــل شــرکت گاز اســتان فارس بــا اعلام 
آمادگی شــرکت گاز بــرای بهینه ســازی رایگان 
2949 واحــد موتورخانه دارای دیگ آب گرم برای 
مشــترکین دولتی، خانگی، تجاری و اماکن خیریه 
و مذهبی در ســطح استان تصریح کرد: در راستای 
صرفه جویــی انرژی، تأمین پایــدار گاز و حفاظت 
از محیط زیســت و بر اســاس رسالت تعریف شده 
از طرف شــرکت ملــی گاز این فراینــد با صرف 
هزینــه ای بالغ بر 160 میلیارد ریال انجام شــده و 
در نتیجــه انجام این اقدامــات دامنه صرفه جویی 
 تحقق یافته بســته بــه مورد حداقــل 12 درصد 

بوده است.
   عزم راسخی در شرکت گاز استان برای مدیریت 

مصرف وجود دارد
این مســئول بــا بیان ایــن که عزم راســخی در 
شــرکت گاز اســتان برای مدیریت مصرف وجود 
دارد، اظهار داشــت: فرآیند بهینه ســازی تاکنون 
در ســه حوزه عایقکاری دیگ آب گرم و لوله های 
 ارتباطــی، تنظیــم مشــعل و نصب رســوب گیر 
انجام می شده  الکترومغناطیســی  و  مغناطیســی 
اســت، لیکــن براســاس دســتورالعمل جدیــد 
ابلاغی از طرف شــرکت ملی گاز، از ســال 1402 
امــکان بهینه ســازی در ســایر مــوارد مربوط به 
موتورخانه هــا نظیر تعویض دیــگ آب گرم، لوله، 
پمپ، ســرویس مشــعل و ســایر موارد تا سقف 
 یارانــه تخصیص یافته بــه هــر موتورخانه وجود 

خواهد داشت. 
   بازدید کارشناســان بهینه سازی مصرف گاز از 

صنایع
وی در ادامــه اعلام کــرد: علاوه بر بهینه ســازی 
موتورخانه هــا، کارشناســان بهینه ســازی مصرف 
گاز این اســتان از صنایع عمده نظیــر نیروگاه ها، 
 صنایــع پالایشــگاهی پتروشــیمیایی، ســیمانی 
و ســایر صنایع عمــده و کوچــک بازدید به عمل 
آورده و به تناســب صنعت و فرآیند مورد استفاده، 
نســبت به آنالیز رایــگان فرآیِند احتــراق و ارائه 
راه کارهای عملیاتی در چهار ســطح )بدون هزینه، 
کم هزینــه، هزینــه متوســط و با هزینــه بالا( به 
 متولیان صنعتی اقدام نمــوده و کماکان این روند

ادامه دارد. به گفته وی صحت ســنجی برآورد گاز 
متقاضیان صنعتی با دامنه درخواســتی 10000-
2500 اســتاندارد مترمکعب نیــز در حوزه واحد 
بهینه ســازی مصرف گاز این استان انجام می شود 

تا از ابتدای تأســیس کارخانجات و مراکز صنعتی 
نســبت به روزآمد بودن تکنولوژی مورد اســتفاده 
 و انطبــاق آن با معیار طراحــی )SEC( اطمینان 

حاصل شود. 
مدیرعامل شرکت گاز اســتان با تأکید بر آمادگی 
این شرکت برای بهینه ســازی موتورخانه ها اظهار 
داشــت: بر اساس تعریف شورای اقتصاد، هر پانصد 
متر مربع فضای گرمایشــی به عنــوان یک واحد 

موتورخانه محاسبه می شود.
 مشــترکین واجد شرایط بخش دولتی و خصوصی 
شرکت گاز استان فارس می توانند از طریق سامانه 
https://goc.nigc.ir نســبت به ثبت درخواست با 
ارائه شــماره اشتراک و شــماره تلفن همراه اقدام 
کــرده و کارشناســان این مرکز نســبت به انجام 
مراحل قانونی اقدامــات لازم را به عمل می آورند. 
وی افــزود: ارائــه خدمات به بخــش خصوصی و 
خانگی توســط شــرکت گاز اســتان فارس انجام 
می شــود و نهادهــا و دســتگاه های دولتــی باید 
مجری طرح و پیمانکار بهینه ســازی را بر اســاس 
 https://goc.nigc.ir اطلاعاتــی کــه در ســامانه
 وجود دارد را انتخاب کرده و به شــرکت گاز استان 

معرفی کنند.
   تحت هیچ شــرایطی از موتورخانه به عنوان 

انباری استفاده نشود
البتــه در تمامــی مراحل نظارت فنی بر حســن 
انجــام کار و پرداخــت صورت حســاب ها بر عهده 
شــرکت گاز اســتان فارس اســت. میدان شاهی 
در بخــش پایانی ســخنانش با ارائــه توصیه های 
ایمنی از مشــترکین درخواســت کرد تحت هیچ 
شــرایطی از فضــای موتورخانه به عنــوان انباری 
اســتفاده نکنند و ضمن بســته نگهداشــتن درب 
 موتورخانــه، منافذ تهویــه هوا را مورد بازرســی 
قرار دهنــد. همچنین تابلو برق، لامپ ها و ســایر 
تأسیسات باید به صورت ادواری نظافت شده و هر 
یک از دیگ های موتورخانه دارای دودکش مستقل 

باشند.

زارش سبحان، ه گزارش سبحان، ه گزارش سبحان، 

مدیرکل امور اتباع و خارجی استانداری فارس بیان کرد:
آغاز توزیع کارت هوشمند اتباع خارجی 

به گزارش ســبحان، بهرنگ قربانی، مدیرکل امور اتباع و خارجی استانداری 
فارس اعلام کرد فرآیند توزیع کارت هوشمند اتباع خارجی در استان فارس 
از تاریخ 23 آبان ماه توســط دفاتر خدمات اقامت و اشتغال اتباع خارجی آغاز 

خواهد شد. 
 قربانی ضمن اعلام این خبر، کارت هوشــمند اتبــاع خارجی را کارت چند 
منظوره هویتی، بانکی و ارتباطی برشمرد و گفت: توزیع این کارت طی چند 
مرحله انجام خواهد شــد که در مرحله اول شامل اتباع خارجی دارای کارت 
آمایش می باشد و توســط دفاتر خدمات اقامت و اشتغال از طریق پیامک یا 
تماس تلفنی به شخص تبعه اطلاع رسانی خواهد شد و نیاز مراجعه  حضوری 
جهت کســب اطلاعــات از اداره کل اموراتباع و مهاجریــن خارجی یا دفاتر 

نمی باشد. 
وی بــه مدارک مورد نیــاز زمان مراجعه به دفاتر اشــاره و تأکید کرد: اتباع 
خارجی دارای کارت آمایش شــخصاً با در دســت داشــتن و تحویل کارت 
هویتی، قول نامه منزل ممهور به مهر برجســته آژانس املاک، کد رهگیری و 
کد پســتی درج شده در قول نامه در زمان اعلامی می بایست به دفاتر مراجعه 
نمایند. وی افزود با توجه به ثبت عکس زنده، اثر انگشت و عنبیه، حضور تمام 
اعضای بالای دو سال خانوار در دفاتر الزامی خواهد بود و عدم حضور هر یک 
از اتباع خارجی به منزله انصراف از دریافت کارت تلقی و کارت هوشــمند به 

وی تعلق نخواهد گرفت. 
قربانی خاطرنشــان کــرد: از مزایای دریافت کارت هوشــمند اتباع خارجی 
دریافــت همزمــان کارت بانکی به نام هر یک از اتباع می باشــد و از الزامات 
دریافت کارت بانکی را شــماره تماس اعلامی تبعه دانست و گفت به منظور 
اطلاع رسانی از شعب بانک عامل در خصوص زمان حضور در بانک و همچنین 
پیامک فعال ســازی به سر شــماره اعلامی خواهد بود که می بایست شماره 
اعلامی در اختیار شــخص تبعه باشــد تا با مشــکل زمان فعال سازی مواجه 
نشــوند. مدیرکل امور اتبــاع و مهاجرین خارجی اســتانداری فارس از اتباع 
خارجی خواســت زمان مراجعه به دفاتر کفالت اطلاعات شــغلی، تحصیلی، 
مهارتی، سکونتی، بهداشت و درمان، بیمه، شماره تماس ثابت، شماره تماس 

همراه و کد پستی را به همراه داشته باشند. 
   هشدار به باقیمانده  اتباع خارجی ساکن منطقه 8

قربانی در پایان به باقیمانده  اتباع خارجی ســاکن منطقه 8 شهرداری شیراز 
هشــدار داد و گفت: تحویل کارت هوشــمند اتباع خارجی ساکن در منطقه 
هشت شــیراز منوط به جابه جایی و ارائه قولنامه جدید مبنی بر سکونت در 
خارج از منطقه ی یاد شــده خواهد بود و در صورت عدم جابه جایی در موعد 
مقــرر؛ کارت آمایش آنان نیز فاقد اعتبار بوده و این افراد جزو اتباع غیرمجاز 

محسوب می شوند.

بررسی چارت نیروی انسانی شرکت توزیع نیروی برق 
استان فارس

با حضور قیصری، مدیرکل و مقدس، معاون دفتر توسعه مدیریت و بهره وری 
شرکت توانیر ساختار تفصیلی شرکت توزیع نیروی برق استان فارس بررسی 

گردید.
مدیرکل دفتر توســعه مدیریت و بهره وری شرکت توانیر در این جلسه گفت: 
چارت  سازمانی چابک می تواند ساختار سازمانی، روابط و موقعیت  های شغلی 
افراد را در ســازمان نشان داده و به ایجاد نظم در اجرای فرایند های کسب و 

کار کمک کنند. 
قیصری از شــروع مطالعه و تدوین ســاختار اصلی برای شــرکت های توزیع 
نیروی برق کشور تا پایان سال جاری یا اوایل سال آینده خبر داد و گفت: از 
آنجا که ساختار شــرکت های توزیع نیروی برق کشور طی 20 سال گذشته 
بر اســاس تغییر وظایف و یا اضافه شدن وظایف جدید، تغییری نکرده است، 
بنابرایــن به لحــاظ چابکی نیازمنــد بازنگری جدیدی می باشــد، از این رو 
درصددیم تا ساختار جدیدی با رویکرد جدید بر اساس وظایف و رسالت های 

جاری برای شرکت های توزیع مطالعه و تدوین نماییم.
 وی در ادامه با بیان اینکه شیوه نامه ابلاغی سازمان بهره وری کشور براساس 
پیگیری های انجام شده با این سازمان در حال بازنگری جدید بوده و به زودی 
ابلاغ خواهد شد، توضیحاتی را نیز درخصوص بازنگري ساختار و شاخص هاي 

درجه بندي شرکت هاي توزیع ارائه کرد.
در این جلسه فرشــید فتوت، معاون منابع انسانی شرکت توزیع نیروی برق 
استان فارس گزارش هایی در خصوص معاونت منابع انسانی این شرکت را به 

طور مشروح و مفصل ارائه داد. 

مدیرکل امور مالیاتی استان فارس:
مرحله دهم نظام مالیات بر ارزش افزوده در فارس 

اجرایی می شود

حمیدرضــا محمدابراهیمــی، مدیرکل امور 
مالیاتی اســتان فارس در خصــوص اجرای 
مرحله دهم نظام مالیات بر ارزش افزوده در 
فارس بیان کرد: در ادامه اعلام فراخوان های 
مرحله به مرحله نظام مالیات بر ارزش افزوده 
از سوی ســازمان امور مالیاتی کشور، مرحله 
دهم این قانون برای اجــرا به اداره های کل 

استانی ابلاغ شد.
وی اضافه کرد: همزمــان با فراخوان مرحله 

دهم نظام مالیات بر ارزش افزوده، فعالان اقتصادی در اســتان فارس مکلف 
بــه ثبت نام و اجرای مقررات قانون مالیــات بر ارزش افزوده از ابتدای دی ماه 

هستند.
مدیرکل امور مالیاتی استان فارس افزود: به موجب این فراخوان فروشندگان 
حیوانات خانگی شامل ســگ، گربه، ماهی و پرنده زینتی و حیوانات وحشی 
و مراکز درمانی، بیمارســتان ها و کلینیک های دامپزشــکی و ارائه دهندگان 
هرگونه خدمات به این حیوانات، فروشــندگان انواع غــذا، لوازم و تجهیزات 
حیوانات خانگی، فروشــندگان انواع ادوات و آلات موسیقی،فروشندگان انواع 
لوازم آرایشــی، تجهیزات آرایشگاهی و آرایشی، عطر و ادکلن، ارائه دهندگان 
خدمات گرفتن پذیرش تحصیلی و مشــاوره و راهنمایــی در امور تحصیلی 
خارجی مکلف به ثبت  نام و اجرای مقررات قانون مالیات بر ارزش افزوده اند.

وی تأکید کرد: علاوه بر مشاغل فوق ارائه دهندگان خدمات ماساژ، ارائه دهندگان 
خدمات طرح و نقشه بهره برداری از معادن و مشاوره فنی، حفاری، آتشباری و 
انفجار معدن، صاحبان آتلیه های عکس و فیلم، ارائه کنندگان خدمات مربوط به 
برگزاری سمینار، همایش، کنفرانس، جشنواره، گردهمایی، فروشندگان انواع 
عینک آفتابی و لنزهای تماسی، فروشندگان انواع ضایعات فلزی، فروشندگان 
قهوه، کاکائو و نســکافه و فروشــندگان انواع لوازم و تجهیزات حفاظتی مانند 
دزدگیر نیز باید در این قانون ثبت  نام و نسبت به اجرای مقررات قانون مالیات 

بر ارزش افزوده اقدام کنند.

تولید 640 تن خرمالو در مرودشت

منصور امیریان، مدیر جهاد کشاورزی شهرستان مرودشت از برداشت خرمالو 
از ســطح 32 هکتار از باغ های این شهرســتان خبر داد و بیان کرد: میانگین 
عملکرد خرمالو در شهرستان 20 تن در هکتار می باشد و پیش بینی می گردد 
640 تن از این میوه پاییزی خوشــمزه و پرطرفدار روانه بازار شهرســتان و 

شهرستان های همجوار گردد. 
وی با اشــاره به اینکه عمده رقم موجود در شهرســتان از نوع قصردشــتی 
می باشد، افزود: برداشــت خرمالو در شهرستان از اوایل آبان ماه آغاز گردیده 
و تا پایان آبان ادامه دارد. امیریان بیان کرد: خرمالو مناســب روز های ســرد 
پاییزی اســت و برای افرادی که احساس خســتگی و بی حالی می کنند، پر 
ویتامین ترین میوه پاییزی اســت که می توان برای جــذب انواع مختلفی از 

ویتامین ها آن را مصرف کرد.

زارش سبحان، ه گزارش سبحان، ه گزارش سبحان، 

7 اخبار سال سی ام  شماره 6143 دوشنبه 1402/08/22                   

س : طاهره حیاتی
عک

عضو شورای اسلامی شهر شیراز:

هیئت امنایی اداره شدن اماکن گردشگری مطالبه عمومی است
گروه خبر- لیلا غضنفری

محمدرضا  هاجری، عضو شــورای اسلامی شهر 
شــیراز در یکصدوســی وپنجمین جلسه صحن 
علنی شــورای اسلامی شهر شــیراز اظهار کرد: 
هیئت امنایــی اداره شــدن اماکن گردشــگری 
همچون آرامگاه سعدی و حافظ مطالبه عمومی 
اســت و مدت ها ابلاغ هیئت امنایی اداره کردن 
این اماکن به فارس رســیده و لازم اســت این 
موضوع عملیاتی شود تا به وضع نامطلوب فعلی 

پایان داده شود.
وی افــزود: نمی تــوان قبول کرد کــه مدیریت 
شــهری احیاگر فضاهای ســبز این مجموعه ها 
 باشــد اما در اداره آن ها هیچ نقشــی نداشــته 

باشد. 
عضو شــورای اسلامی شهر شــیراز اضافه کرد: 
واریز کردن جرایم گران فروشی توسط تعزیرات 
حکومتی به خزانه کل، منطقی نیست و مدیران 
اســتان فارس و مجمع نمایندگان لازم است به 

این حوزه ورود داشــته تــا کل جرایم تعزیرات 
حکومتی شــیراز را به حســاب های شهر واریز 
یا بازگرداننده شــود. هاجری با اشــاره به اینکه 
نمی توان قبول کرد گران فروشی در شیراز اتفاق 
بیفتد و جریمه کار برای جبران در شــهر نماند 
و به خزانه کل واریز شــود، تصریح کرد: جرایم 
حق همه شــهروندان اســت که با گران فروشی 
 مواجه بــوده و بایــد جرایم در شــهر مانده و 

هزینه شود.
وی خاطرنشان کرد: با توجه به توصیه های مکرر 
مقام معظم رهبری مبنی بر تهیه پیوســت های 
فرهنگــی برای تمام طرح های بزرگ در شــهر 
شیراز، تهیه پیوست ها به منظور حفظ محوریت 
ســومین حرم ضروری اســت و تمام مسئولان 
تصمیم ســاز و تصمیم گیر شــهر نبایــد از این 

ضرورت غافل شوند. 
عضــو شــورای اســلامی شــهر شــیراز ادامه 
داد: مســئولان و مدیران در تصمیم ســازی و 

تصمیم گیری هــای فرهنگــی، مــردم را کنار 
گذاشــته و فقط از بالا تصمیمات اتخاذ می شود 
و نظرات و مواضع مردم در تصمیمات کمترین 

نقش را دارد و این در حالی است که علت تمام 
ناکامی ها و ناتوانی ها همین بی بهرگی از نظرات 
مــردم بوده اســت. هاجری همچنیــن در نطق 

پیش از دستور خود موضوع جلوگیری از تغییر 
کاربری فضاهای فرهنگی، مذهبی، درمانی، سبز 
و آموزشی در کمیســیون ماده 5 را درخواست 
کرد و گفت: لازم است در صورت ضرورت تغییر 
کاربری ها به تجاری - مســکونی، درآمدهای به 
دســت آمده در صندوق خاص و ویژه نگهداری 
و تنها صرف تکمیل و تقویت کاربری هایی شود 

که تغییر کاربری داشته اند.
وی گفــت: در حال حاضر بعضــی از فضاهای 
آموزشــی با پرداخت چند صــد میلیون تومان، 
برگ عدم نیاز گرفته و به راحتی تغییر کاربری 

پیدا می کنند.
عضو شــورای اسلامی شهر شــیراز اظهار کرد: 
بســیاری از فضاهای خدماتی که تغییر کاربری 
داشــتند بــه منظور بــه دســت آوردن ارزش 
افزوده و خلق و تولید درآمد بیشــتر که گاهی 
پیگیــر تغییرات صاحبان امــلاک بوده و اغلب 

دستگاه های حکومتی بوده است.

به گزارش سبحان، احمدعلی افکاری رئیس سازمان مدیریت 
و برنامه ریزی اســتان فارس به همراه محمود رضایی کوچی 
معاون هماهنگي امور عمرانی اســتانداری فارس، عبدالعلی 
کریمی معاون منابع انســانی اســتانداری فارس، سید رضا 
موســوی محسنی معاون توســعه مدیریت و سرمایه انسانی 
ســازمان مدیریت و برنامه ریزی استان فارس و  هادی بستام 
سرپرســت دفتر برنامه ریزی و بودجه اســتانداری فارس با 
سفر به شهرســتان های جویم، خنج، اوز و گراش در جنوب 

اســتان فارس، از نزدیک و به صورت میدانی فضاهای موجود 
و زمین های پیشــنهادی برای احداث ساختمان مجتمع های 
اداری شهرســتان های جویم، خنج و اوز و همچنین تکمیل 

مجتمع اداری شهرستان گراش را مورد بررسی قرار دادند. 
در جریان این بازدید فرمانداران شهرستان های جویم، خنج، 
اوز و گراش در جلســات جداگانه  گزارشی از وضعیت ادارات 
شهرســتان از لحاظ مالکیت یا استیجاری بودن ساختمان و 
همچنین تعداد اداراتی که به صورت نمایندگی فعالیت دارند، 

به صورت جامع ارائه دادند.
در ادامه این جلســات، هر یک از فرمانداران شهرستان های 
یاد شــده، به ارائه فضاهای موجود و زمین های پیشــنهادی 
جهت احداث ســاختمان مجتمع اداری شهرستان های حوزه 
استحفاظی خود پرداختند و سپس از موضوعات پیشنهادی 

بازدید به عمل آمد. 
لازم به ذکر اســت، بر اساس مصوبه هیئت دولت و همچنین 
دســتورالعمل ابلاغی ســازمان اداری و اســتخدامی کشور، 

شهرســتان های با جمعیت زیر 70هزار نفر، مکلف به فراهم 
نمودن فضایی جهت استقرار همه ادارات شهرستان با هدف 
تســهیل در دسترســی مردم و همچنین کوچک سازی بدنه 

دولت نمایند. 

 

به گزارش ســبحان، عبدالصالح رستم زاده، شهردار منطقه 9 
از بهســازی و نوســازی تک لبه های بلوار بهارستان غربی به 
متراژ 1200 متر طول خبر داد و گفت: روند اجرایی عملیات 
ســامان دهی و بهبود وضعیت معابر ســطح شــهر با اجرای 
اقدامات جدول گذاری و با هدف سامان دهی معابر و همچنین 
بهســازی و نوسازی تک لبه های معابر سطح شهر و همچنین 
زیباســازی فضاهای شــهری و مناسب  ســازی پیاده روها و 
جداول حاشــیه خیابان های سطح شــهر همسو با نیاز شهر 
و شهروندان در دست اقدام می باشد.شهردار منطقه 9 گفت: 
لبه های شــهری به علت مشخص کردن امتداد های اصلی در 
شهر، یکی از عناصر اصلی اســتخوان بندی و منظر شــهری 

اســت و به این دلیل در ذهن ماندگار بــوده و نقش مهمی 
در نقشــــه شناختی شهروندان از شــهر را تشکیل می دهد 
و به دلیل مشــخص کردن امتدادهای اصلی و راســــتاهای 
تعیین کننده اســتخوان بندی شهر در ایجاد کلیت پیوسته و 
احیای هویت طبیعی، تاریخی و مصنوع آن بسیار مؤثر است. 
در همین راســتا شــهرداری منطقه 9 به شکل وسیع اقدام 
به تعویض و بهســازی تک لبه های سطح منطقه نموده و این 
مهم هم اکنون در سطح این منطقه در دست اقدام می باشد.
  تمرکــز، تعهد و تلاش مضاعف ســرلوحه کار مجموعه 

شهرداری 
همچنیــن جلســه شــورای معاونیــن بــا هدف بررســی 
 مشــکلات هریــک از حوزه هــای اداری،خدماتــی واجرایی 
شهرداری و ارائه راهکار مناسب جهت رفع معضلات در دفتر 

شهردار منطقه تشکیل گردید. 
رســتم زاده با بیان اینکه هریک از معاونت های شــهرداری، 

بازوهای اجرایی مدیریت شــهری محســوب می شــوند که 
همکاری مشارکت تمامی معاونت ها و اجرای مناسب طرح ها 
و برنامه هــا می تواند در تقویت همه جانبه مدیریت شــهری 
مؤثر واقع شــود و اگر معاونتی نتواند در مسیر تحقق اهداف 
شــهرداری گام بــردارد و از عهده برآورده کــردن انتظارات 
شهروندان برنیاید، انرژی و توانمندی کل مجموعه شهرداری 
تعدیل می رود، به همین منظور برگزاری مســتمر جلســات 
شــورای معاونین نقش بســزایی در ارتقــای کارکرد تمامی 
اجزای پیکــره شــهرداری دارد. در این جلســه برنامه های 
اولویت دار هریک از معاونت ها، مشکلات پیش رو و مطالبات 
معاونان مطرح و شهردار منطقه با ارشاد از معاونین خواستند 
تا در اسرع وقت نسبت به حل مشکلات اقدام و در جلسه آتی 

نتیجه تمامی موارد ذکر شده اعلام گردد.
   احداث فضای سبز و بوستان های شهری

محمدحســین شیخی معاون فنی و عمرانی منطقه 9 اهداف 

احــداث پارک های محله ای، ارتقای ســرانه فضای ســبز و 
سطح نشــاط و شادابی شــهروندان در مناطق مختلف شهر 
مخصوصــاً مناطق کم برخوردار و اســتفاده همشــهریان از 
 هوای پاک در فضای ســبز پارک ها و توزیع عادلانه امکانات 
شــهری دانســت. این مقام مسئول شــهرداری منطقه 9 با 
بیان اینکه احداث پارک های محلــه ای از اولویت های اصلی 
شــهرداری منطقه 9 می باشــد تصریح کرد: توسعه فضا های 
رفاهــی و تفریحی موجــب کاهش آســیب های فرهنگی و 
اجتماعــی گردیده و فضای مناســبی برای توســعه ورزش 

همگانی ایجاد می کند.
وی در ادامه بیان نمــود: این پارک محله ای به متراژ 1000 
متر مربع و به برآورد ریالی 12 میلیارد ریال در دست احداث 
می باشــد. در این پارک محله ای محل بازی کودکان، مسیر 
پیاده روی جهت همشــهریان و همچنین فضای سبز جهت 

استفاده مردم در نظر گرفته شده است.

به گزارش ســبحان، مدیرکل و جمعی از مســئولین و کارشناســان 
حراســت حوزه های مختلف شــهرداری شــیراز از محــل پردازش 
و دفع پســماند برمشــور بازدیــد نموده و بــا جریان پســماند در 
 شــهر شــیراز و نحــوه مدیریــت آن از مبــدأ تولید تا دفــع نهایی

آشنا شدند. 
در این مراســم امیر عوض پور، مدیر کل حراســت شــهرداری شیراز 
ضمــن قدردانی از تــلاش بی وقفه تمــام کارکنان فعــال در حوزه 
مدیریت پســماند شــهرداری شــیراز بیان کرد: جدیت و پشــتکار 
در تمــام گروه های کاری در این حوزه ســبب شــده علی رغم وجود 
معضلات و چالش های عدیده مدیریت پســماند ها در ایران، سازمان 
 مدیریت پســماند شهرداری شــیراز به عنوان الگو و پیشرو در کشور 

مطرح است.
عوض پور با اشــاره به تهیه و تدوین فهرست بهای خدمات برای اولین 
بار در کشور با کمک سازمان مدیریت پسماند شهرداری شیراز اظهار 
داشــت: بی شک مدیریت یکپارچه پسماند در مناطق یازده گانه شیراز 
ســبب شــده اســت هم به لحاظ عملکردی و هم به لحاظ هزینه ای 
تجارب ارزنده ای در اختیار مدیران شهری قرار گیرد که یکی از نتایج 
آن فهرســت بهای خدمات است که می تواند کمک شایانی به مدیران 

در عقد قرارداد خدمات شهری نماید.
وی ادامه داد: شــهرداری 355 وظیفه دارد که یکی از مهم ترین آنها 
مدیریت پســماند ها است و باید خدمات ارزنده ای را که در این حوزه 
صورت می پذیرد به نحو مناســبی اطلاع رســانی نمود تا شهروندان با 
این خدمات بیشــتر آشنا شده و در مدیریت بهینه پسماند از مبدأ با 

شهرداری مشارکت نمایند.

   اولین کلان شهری که پســماندهای خود را به صورت مهندسی و 
بهداشتی دفن می کند

همچنیــن در ابتــدای ایــن بازدیــد روح ا... خوشــبخت، رئیــس 
ســازمان مدیریت پســماند ضمن ارائه گزارشــی جامــع از عملکرد 
ســازمان به روند کلی تولید پســماند و مدیریــت آن در بخش های 
 مختلــف اشــاره نمــود و پــس از آن ضمــن بازدیــد میدانــی به 
تشــریح فعالیت های محل مهندســی و بهداشــتی پــردازش و دفع 
پســماند شــامل طراحی و ســاخت محل هــای دفن مهندســی و 
بهداشــتی، محل های اســتخراج و مدیریت گازهــای حاصل از دفن 
پســماند، کارخانــه تفکیــک صنعتــی، محل های تخمیــر و تولید 
 کود های آلی از پســماند، آزمایشــگاه تخصصی مدیریت پســماند، 
جمــع آوری، ذخیره ســازی و مدیریــت شــیرابه های محــل دفن 
شــیراز و مــواردی از ایــن قبیل پرداخــت و اظهار نمود: ســازمان 
مدیریت پســماند شــهرداری شــیراز به عنوان یکی از سازمان های 
فعــال در زمینــه حفــظ محیط زیســت در کشــور، ایــن افتخار 
را کســب نمــوده که بــه عنــوان اولین کلان شــهری در کشــور 
 مطرح شــود کــه پســماندهای خــود را بــه صورت مهندســی و 

بهداشتی دفن می کند.
خوشبخت با اشــاره به اقدامات وسیع آموزشــی و فرهنگ سازی در 
فضا هــای مختلــف اجتماعی به خصــوص در بین کــودکان افزود: 
اقدامــات لازم برای برگــزاری یکــی از بزرگ ترین جشــنواره های 
پســماند بــه منظــور جلــب مشــارکت حداکثــری شــهروندان 
 صــورت گرفتــه که بــه زودی اطلاعــات آن بــه شــهروندان ارائه 

خواهد شد. 

به گزارش سبحان، علی جان صادق پور، مدیر عامل شرکت آبفا استان 
فارس که به منظور بررســی وضعیت آبرســانی شهری و روستایی و 
همچنین بازدید از روند اجرای پروژه های آب و فاضلاب به شهرستان 
جهرم ســفر کرده بود، در جلســه ای با محمد رضــا رضایی کوچی، 
نماینده مردم شهرســتان های جهرم و خفر و رئیس کمسیون عمران 
مجلس شورای اســلامی و فرماندار شهرستان جهرم، مسائل مربوط 
بــه آب و فاضلاب این شهرســتان بــه ویژه مســائل و موانع مربوط 
به تأمین آب شــرب پایدار شــهر جهرم و روســتاهای تحت پوشش 
 و همچنیــن آبرســانی به مردم شهرســتان خفر را مورد بررســی و 

تبادل نظر قرار داد.
وی ضمن اظهار خرســندی از اجرای بخشــی از شــبکه جمع آوری 
فاضلاب شــهر جهــرم و همچنین پروژه آبرســانی به تعــدادی از 
روســتاهای ایــن شهرســتان از محل تســهیلات مــاده 56 قانون 
بودجه، همکاری مســئولین محلی را در توســعه تأسیســات آب و 

فاضــلاب، به ویــژه تصفیه خانه فاضلاب این شــهر بســیار ضروری 
توصیف و خواســتار اهتمام ویژه نماینده مردم در مجلس و فرماندار 
 شهرســتان جهرم بــه منظور تکمیــل طرح ها و پروژه هــای آب و 

فاضلاب گردید.
در این نشســت، رضایی کوچی، نماینده مردم شهرستان های خفر و 
جهرم و رئیس کمسیون عمران مجلس شورای اسلامی نیز ضمن ابراز 
خرسندی از اقدامات انجام شده در حوزه آب و فاضلاب شهرستان های 
خفــر و جهرم، پاره ای از نیازمندی هــای حوزه آب و فاضلاب این دو 
شهرســتان را برشــمرد و در خصوص همکاری مســئولین محلی با 
شــرکت آبفا فارس به منظور تکمیل پروژه ها و جذب اعتبارات مورد 

نیاز قول مساعد داد. 
گفتنی است در حاشیه این دیدار مدیر عامل شرکت آبفا استان فارس 
از تعدادی از تأسیســات آبرســانی و پروژه های در دست اجرا بازدید 

نمود و از نزدیک در جریان آخرین اقدامات انجام شده قرار گرفت.

با حضور رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان رقم خورد؛

بازدید از مجتمع های اداری در دست ساخت جنوب فارس

شهردار منطقه 9 خبر داد: 

تعویض و بهسازی تک لبه های سطح منطقه

رئیس سازمان مدیریت پسماند خبر داد:

 برگزاری جشنواره بزرگ  پسماند 

مدیر عامل شرکت آبفا استان فارس تأکید کرد:

همکاری مسئولین محلی در توسعه تأسیسات آب و فاضلاب

مدیرعامل شرکت گاز استان فارس عنوان کرد:

بهینه سازی رایگان 2949 واحد موتورخانه 
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عکس : طاهره حیاتی در آستانه هفته کتاب و کتاب خوانی

بازآفرینی پودنک با ابتکار مدیریت شهری منطقه یازده

 به ثمر نشستن همراهی مدیریت شهری و شهروندان 

گروه خبر-لیلا غضنفری
 بازآفرینی، زیباســازی، احســاس تعلق خاطر ســاکنان به محل 
سکونت، ارتقای خدمات شهری به شهروندان با استفاده از فاکتور 
مشــارکت و نظر سنجی از ســاکنان، محله پودنک را دستخوش 
تغییرات محسوســی کرده است که این محله را برای شهروندان  
زیســت پذیر با رویکرد جدید مدیریت شــهری در ارائه خدمات 
کرده اســت. موضوعی که شهردار کلان شهر شیراز طی بازدید از 
بافت قدیم محله پودنک گفت: تغییرات صورت گرفته را می توان 
بجد ازجمله تحولات خاص شــهری دانست که دیگر مناطق نیز 
با الگوگیری از این طرح و نوآوری، زیبایی کلان شــهر شــیراز را 

صدچندان کنند. 
محمد حسن اسدی، شهردار کلان شهر شیراز طی بازدید از بافت 
قدیم محله پودنک عنوان کرد: تغییرات صورت گرفته را می توان 
بجد ازجمله تحولات خاص کشوری دانست که دیگر مناطق نیز 
با الگو گیری از این طرح و نوآوری، زیبایی کلان شــهر شــیراز را 
صدچندان کنند. این مقام ارشــد مدیریت شــهری شیراز گفت: 
 بافــت قدیمی محله پودنک رنگ تازه ای به خود گرفته اســت و 
 ســیما و منظــر ایــن محلــه بــا همــکاری اهالــی به کلــی 

دگرگون  شده است.
او تصریح کرد: رنگ آمیزی دیوارهــای کوچه پس کوچه های این 
محلــه، نصب گلدان دیــواری بر روی نقش و نگارهای ســنتی و 
نورپردازی در شــب حســی تازه را ایجاد کرده و سیمای محله 
را طرح تازه بخشــیده است. اسدی گفت: لوله گذاری جهت دفع 
آب های ســطحی، کانیواگذاری، آســفالت کوچه پس کوچه های 
پودنک، روکش و شست وشــوی دیوارها، از دیگر طرح های پروژه 

بهسازی در این محله است که به بهره برداری خواهد رسید.
سیده مریم حسینی در آیین بازدید از خدمات شهرداری منطقه 
11 شــیراز در محله پودنک با تقدیر از تلاش های انجام شــده، 
اظهار داشــت: در بازدید ســال گذشته شــاهد محرومیت های 
زیــادی در ایــن منطقه بودیم و بــر همین اســاس پروژه های 
مختلفی مبتنی بر درخواســت های شهروندان و نظر کارشناسان 
مدیریت شــهری تدوین شد. او شهروندان شــیراز را قدرشناس 
و فرهنگ مــدار معرفی کرد و در این باره گفــت: در بازدیدهای 
سال گذشــته مردم شکواییه های بســیاری از محرومیت و عدم 
رسیدگی داشته و گاهی برخورد مناسبی را با مسئولان نداشتند؛ 
چرا که شهروندان این منطقه از کلان شهر شیراز گمان می بردند 
که خدمات مدیریت شــهری صرفاً به بازدید خلاصه می شــود و 
فقــط برای گرفتن عکس و تهیه گــزارش میدانی به منطقه آنها 
آمده ایم، اما امروز شــاهد اســتقبال دوچندان شهروندان منطقه 
پودنک از مســئولان هســتیم که این ماجرا را می توان به نوعی 
آشــتی شــهروندان مناطق محروم با مدیریت شهری دانست. او 
خدمات مؤثر و انقلابی شــهردار منطقه 11 شیراز را نمودی بارز 
از عملکرد جهادی عنــوان کرد و افزود: طی ده ماه که از حضور 
علی فراشــاییان در این منطقه می گذرد شــاهد گام های مؤثری 
در حوزه آبادانی شــهر و خدمت به شــهروندان هســتیم که در 
محله پودنک گوشه ای از آنها به نمایش درآمده است. سخنگوی 
شورای اسلامی شهر شیراز در بخش دیگری از سخنانش ماحصل 
تلاش های شــهرداری منطقــه 11 را تقویت اعتمــاد در جامعه 
ارزیابی کرد و اظهار داشت: عملیات محرومیت زدایی از مهم ترین 
رســالت های همه مسئولان است و در شــرایط فعلی شهرداری 
شــیراز در این جبهه تنها است و برای غلبه بر محرومیت نیازمند 
همیاری و هم افزایی طیف گسترده ای از نهادها و ارگان ها به ویژه 
دستگاه های خدمات رسان هســتیم.  حسینی در ادامه خواستار 
تشکیل مدیریت واحد شــهری به منظور محرومیت زدایی شد و 
اظهار داشت: از دستاوردهای پروژه های محروییت زدایی می توان 
به به احیای هویت محلات، بهبود تعاملات مردمی و رشد فرهنگ 
مشــارکت شهروندی اشاره کرد. این مقام مسئول با یادآوری این 
موضوع که کمیته محرومیت زدایی شــورای اسلامی شهر شیراز 
تلاش زیادی کرد تا مرمت 500 منزل از نیازمندان را به تصویب 
برســاند، عنوان کرد: بر اساس قانون شــهرداری ها نمی توانند در 
منزل شــهروندان به ارائه خدمت بپردازنــد؛ به همین دلیل این 
پروژه با مشارکت ســپاه پاسداران انقلاب اسلامی )قرارگاه احمد 
بن موسی( و شــهرداری شــیراز به مرحله اجرا درمی آید. عضو 
کمیســیون حمل ونقل و ترافیک و عمران شــورای اسلامی شهر 
شیراز بیان داشــت: تا بهمن ماه ســال جاری یک هزار منزل در 
مناطق محروم کلان شهر شیراز به همت گروه های جهادی سپاه 

پاســداران انقلاب اسلامی و شهرداری شــیراز مورد مرمت قرار 
می گیرند. در این زمینه شهرداری شیراز و سپاه پاسداران انقلاب 
اســلامی هر یک به مبلغ 15 میلیــارد تومان )جمعاً 30 میلیارد 

تومان( در پروژه های مهم محرومیت زدایی مشارکت می کنند. 
مسجدمحوری، شهرسازی تکنیکال و نظرات مردم محور 

اقدامات در پودنک 
علی فراشــاییان، شــهردار منطقه یازده در پایــان بازدید رئیس 
کمیته محرومیت زدایی و ســامان دهی حاشیه نشــینی شــورای 
اســلامی شــهر شــیراز به همراه اصحاب رســانه از فاز نخست 

بهسازی، مناسب سازی و زیباسازی بافت 
قدیمی و کم برخودار محله پودنک افزود: 
محلــه پودنک جــزء بافت هــای قدیمی 
شــهر شــیراز اســت و نام این محله در 
کتاب های تاریخی با قدمت سالیان شهر 
نشــینی به چشــم می خورد. او با اشاره 
به کم توجهــی به این بافــت قدیمی در 
نیازمندی شهروندان  و  سنوات گذشــته 
بــه ارتقا خدمــات اظهار کــرد: یکی از 
قدیمی ترین مردمان ســاکن شهر شیراز 
در این بافت ســاکن هستند، شهروندانی 
که معمولاً احســاس تعلق خاطر به محله 
ســکونت خود دارند که نشــان از هویت 
فرهنگــی غنی ایــن بافــت در محدوده 
خدماتی منطقه یازده اســت. فراشاییان 
عنوان کــرد: دارا بــودن هویت فرهنگ 

غنی و احســاس تعلق خاطر  مردم این بافت، ارائه خدمات شهری 
 را بــا همراهی مــردم برای ارتقــای کیفت زندگی شــهروندان 

هموارتر کرده است. 
وی با اشــاره به وجود واحدهای ریزدانه و منازلی به مساحت 30 
تا 50 متر مربع در این محل اضافه کرد: یکی از مشــکلات ما در 
بــدو ورود عدم اعتماد مردم بود، چراکــه معتقد بودند که مانند 

گذشته که مسئولین می آمدند، میرفتند؛ امروز هم مانند گذشته 
اســت و حتی برخی از ما دوری می کردند و حتی یک لیوان آب 
هم دستمان نمی داند، اما امروز اعتماد آنها را توانستیم به دست 

آوریم که این مهم ترین سرمایه ماست. 
شــهردار منطقه 11 با اشاره به اینکه برای سامان دهی و بهسازی 
کوچه های محلــه پودنک به مدت ۶ ماه مطالعــه انجام گردید، 
گفــت: امــا مطالعات انجام شــده با نظرات مــردم در خصوص 
تعییــن رنگ ها متفاوت بود، بنابراین برای رنگ آمیزی کوچه های 
این محله بــه نظر اکثریت مردم ســاکن در محل توجه کردیم. 

فراشاییان با بیان اینکه محله پودنک دارای بافت قدیمی و منازل 
ریزدانه با مساحت بین 40 تا 70 متر است، افزود: برای بازآفرینی 
و بهسازی بسیاری از کوچه نیاز به تخریب و بازسازی مجدد بود، 
اما درخواســت های مردمی مبنی بر ســامان دهی و بازآفرینی با 
همین شکل موجود بود، بنابراین ما نیز به عنوان مدیریت شهری 
بازآفرینی فضای شــهری را بر اساس خواسته مردم انجام دادیم 
که نتیجه این اقدام رضایت بیشتر شهروندان و مشارکت آنان در 

بهسازی محله بود.
او با بیان اینکه بازآفرینی محله پودنک موجب ارتباط بیشــتر و 
بهتر ســاکنان این محله شده اســت، گفت: با بازسازی فضاهای 
 کوچک مقیاس شهری، شاهد ارتباط و همبستگی ساکنان محله با 

یکدیگر هستیم. 
او با بیان اینکه جداره سازی، نورپردازی و کف سازی صورت گرفته 
در فاز نخســت محله پودنک نمونه ای از بومی سازی شده سطح 
محله در ســطح کلان شهر شیراز اســت، تصریح کرد: مجموعه 
اقدامات صــورت گرفته در محلــه پودنک در راســتای ارتقای 

خدمات برای کیفیت زندگی شهروندان 
بــا اســتفاده از اقدامات زیبا ســازی و 
جداره ســازی برای اولین بار در ســطح 
منطقه یازده در کلان شهر شیراز صورت 
می گیرد کــه این اقدام در کل کشــور 
برای اولین بار اســت توســط شهرداری 
در ســطح بافت های قدیمی صورت می 
گیرد. شــهردار منطقه یازده با اشاره به 
هرجا  تکنیــکال  در شهرســازی  اینکه 
نیاز اســت که در راستای ارتقای هویت 
اقدامــی در طرح های  فرهنگی محلــه 
بگیرد، مشــارکت  شهرســازی، صورت 
مردم به عنوان رکن اصلی است، تصریح 
کرد: در شــهرداری تکنیــکال همراهی 
 مردم و مدیریت شهری رأی به سرانجام 

رساندن اقدامات است. 
فراشــاییان خاطرنشــان کرد: مجموعه 
اقداماتــی که در محله پودنک رخ داده اســت حاصل همفکری، 
همراهمــی و نیاز ســنجی صورت گرفته از ســاکنان اســت. او 
با اشــاره به اینکــه نیازهای محله پودنک با توجــه به نوع بافت 
قدیمی آن شناســایی و در دســتورکار اجرایی قرار گرفته است، 
عنوان کرد: پاســخگویی به تمام نیازهای شــهروندان در سطح 
این منطقه نیازمند چندســال ارائه خدمات شــهرداری و ســایر 
دســتگاه های خدمات رســان برای رفع کامل محرومیت از چهره 

این بافت اســت. فراشاییان با اشاره به فاز بندی مجموعه اقدامات 
شــهرداری در سطح این بافت قدیمی و و دارای هویت فرهنگی، 
خاطر نشــان کرد: در فاز یک اقدامات جداره سازی، کف سازی و 
نورپردازی به دنبال احیای هویت فرهنگی منطقه هســتیم، آن 
هــم در کوچه هایی که کنار محرومیت و فرســودگی، برخودار از 
هویت و تمدن و اصالت است. او با اشاره به اینکه زیبا سازی محله 
در اولویت درخواســت های شهروندان پودنک از مدیریت شهری 
منطقه یازده بوده اســت تصریح کرد: با مجموعه اقدامات صورت 
گرفته در فاز نخســت به دنبال پاســخگویی به این نیاز و هویت 
بخشــی به سطح منطقه بودیم. فراشــائیان با اشاره به مجموعه 
اقدامات کوچه های منشــعب به کوچه ده خیابان شهید بنیادی 
محله پودنک عنوان کرد: این کوچه به عنوان پایلوت برای انجام 
اقدامات در نظر گرفته شــده است، به طوری که در این کوچه ها 
دارای چند فضای رها شده شهری بودیم که با زیر سازی آسفالت 
و گل کاری و جدا سازی شده، هم اکنون مورد استفاده شهروندان 

قرار گرفته و در مرکز محله نقش خود را ایفا می کند.
شــهردار منطقه یازده با اشــاره به اجرای طرح مســجد محوری 
به عنوان الگویــی ارائه خدمات و ارتقا هویت بخشــی در پودنک 
تصریح کرد: مجموعه عملکردها براســاس مسجد به عنوان کانون 
فرهنگــی و مذهبی محله صورت گرفته اســت. او با اشــاره به 
نیازهای خدماتی شــهری در این بافت از جمله تأمین روشنایی 
کوچه ها به عنوان یک درخواســت مردم برای افزایش امنیت در 
شــب عنوان کرد: با توجه به نوع بافت مســکونی درهم تنیده در 
این بافت و عدم امکان ساخت پارک و فضای سبز به سمت ایجاد 
دیواره و بدنه سبز با هدف ارتقای فضای سبز مورد نیاز شهر گام 
برداشــتیم. فراشــاییان درباره رنگ بندی به کار گرفته در سطح 
جدارها که براساس نظر ســنجی و همگرایی سلیقه های ساکنان 
بوده اســت، عنوان کرد: در الگوی شهرسازی باید یک رنگ الگو 
مدنظر قــرار بگیرد و همگرایی و انســجام فراهم گردد تا ضمن 
حفظ هویت اقدامات صورت بگیــرد و رنگ بندی کرم و قهوه ای 
مورد اســتفاده رضایتمنــدی را فراهم نمایــد، همچنین با الگو 
گرفتن از رنگ فیروزه ای مناره و دیواره مسجد با توجه به اسلیم 
و فرهنگ ایرانی و اســلامی در رنگ بندی جداره ها استفاده شده 
است. این مدیر ارشد شــهرداری در سطح منطقه یازده با اشاره 
به اینکه در جداره سازی و فضای سبز موجود از گل های استفاده 
شــده که کم آب و خزان کمتری داشته باشــد، عنوان کرد: این 
رویکرد نیز در کنار زیبایی و فضای سبز پیرامونی لحاظ گردیده 
است. او از مقاوم ســازی جداره ها و دیواره ها به عنوان دیگر اقدام 
برای این دیواره ســبز موجود در سطح محله پودنک سخن گفت 
و عنوان کرد: در بحث زیبا ســازی این مــوارد مدنظر قرار گرفت 
همچنین با همکاری مردم تأمین روشــنایی کوچه ها با کمترین 
هزینه صورت گرفته اســت و لوســترهای زیبا یی به محله اضافه 
شده است. شهردار منطقه یازده با اشاره به هویت بخشی محله با 
الگــو گرفتن از ایجاد مرکز یا میدانگاه مرکزی محله تصریح کرد: 
با توجه به بافت تجاری در مرکز محله با کف ســازی، بهســازی 
تابلوها، زیبا سازی دگرگونی را خلق و مرکز محله را تقویت کردیم 
تا با زیبا سازی موجود مرکز تجاری محله از رونق برخودار گردد.

 فراشــاییان با اشــاره به ضــرورت اقدامات زیر ســازی قبل از 
اقدامــات روســازی در بافــت محلــه پودنک عنوان کــرد: در 
 ســطح این منطقه قبل از بهســازی معابر، آســفالت و اقدامات
 لوله گــذاری آب هــای ســطحی انجام شــده اســت، به طوری 
 کــه دیگر جداول روبــاز مشــاهده نمی گردد و پیاده رو ســازی 
انجام گرفت. او ادامه داد: کل معابر منطقه پودنک با وجود باریک 
بودن معابر و کوچه، روکش آسفالت و لکه گیری آن با سختی کار 
دو صد چندان صورت گرفته است. او با بیان اینکه به دلیل کمبود 
فضای فیزیکی امکان درختکاری در ســطح محله پودنک نبوده 
است و با حداقل هزینه و ایجاد گلدان های بزرگ به دنبال ارتقای 
هویت محله از نظر فضای سبز و خدمات شهروندان بودیم، عنوان 
کرد: تمام اقدامــات در محله پودنک با هزینه حداقلی و حداکثر 

رضایتمندی صورت گرفته است.
 فراشــاییان بــا اشــاره بــه رضایتمنــدی شهردارکلان شــهر 
شــیراز از اقدامــات صورت گرفتــه در محله پودنــک بر اجرای 
فــاز دو و ســوم در این محله تأکید شــد، ادامــه داد: در فاز دو 
 و ســوم مابقــی کوچه ها نیــز تحت تأثیــر اقدامــات اجرایی و 
زیبا سازی قرار می گیرد او در پایان عنوان کرد: یکی از بحث هایی 
کــه در دراز مدت در محلات بهســازی دنبــال می گردد، بحث 
همراهی مدیریت شــهری با دســتگاه های خدمات رسان در ارائه 

خدمات است.

ادبیات

پدر موشــکی ایــران، از آن دســته آدم های مصمم 
روزگار بود. در مســیری که انتخاب کرد، جملات و 
عباراتی مثل شدنی نیست و نمی توانی و امکان ندارد 
را زیاد شــنید، اما کار خودش را کــرد و واژه هایی 
مانند نشــدنی و ناممکــن را از اعتبــار انداخت. به 
داشتن عزم راســخ و پیگیری مســئولیت هایی که 
به عهده می گرفت شــناخته می شد و به مرور همه 
دیدنــد که او مرد تســلیم به مشــکلات و پذیرش 
ناامیدی نیست. در کتاب »خط مقدم« این فضایل، 
لابه لای روایت هــای زندگی اش خودنمایی می کنند. 
این کتاب، روایتی مستند و داستانی از تشکیل یگان 
موشــکی ایران با محوریت زندگی و کوشــش های 
شهید حســن طهرانی مقدم است و در آن با مردانی 
مواجه می شــویم که در مقطعی حساس، در اواسط 
دهه 13۶0 خورشــیدی، دســت به کاری بزرگ و 

ستودنی زدند.
می خوانیــم: جلســه با محســن رضایی بــا حضور 
حســن آقا و حاجی زاده و ســیدمجید و سیدمهدی 
و ســیوندیان و چنــد نفر دیگر، فــردای همان روز 
تشــکیل شد. آقامحسن چند بار سؤال خود را تکرار 
کرد: »شما مطمئنین که خودتون می تونین موشکو 
پرتاب کنین؟« و هربار حسن آقا مطمئن تر از بار قبل 
پاسخ مثبت داد. به نظر من که حتی اگه شما بتونین 

موشک ها رو شــلیک کنین بازم امید زیادی نیست. 
چراکه لیبیایی ها با این روندی که دارن ادامه می دن 
بعیده که دیگه به ما موشک بدن. چند تا از قبلی ها 
مونده؟ کمتر از ده تا.« آقامحسن باشوخی ادامه داد: 
»مقدم! این بچه هایی کــه دور خودت جمع کردی 
از بهتریــن بچه های جنگن. من الان فرمانده گردان 
نیاز دارم. فرمانده تیپ نیاز دارم. اینا رو ولشــون کن 
بیــان!« حســن آقا خنده ای کرد: »ایــن چه حرفیه 
آقامحســن؟ یعنی الان از یه فرمانــده گردان کمتر 
دارن به جنگ خدمت می کنن؟ نه؛ ما هرطور شــده 

نمی ذاریم کار موشکی بخوابه…«
کتاب »خط مقــدم« کاری از فائضه غفار حدادی و 
نشــر شهید کاظمی اســت و چاپ نخست آن سال 
1397 منتشــر شــد. تا جایی که می دانیم، اکنون 
چاپ شانزدهم این کتاب در دسترس مخاطبان قرار 
دارد. همچنین کتاب »با دست های خالی« از مهدی 
بختیاری )انتشــارات یازهرا( کوششی برای شناخت 
شهید طهرانی مقدم است. نیز بیست وپنجمین جلد 
از مجموعه کتاب های یــادگاران روایت فتح به قلم 
فرزانه مردی، به زندگی و مجاهدت های این شــهید 
اختصاص دارد. در مقدمه این کتاب آمده است: »این 
کتاب فقط و فقط صد خاطره کوتاه از مردی اســت 
که با آرزوهای بلندش برای کشور و دینش اقتدار به 

ارمغان آورد. مردی که یکی از آرزوهایش قدرتمندتر 
شدن شیعه در جهان بود.«

* ابعادی از شخصیت شهید طهرانی مقدم، با 
مرور خاطراتی از او

ســردار ناصر شهســواری که ســال های طولانی، از 
نزدیک با شــهید طهرانی مقدم دوســتی و همکاری 
داشت روایت می کند: حاج حسن آقا فرمانده موشکی 
بود. اصلًا موشک، عشــقش بود؛ هر جا موشک بود، 
ایشــان را می توانســتی پیدا کنی. همیشــه به من 
می گفت باید بدنی قوی داشته باشیم. چون اشتغال 
به موشــک با همه کارهای دیگر فرق می کند. وقتی 
می خواهید یک کابل موشک را بالا بکشید، اگر توان 
نداشته باشــید، مهره ها بلافاصله جابه جا می شوند. 
چه بســا که خیلی ها هم مهره هایشــان جابه جا شد 
و خیلی ها زانودرد گرفتنــد. بنابراین چون این کار، 
سنگین اســت، افراد باید این قدر توان داشته باشند 
و توان رزمی شــان بالا باشــد که بتوانند به راحتی 
این هــا را حمل کنند و کارهایشــان را انجام دهند، 
راحت بتوانند کار تعمیرات را انجام دهند. می دیدم 
که فراهم آوردن همه امکانات ورزشی برای آمادگی 
جسمانی جوان ها لازم است و ما باید امکانات رشته 
مورد علاقه کارکنان را مهیــا کنیم و همه این ها از 

طریق خود سردار مقدم انجام شد.

مردی که عاشق موشک بود

 رئیس کمیته محرومیت زدایی شورای اسلامی شهر شیراز:

 اقدامات در سطح منطقه یازده تقویت اعتماد در جامعه است

 شهردار منطقه یازده بیان کرد: 

حداقل هزینه ها حداکثر رضایتمندی در بازآفرینی محله پودنک

 شهردار شیراز:

 تغییرات بافت قدیم محله پودنک ازجمله تحولات خاص شهری است 


